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AK PARTİ KONGRESİNE 
ULUSLARARASI İLGİ BÜYÜKTÜ

БОЛЬШОЙ МЕЖДУНАРОДНЫЙ ИНТЕРЕС 
К СЪЕЗДУ «ПАРТИИ СПРАВЕДЛИВОСТИ И 
РАЗВИТИЯ» (AK PARTİ)

Ak Parti 6. Olağan Büyük Kongresi’ne, Avrupa, Afrika ve Ortadoğu Ülkeleri ile Türk 
Cumhuriyetlerinin de Aralarında Bulunduğu Çok Sayıda Yabancı Konukların Yanı Sıra Siyasi 
Partiler, Türkiye’deki Yabancı Misyon Şefleri, Çeşitli Ülkelerden Gelen Çok Sayıda Sivil Toplum 
Kuruluşu Temsilcisi, Sendikalar ve Meslek Odalarından Temsilciler de  Kongrede Yer Aldı.

Зелиха Соркунлу/ В 6-м Большом съезде ПСР (AK PARTI) приняло участие множество 
иностранных гостей из Европы, Африки, Ближнего Востока и Тюркских республик, а 
также политические партии, главы иностранных дипломатических миссий в Турции, 
множество представителей организаций гражданского общества из разных стран, 
представители профсоюзов и профессиональных палат.

YEREL YÖNETİMLER HALK MECLİSİ PLATFORMU KURULDU

СОЗДАНА ПЛАТФОРМА НАРОДНОГО СОВЕТА МЕСТНЫХ САМОУПРАВЛЕНИЙ

ALEVİ İNANÇ 
BİRLİĞİNDEN, BAŞKENT 
PLATFORMU’NA TAKDİR 
VE TEŞEKKÜR
Alevi İnanç Birliği Vakfı Genel Başkanı 
Faruk Ali Yıldırım, “Ülkelerarası 
Demokrasiden, Hukuktan, Evrensel 
Hukuktan, Hoş Görü ve Barıştan 
Bahsedecek Olursak, Önce ‘’İnsan’’ 
Demeliyiz ve Merkeze İnsanı Koymalıyız. 
Başkent Platformunun Kuruluş 
Felsefesi Olan ‘’İnsanı Yaşat ki, Devlet 
Yaşasın’’ Anlayışına Vakıf Olarak Tüm 
Samimiyetimizle Katılıyoruz…

ПРИЗНАТЕЛЬНОСТЬ 
И БЛАГОДАРНОСТЬ 
СТОЛИЧНОЙ 
ПЛАТФОРМЕ ОТ ФОНДА  
«ЕДИНСТВО ВЕРЫ АЛЕВИ»
Президент фонда «Единство веры Алеви» 
(Alevi Inanç Birliği) Фарук Али Йылдырым: 
«Если говорить о межгосударственной 
демократии, законе, мировом законе, 
толерантности и мире, то прежде всего мы 
должны сказать «человек» и поставить его 
в центр. Наш фонд со всей искренностью 
согласен с философией «Позволь человеку 
жить, пусть государство живёт», которая 
лежит в основе создания Столичной 
платформы». 

Başkent Platformu şimdi de “Yerel Yönetimler Halk Meclisi Platformu” nun öncülüğünü yaparak kuruluş hakkında 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesine, Cumhurbaşkanı Recep Tayip Erdoğan’a, Ak Parti genel merkezine ve Milliyetçi Hareket Partisi 
genel başkanı Dr.Devlet Bahçeli’ ye 26 Haziranda teklif ve bilgi mahiyetinde projelerini ilettiklerini söylediler. 

«Платформой народного совета местных самоуправлений», презентовала 26 июня свои проекты президентскому 
аппарату, президенту Реджеп Тайип Эрдогану, головному офису партии «Ак парти» и председателю «Партии 
национального движения» (МНР) д-ру Девлету Бахчели.

Mhp Genel Başkanı 
Bahçeli: Pensilvanya’daki 
Hain İade Edilirse 
Papazın Teslimi Gündeme 
Gelecektir
MHP Genel Başkanı Bahçeli, “Eğer 
Pensilvanya’daki hain ülkemize iade 
edilirse, papazın teslimi gündeme 
gelebilecek, iki ülke de istediğini almış 
olacaktır.” dedi.

Председатель “Партии 
националистического 
движения” (MHP) Бахчели: 
Если предатель, находящийся 
в Пенсильвании, будет 
экстрадирован, вопрос 
выдачи пастора будет на 
повестке дня
«Если предатель, находящийся 
в Пенсильвании, будет 
экстрадирован в нашу страну, 
вопрос выдачи пастора будет 
на повестке дня, тем самым обе 
страны добьются желаемого», 
- сказал председатель “Партии 
националистического движения” 
(MHP) Бахчели.

Çin’den ABD’nin Savunma 
Bütçesine Tepki
Çin Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Lu Kang, 
“ABD tarafını, soğuk savaş zihniyetini ve 
kazananı olmayan oyun kavramını terk 
etmeye, Çin ile ilişkilerine tarafsız şekilde 
bakmaya çağırıyoruz.” dedi.

Реакция Китая на 
оборонный бюджет США
«Мы призываем США отказаться 
от менталитета холодной войны и 
концепции игры, где нет победителя, а 
также объективно оценивать отношения 
с Китаем», - заявил официальный 
представитель Министерства 
иностранных дел Китая Ли Кан.

‘ABD Seçmeninin 
Yüzde 59’U Trump’tan 
Hoşlanmıyor’

59% избирателей США 
не довольны Трампом

Keçiören Belediyesinden, 
Kırgızistan-Türkiye Fahri 
Konsolosluğuna Ziyaret
‘’Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt, Keçiören Belediye Başkan 
Yardımcısı Nihat Yıldız’a Kırgızistan Milli 
Kıyafeti Giydirdi’’
Муниципалитет района Кечиорен 
посетил Почётное консульство 
Кыргызстана в Турции
«Почётный консул Кыргызстана в Турции 
д-р Мустафа Курт надел национальную 
кыргызскую одежду на вице-мэра района 
Кечиорен Нихата Йылдыза»

Katar Emiri Al Sani: 
Türkiye’nin ve Oradaki 
Kardeşlerimizin Yanındayız
Эмир Катара аль-Тани: Мы 
вместе с Турцией и нашими 
турецкими братьями
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anlayışla faaliyet yürütmekteyiz..

Yine bizler, politize olmuş günlük si-
yasetten uzak, tüm siyasi partilere eşit 
mesafede, bağımsız bir sivil anlayışla, 
gönüllülük esasına uygun, çocuklarımı-
za, torunlarımıza gelecekte bir miras bı-
rakmanın erdemi beraberinde bu kutlu 
yolda gerçekler ışığında yürümeyi hep 
ibadet bildik. 

Başkent platformu; 11 yıl önce çıktığı bu 
kutlu yolda milli hafızaya dönmemiz ge-
rektiğini her vesile ile söylemiş devletin 
sahibinin millet olduğunu, devletimizin 
ilelebet payidar olması için yöneticilerin  
“insanı yaşat ki, devlet yaşasın” anlayışı-
na sahip olmaları gerektiğini  hep savun-
duk.. Çünkü biz diyoruz ve inanıyoruz 
ki, devletin sahibi millettir..

Başkent platformu olarak bizler, kuru-
luşumuzdan günümüze kadar 1200’ü 
aşkın kardeş sivil toplum kuruluş temsil-
cileri ile beraber insan ayrımı yapmadan 
‘’ insanı yaşat ki, devlet yaşasın’’ anlayışı 
çerçevesinde 69 ülkede misyonumuz 
çerçevesinde temsilcilerimiz yâda söz-
cülerimiz vasıtası ile sosyal sorumluluk 
bilinciyle beraber kültür hizmetlerine 
devam etmekteyiz.

Ayrıca başkent platformu lobi fa-
aliyetleri çerçevesinde Türkiye’nin 
2019/2023/2053/2071 hedeflerine 
ulaşması için, beraberinde ‘’Türk Dış 
Politikasında Sivil Toplum Örgütlerinin 
Rolü Ne Olmalı? başlıklı sorularına sivil 
toplum kuruluşlarıyla buluşarak cevap 
buluyor ve millet menfaatine ‘’devlet 
aklına’’ katkıda bulunmaya da devam 
ediyoruz..  

Bizler inanıyoruz ki; yakın gelecekte 
‘’Türkiye Cumhuriyeti Devleti’’ mis-
yonumuz olan ‘’İnsani yaşat ki, devlet 
yaşasın’’ anlayışı çerçevesinde insanlığın 
kutup yıldızı, dünyanın huzur ve refahı 
olacak.!.. Bu süreçte sivil toplum kuru-
luşlarının rolü çok büyük olduğunu asla 
unutmamalıyız.. Sivil toplum kuruluşları 
olarak bizler unutmayalım ki; “geçmiş 
zaman olur, geleceğe ışık tutar” insan 
böylelikle tarihe iz bırakır.!.. Zatıâlinizin 
şahsında alevi inanç birliği vakfı olarak 
sizlerde bu kutlu yolda tarihe iz bıra-
kanlar arasında yer almış durumdasınız. 
Dedi…

ve cinsiyet ayrımı yapmaksızın birlik ve 
beraberlik anlayışı içerisinde alevilik yol 
ve inancına ilişkin araştırma ve bilimsel 
çalışmaları yürütmek, aleviliğin evrensel 
ölçüde tanınmasını sağlayacak çalışma-
ları yürütmek, çağdaş bilim seviyesine 
uygun ‘nitelikli insan yetiştirilmesi her 
seviyede eğitim ve öğretim faaliyetlerin-
de bulunmaktır.

Engin ve eşsiz kültür mirasımızın ko-
runması ve kültür hayatımızın geliştiril-
mesi için dergi, kitap, broşür ve gazete 
çıkartmak. Bu amaca uygun olarak se-
minerler, konferanslar, sohbet toplantı-
ları, tartışmalar, geceler ve benzer sosyal 
organizasyonlar düzenlemektir. Dedi. 

Başkent Platformu Genel Başkanı Dr. 
Mustafa Kurt;” Bizler her şeyi dev-
letten yâda iktidardan yöneticilerden 
beklemek yerine taşın altına elimizi 
koymalıyız.”

Bugün burada sizlerle olmaktan ve ale-
vi inanç birliği vakfının insana hizmet 
ödülüne layık görülmekten dolayı çok 
mutluyum. Takdim etmiş olduğunuz 
ödülden ve misafirperverliğinizden ötü-
rü şahsım ve platformumuz adına şük-
ranlarımı arz ederim. 

Bilindiği gibi Başkent platformu ata mi-
rasımız olan Osmanlı imparatorluğunun 
vakıf anlayışını örnek almış ve 2007 
yılında “insanı yaşat ki, devlet yaşasın” 
anlayışına hizmet etmek için kurulmuş 
sivil inisiyatiftir...

Bizler her şeyi devletten yada iktidardan 
yöneticilerden beklemek yerine taşın 
altına elini koyarak “devletin sahibi mil-
lettir” diyerek aynı zamanda  genetik 
hafızamızın bizlere yüklemiş olduğu 
misyonla, 50-100- 200- 300 yıllık bir 
siyasetle milletin yanında devletçi bir 

rü takdir ve teşekkür belgemizi yönetim 
kurulumuz adına takdim ediyorum. 
 
Genel Başkan Faruk Ali Yıldırım, Ale-
vi İnanç Birliği Vakfı Hakkında Bilgi 
Verdi

2017 yılında kurulan alevi inanç birliği 
vakfı, aleviliğin olmazsa olmazı olan 
Hak-Muhammed-Ali anlayışını benim-
semektedir. Vakıf kurucularının tamamı 
alevi inançlı ve çoğunluğu dede ocakla-
rına mensup ocakzade dedelerdir. Vakıf 
siyasi partilere eşit ve mesafeli olup, her-
hangi bir siyasi anlayışa angaje olmadığı 
gibi hiçbir zaman da olmayacaktır. Yet-
miş iki millete aynı nazarda bakan anla-
yış gereği etnik ayırımcılığa da karşıdır.

Vakıf, alevî inanç merkezleri konusunda 
hassasiyet göstermektedir. Bu nedenle 
çeşitli kutsal mekânların düzenlemesi-
nin yapılıp ziyarete açılarak alevîlerin 
hizmetine sunulması için çalışmalar yü-
rütecektir. Çünkü alevilerin temsil ettiği 
düşünce ve kutsal kabul ettiği mekânlar 
bu toprakların ortak mirasıdır.

Alevîliğin bilimsel düzeyde çalışmalara 
konu edilmesi, toplumun ilgili kesimi ile 
genç neslin alevîlik konusunda nitelikli 
şekilde eğitim almasına yönelik de pro-
jeler hazırlamaktadır.

Vakıf, eşsiz kültür mirasımızın özellikle 
inanç kültürünün araştırılması, ortaya 
çıkartılması, geliştirilmesi ve korunması; 
ülkemiz kültür hayatının uluslararası 
kültür değerlerine katkıda bulunma-
sında çalışmalar yürütülmesini planla-
maktadır. Bu Çalışmalarda sempozyum, 
çalıştay, seminer, brifing, konferans, 
tartışma, sohbet toplantıları, araştırma-
lar, kurslar ve benzeri toplantılar düzen-
leyerek kültürel faaliyetlerde bulunmayı 
amaçlamaktadır. Vakıf, adından da an-
laşılacağı üzere birleştirici, kapsayıcı ve 
kucaklayıcı bir alevî inanç birliği oluş-
turmayı hedeflemektedir.

Alevilik yol, inanç, felsefe  ve öğretisini, 
anayasaya, hukuka ve ahlaka, hukukun 
evrensel ilkelerine, insan haklarına, milli 
birlik, beraberlik amacına uygun olarak; 
anayasanın temel haklar ve özgürlükler-
le ilgili ilkeleri, cumhuriyetin anayasa 
ile belirlenen nitelikleri ile milli men-
faatlere aykırı olmaksızın; din, dil, ırk, 
renk, ulusal veya sosyal köken, mezhep 

ANKARA(Sivil İnisiyatif) Zeliha 
Sorkunlu/ Alevi inanç birliği vakfı, 

insan odaklı faaliyetlerinden ötürü, Baş-
kent platformu genel başkanı Dr.Mustafa 
Kurt’a vakfın genel merkezinde törenle 
takdir ve teşekkür belgesi takdim etti. 

Alevi inanç birliği vakfı genel merke-
zinde gerçekleşen törende, vakıf genel 
başkanı Faruk Ali Yıldırım; Başkent 
platformu olarak sizleri yakinen takip 
ediyor,  çalışmalarınızı takdir ediyoruz. 
Ülkelerarası demokrasiden, hukuktan, 
evrensel hukuktan, hoşgörü ve barıştan 
bahsedecek olursak, önce insan de-
meliyiz ve merkeze insanı koymalıyız. 
Başkent platformunun misyonuna tüm 
samimiyetimle katılıyorum. Platformun 
misyonuna ve işleyiş vizyonuna baktı-
ğımızda insanlar arasında dinsel, dilsel, 
ırksal, mezhepsel ve siyasal görüş ayrımı 
yapmaksızın, dünya insanlarını kucak-
layan yapısıyla, merkeze insanı koyarak 
bütün dünya insanları için çalışmaya ta-
lip olmuş olması bizim için çok önemli.

Sivil toplum kuruluşu olarak bizlerle siz-
ler arasında hiç bir fark yok, çünkü Baş-
kent platformunun “insanı yaşat ki dev-
let yaşasın” anlayışı ile Alevi inanç birliği 
vakfının önce insan demesi arasında hiç 
bir fark yoktur. Bizlerde vakıf olarak gö-
nül Kâbelerini onarıyoruz sizlerde önce 
insan diyorsunuz bu sebeple bu gün Baş-
kent platformu genel başkanı Dr.Mustafa 
Kurt’a insan odaklı çalışmalarından ötü-

Alevi İnanç Birliği Vakfı 
Genel Başkanı Faruk Ali 
Yıldırım, “Ülkelerarası 
Demokrasiden, Hukuktan, 
Evrensel Hukuktan, Hoş 
Görü ve Barıştan Bahsedecek 
Olursak, Önce ‘’İnsan’’ 
Demeliyiz ve Merkeze 
İnsanı Koymalıyız. Başkent 
Platformunun Kuruluş 
Felsefesi Olan ‘’İnsanı 
Yaşat ki, Devlet Yaşasın’’ 
Anlayışına Vakıf Olarak 
Tüm Samimiyetimizle 
Katılıyoruz…

ALEVİ İNANÇ BİRLİĞİNDEN, 
BAŞKENT PLATFORMU’NA TAKDİR VE TEŞEKKÜR
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вручили.

Как известно, Столичная платформа 
взяла за основу идеологию Осман-
ской империи и была создана в 2007 
году, как гражданская инициатива с 
концепцией «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт».

Вместо того, чтобы ждать всё от 
правительства или властей, мы взя-
ли ответственность на себя, сказав, 
что «государство принадлежит на-
ции». Мы осуществляем свою дея-
тельность с миссией, которая была 
заложена  генетической памятью, и 
государственной идеологией вместе с 
50-100-200-300-летней политикой.

Кроме того, мы далеки от политизи-
рованной повседневной политики и 
находимся на равном расстоянии ко 
всем политическим партиям. С неза-
висимой гражданской позицией, на 
добровольной основе вместе с жела-
нием оставить в будущем какое-либо 
наследие нашим детям и внукам мы 
всегда молились, чтобы идти по это-
му благословенному пути.

Столичная платформа вышла на этот 
благословенный путь 11 лет назад 
и с тех пор постоянно  утверждала, 
что государство принадлежит нации. 
Для того, чтобы правительство ста-
ло «акционером», оно должно иметь 
концепцию «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт». Мы гово-
рим и верим, что государством владе-
ет нация.

В качестве Столичной платформы с 
осознанием социальной ответствен-
ности мы продолжаем свою деятель-
ность в области культуры с более чем 
1200 представителями организации 
гражданского общества в 69 странах 
в рамках концепции «Позволь чело-
веку жить, пусть государство живёт», 
не делая никакой дискриминации 
людей.

Кроме того, Столичная платфор-
ма для достижения Турцией целей 
2019/2023/2053/2071 продолжает 
встречи с гражданскими обществен-
ными организациями и ищет ответ 
на вопрос «Какой должна быть роль 
гражданских общественных органи-
заций во внешней политике Турции? 
Платформа продолжает вносить свой 
вклад в «государственный разум» в 
интересах нации.

Мы верим, что в ближайшем буду-
щем Турецкая Республика в рамках 
концепции «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт»  станет 
полярной звездой человечества и 
принесёт мир и процветание Земле! 
Мы ни в коем случае не должны за-
бывать о том, что роль гражданских 

общественных организаций 
огромна. В свою очередь, мы 
как гражданские обществен-
ные организации не должны 
забывать, что «есть прошлое, 
которое проливает свет на 
будущее» и люди таким обра-
зом оставляют след. Вы как 
фонд «Единство веры Алеви» 
также находитесь среди тех, 
кто оставил след в истории на 
этом благословенном пути.

определяются конституцией респу-
блики, и национальным интересам; 
не дискриминируя по религиозным, 
языковым, расовым, гендерным при-
знакам, а также по цвету кожи и на-
циональному и социальному проис-
хождению, основываясь на понятии 
единства, планируется проведение 
научных исследований и работ каса-
тельно пути, веры и философии але-
визма, работ по признанию алевизма 
на глобальном уровне, а также обуче-
ние и образование в соответствии с 
современным научным уровнем с це-
лью воспитания квалифицированных 
людей.

Также фонд стремится публиковать 
журналы, книги, брошюры и газе-
ты для развития нашей культурной 
жизни и защиты нашего обширного 
и несравненного культурного насле-
дия. В соответствии с этой целью мы 
организуем семинары, конференции, 
дискуссии и аналогичные социальные 
программы. 

Президент Столичной платформы 
д-р Мустафа Курт: «Вместо того, что-
бы ждать всё от правительства или 
властей, мы должны взять ответст-
венность на себя».

Я очень рад, что нахожусь здесь 
вместе с вами и получаю награду за 
службу народу от фонда «Единство 
веры Алеви». Я хотел бы выразить 
благодарность вам от меня лично и 
от имени моей команды за ваше го-
степриимство и награду, которую вы 

Фонд уделяет особое внимание и 
относится с трепетом к центрам але-
витов. По этой причине планируется 
проведение работ по созданию раз-
личных священных мест, которые бу-
дут открыты для служения алевитам, 
так как представленная алевитами 
идеология и священные места явля-
ются общим достоянием этих земель.

Также разрабатываются проекты, на-
правленные на просвещение алевиз-
ма на научном уровне и качественное 
обучение молодого поколения и соот-
ветствующего сегмента общества.

Фонд стремится исследовать, откры-
вать, развивать и сохранять наше 
уникальное культурное наследие, в 
частности культуру веры; а также 
планирует вести необходимые рабо-
ты для того, чтобы культурная жизнь 
нашей страны внесла свой вклад в 
международные культурные ценно-
сти. В рамках данных работ будут ор-
ганизованы симпозиумы, семинары, 
брифинги, конференции, дискуссии, 
исследования, курсы и другие ана-
логичные собрания. Фонд, как уже 
понятно по названию, стремится 
создать объединяющее, всеобъемля-
ющее и охватывающее единство веры 
Алеви.

В соответствии с конституцией, зако-
ном и моралью, мировыми принци-
пами закона, человеческим правом и 
принципом национального единства; 
без противоречий основным кон-
ституционным принципам права и 
свободы, квалификациям, которые 

Анкара (Гражданская инициатива) 
Зелиха Соркунлу / Фонд «Един-

ство веры Алеви» в головном офисе 
фонда торжественно вручил прези-
денту Столичной платформы д-ру 
Мустафе Курту благодарственное 
письмо за их деятельность, ориенти-
рованную на людей.

На торжественной церемонии, со-
стоявшейся в головном офисе фонда, 
президент фонда Фарук Али Йыл-
дырым сказал: «Мы внимательно 
следим за вами как за Столичной 
платформой и ценим вашу работу. 
Если говорить о межгосударственной 
демократии, законе, мировом зако-
не, толерантности и мире, то прежде 
всего мы должны сказать “человек” 
и поставить его в центр. Я со всей 
искренностью согласен с миссией 
Столичной платформы. Взглянув на 
миссию и видение платформы, хочет-
ся отметить, что для нас очень важно 
то, что она сфокусирована на челове-
ке и стремится работать ради людей 
всего мира, не дискриминируя их по 
религиозным, языковым, расовым, 
политическим и другим признакам.  
Нет никакой разницы между нами и 
вами в качестве гражданских общест-
венных организаций, потому что нет 
разницы между идеологией Столич-
ной платформы «Позволь человеку 
жить, пусть государство живёт» и 
позицией фонда «Единство веры Але-
ви», согласно которой человек ста-
вится на первое место. В связи с этим 
от имени нашего управленческого 
совета я вручаю президенту Столич-
ной платформы д-ру Мустафе Курту 
благодарственное письмо за деятель-
ность, ориентированную на людей.

Президент Фарук Али Йылдырым 
поделился информацией о фонде 
«Единство веры Алеви»

Фонд «Единство веры Алеви», осно-
ванный в 2017 году, принимает поня-
тие Хак-Мухаммад-Али,без которого 
невозможен алевизм. Все основатели 
фонда являются алевитами (алеви), а 
большинство из них – представители 
“ожакзаде деде” (патриархи). Фонд 
одинаково отдалён от политических 
партий, никогда не был и никогда не 
будет вовлечён в какое-либо полити-
ческое понимание. В связи с одина-
ковым восприятием 72 наций фонд 
также против  этнической дискрими-
нации.

ПРИЗНАТЕЛЬНОСТЬ И БЛАГОДАРНОСТЬ СТОЛИЧНОЙ ПЛАТФОРМЕ 
ОТ ФОНДА  «ЕДИНСТВО ВЕРЫ АЛЕВИ»
Президент фонда «Единство веры Алеви» (Alevi Inanç Birliği) Фарук Али Йылдырым: 
«Если говорить о межгосударственной демократии, законе, мировом законе, 
толерантности и мире, то прежде всего мы должны сказать «человек» и поставить его в 
центр. Наш фонд со всей искренностью согласен с философией «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт», которая лежит в основе создания Столичной платформы». 
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yaptıysak Suruç’tan Cizre’ye kadar olan sınırları-
mız boyunca da aynısını yapacağız. Kandil’i ül-
kemize yönelik terör saldırılarının üssü olmaktan 
çıkartacak adımları atıyoruz. Sincar aynı şekilde, 
Mahmur aynı şekilde. Kaynağında kurutacağız.”

‘Kanal İstanbul ile birlikte dünyaya büyük bir 
mesaj vereceğiz’

Bugüne kadar Marmaray’dan geçen yolcu sayısı-
nın 275 milyon olduğuna dikkati çeken Erdoğan, 
şunları söyledi:

“İşte biz buyuz. Osmangazi Köprüsü ve Yavuz 
Sultan Selim Köprüsü gibi, Avrasya Tüneli gibi, 
Ilgaz, Erkenek, Cankurtaran, Ovit, Sabuncubeli 
tünelleri gibi... Nissibi ve Ağın köprüleri gibi nice 
eserleri de milletimizin hizmetine sunduk. Şimdi 
de Kanal İstanbul’u hayata geçirmek için kolları 
sıvadık ve Kanal İstanbul 43 kilometre. Her iki 
tarafından inşallah 2 butik şehir oluşturacağız ve 
böylece Kanal İstanbul ile birlikte dünyaya büyük 
bir mesaj vereceğiz. İnşallah Türkiye’nin en büyük 
yatırımı olacak bu stratejik projeyi mutlaka ger-
çekleştireceğiz.

Kişi başı milli gelir arttı

Kişi başı milli gelirin 3 bin 500 dolardan 11 bin 
dolara yükseldiğini aktaran Erdoğan, Türkiye’nin 
ekonomik büyüklük olarak 17’nci, satın alma pa-
ritesine göre de 13›üncü sıraya çıktığını ifade etti.

Erdoğan, Türkiye’nin, dünyada kamu-özel ortak 
yatırımlarını en iyi uygulayan ve bu şekilde büyü-
mesini sürekli yüksek oranlara ulaştıran bir ülke 
olduğunu belirtti. 

Geçen 16 yılda, 50 milyar doların üzerinde proje 
bedeli olan 159 kamu-özel ortaklığını hayata ge-
çirdiklerini anımsatan Erdoğan, “Enflasyonda ve 
faiz oranlarında her ne kadar hedeflerimize ula-
şamamış olsak da geçmişle mukayese edildiğinde 
çok ileri bir durumdayız. Son günlerde yaşanan 
sıkıntıların bize yeni ve daha büyük atılımların 
kapısını açacağına yürekten inanıyorum.” değer-
lendirmesini yaptı.

Kongreden notlar

AK Parti 6. Olağan Büyük Kongresi’nde, Başkan 
Erdoğan’ın siyasi hayatının anlatıldığı 17 dakika-
lık kısa film izlendi.

Erdoğan’ın sesinden şair Necip Fazıl Kısakürek’in 
“Canım İstanbul” şiiriyle başlayan filmde, Recep 
Tayyip Erdoğan’ın İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı ile başlayan siyasi hayatından kesitlere 
yer verildi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın konuşmasını tamam-
lamasının ardından Türkiye’de eğitim gören 25 
ülkeden 50 uluslar arası öğrenci platforma davet 
edildi. Erdoğan, platforma çıkan öğrencilerle tek 
tek tokalaştı.

Çad›dan gelen ve Kayseri Erciyes Üniversitesinde 
bilgisayar mühendisliği bölümünde okuyan Ti-
man Ahmet, Cumhurbaşkanı Erdoğan’a, “Dünya-
nın huzur barış ve adaleti özlediği bir dönemde 
bu kongre sadece AK Parti’nin kongresi değildir. 
Çünkü sizin gibi adaletsizliklere karşı elif gibi 
dimdik duran bir lider var. Tüm dünya mazlum-
ları, gençler ve tüm liderler adına size bir dünya 
lideri olarak teşekkür ederim.” dedi.

Öğrenciler, Erdoğan›a, zalimler karşısında dik 
duruşunu simgeleyen Arapça elif harfinin yer 
aldığı bir tabloyu hediye etti.

Hediye takdiminin ardından tekrar söz alan Ah-
met, “Siz Türk halkına ve dünya gençlerine örnek 
bir lidersiniz. Türk halkı, böyle bir Cumhurbaşka-
nınız olduğu için övünün, gurur duyun.” ifadesini 
kullandı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, öğrencilerle 
hatıra fotoğrafı çektirdi.

menfaatperestlerden olmadık, olmayacağız. Önde 
yiğitler, aslan gibi vuruşurken arkada başka he-
saplar içinde el ovuşturanlara benzemedik, ben-
zemeyeceğiz. Ülke yanarken fırsatçılık peşinde 
koşanlara itibar etmedik, etmeyeceğiz. Dünyayı 
sömürerek kendilerine refah düzeni kuranlara 
boyun eğmedik, eğmeyeceğiz.”

Erdoğan, hayatlarını ve geleceklerini kurtarmak 
için yollara dökülen masum insanlar, denizlerin, 
okyanusların, ırmakların karanlık sularında, tel 
örgülerin, yüksek duvarların önünde ağlarken 
gülenlerden, onlara çelme takanlardan olmadıkla-
rını, olmayacaklarını dile getirdi.

Filistinlilere zulmedilirken, ilk kıble Kudüs’teki 
kutsallar çiğnenirken kafasını başka tarafa çevi-
renlerin safına katılmadıklarını ve katılmayacak-
larını vurgulayan Erdoğan, şunları söyledi:

“Sınırlarımızın dibinde oluşturulmaya çalışılan 
terör koridoruna rıza göstermedik, göstermeye-
ceğiz. Zahirde bize stratejik ortak gibi gözüküp de 
attığı her adımla bizi stratejik hedef haline getir-
meye çalışanlara teslim olmadık, olmayacağız. 
Kısa çöpün uzun çöpten hakkını bir gün mutlaka 
alacağına inandık, inanmayı sürdüreceğiz. Zalim 
Nemrut’u öldüren küçücük sineğin hikmetinden 
şüphe duymadık, duymayacağız. Kimsenin hak-
kına göz dikmediğimiz gibi kendi hakkımızın 
gasbedilmesine izin vermedik, vermeyeceğiz. 
Kendi umutlarımızı, hayallerimizi, hedeflerimizi 
başkalarının insafına terk etmedik, etmeyeceğiz. 
Kazandığımız her başarıyı bir sonraki başarıla-
rın başlangıç noktası olarak gördük, göreceğiz. 
Rabb’imizin ihsanından, lütfundan, yardımından, 
kereminden asla şüphe duymadık, duymayacağız. 
Tarihin dolgu malzemesi değil, inşacısı olduğu-
muzu unutmadık, unutmayacağız.”

“Ekonomik darbe yapmaya kalktılar”

Husumetlerin çoğaldığını aktaran Erdoğan, “Dı-
şarıdan kurdukları tuzaklar yetmedi, içerideki 
ihanet odaklarını da harekete geçirdiler. Sokak 
darbesi, yargı-emniyet darbesi, çukur eylemleriyle 
terör darbesi, ülkemiz dışından taciz atışlarıyla 
sınır darbesi, seçim sonuçlarını bahane ederek si-
yaset darbesi yapmaya kalktılar. Kuru, dövizi, faizi 
kullanarak ekonomik darbe yapmaya kalktılar.” 
değerlendirmesinde bulundu.

‘Ülkemize yönelen tehditleri kaynağında kurut-
makta kararlıyız’

Savunma sanayinde yerlilik oranını yüzde 20’den 
yüzde 65 seviyesine getirdiklerine işaret eden 
Erdoğan, havacılık ve savunma sektörünün ciro-
sunu 1 milyar dolardan 7 milyar dolara, ihracatı 
da 248 milyon dolardan 2 milyar dolara yükselt-
tiklerini aktardı.

Son aylarda ardı ardına imzalanan yeni anlaşma-
larla ihracat rakamının katbekat arttığını vurgula-
yan Erdoğan, şöyle devam etti:

“Ülkemizde halen yürütülmekte olan savunma 
sanayi projelerinin tutarı 45 milyar dolarlık bir 
hacme ulaştı. Gelişmeler çok yakında 75 milyar 
dolara varacaktır. İstikbalimize güvenle bakabil-
memiz, bu özellikle bir şart. Öncelikle savunma 
sanayinde kendi göbeğimizi kendimizin kesme-
sinden geçtiğini biliyoruz. Bunun için insanlı ve 
insansız hava araçlarından uçak ve helikoptere 
her sınıftan... Gemilerden uydulara, tankından 
topuna kadar her alanda araştırma geliştirmesiyle, 
yazılımıyla, donanımıyla savunma sanayimizi 
geliştirmeyi sürdürüyoruz, sürdüreceğiz.

Türkiye’nin sınır güvenliğinin sınır ötesinden 
başladığı inancıyla yürüttüğümüz operasyonları 
genişleterek devam ettireceğiz. Özellikle Suriye ve 
Irak’tan ülkemize yönelen tehditleri ne pahasına 
olursa olsun kaynağında kurutmakta kararlıyız. 
Daha önce Cerablus’ta, El Bab’da, dün Afrin’de ne 

AK Parti’nin seçim şarkısı “Yoktur mazimde zul-
me teslim olan” şarkısının dizelerinin yer aldığı 
pankartı okuyan Erdoğan, “AK Kadınlarımıza 
teşekkür ediyorum.” dedi. 

“Milletimizin ayağına takılmaya çalışılan pranga-
ları parçalayıp atıyoruz”

Başkan Erdoğan, “Biz işte bu imanla, ülkemizin 
ve milletimizin ayağına takılmaya çalışılan pran-
gaları parçalayıp atıyoruz. Biz, işte bu sorumlu-
lukla, soysuzlara zağarlık yapmak yerine onlara 
meydan okuyoruz. Ne demek zağarlık, av köpe-
ği...” değerlendirmesinde bulundu. 

Hazreti Ali’ye atfedilen “Haksızlığa karşı susarsa-
nız, hakkınızla birlikte şerefinizi de kaybedersi-
niz” sözüne işaret eden Erdoğan şunları kaydetti:

“Biz, sadece hakkımızı değil aynı zamanda ülke-
mizin ve milletimizin de şerefini savunuyoruz. 
Bazıları bunu anlamakta zorluk çekebilir. Bazı-
larının dünyalarında şeref, namus, haysiyet, dik 
duruş, onurlu bir hayat sürmek gibi kavramların 
karşılığı olmayabilir. Bizim için bu değerlerimiz 
her şeyimizdir. İmandır o cevher ki ilahi ne bü-
yüktür. İmansız olan paslı yürek sinede yüktür. 
Bizim hayatımızın manası budur. Milletimizle 
birlikte 16 yıldır karşımıza çıkan onca sıkıntıya, 
önümüze konan onca engele, kurulan onca sinsi 
tuzağa, yapılan onca saldırıya işte bu inançla karşı 
koyduk ve zafere ulaştık. 15 Temmuz destanını 
işte bu hissiyatla verdiğimiz mücadele sayesinde 
kazandık. Bugün de birileri, bizi güya ekonomiyle 
yaptırımla, kurla, dövizle, faizle, enflasyonla teh-
dit ediyor. Biz de onlara diyoruz ki ‘Oyununuzu 
gördük ve meydan okuyoruz.’ Biliyoruz ki; iman 
varsa imkan da vardır.”

“Hiç kimse bu milletle, bu ülkeyle oynamaya 
kalkmasın”

Milletin bugüne kadar nice ihanetleri, tuzakları 
hep imanıyla boğduğuna işaret eden Erdoğan, 
“Kardeşlerimizin ve dostlarımızın duasıyla, deste-
ğiyle her türlü zorluğun üstesinden geldik. Bugün 
de yine imanımızla mücadelemizi yürütüyoruz. 
Türkün cesareti ve müslümanın aklı, imanının 
tezahürüdür. Hem cesareti, hem aklı olan bu mil-
letin karşısında duracak hiçbir fani güç tanımıyo-
ruz. Hiç kimse bu milletle, bu ülkeyle oynamaya 
kalkmasın. Çünkü biz, ‘Ya olacağız ya öleceğiz’ 
diyerek, hedeflerimize doğru yürüyen bir mille-
tiz.” değerlendirmesinde bulundu.

Başkan Erdoğan, buradan bir kez daha haykırdı-
ğını belirterek, “Başaramayacaksınız, milletimizi 
bölemeyeceksiniz, ezanlarımızı susturamayacak-
sınız, bayrağımızı indiremeyeceksiniz, devletimizi 
yıkamayacaksınız. Türkiye’nin yükselişini durdu-
ramayacaksınız. Hedeflerimize ulaşmamıza engel 
olamayacaksınız. Çünkü biz Türkiye’yiz. Çünkü 
biz Türk milletiyiz. Çünkü biz Müslümanız. Çün-
kü biz insanlığın ortak sesi ve vicdanıyız.” diye 
konuştu.

“Bizi stratejik hedef haline getirmeye çalışanlara 
teslim olmadık”

Görülen her haksızlık, adaletsizlik, zulüm ve ri-
yakarlık karşısında seslerini yükseltmekten geri 
durmadıklarını, durmayacaklarına işaret eden 
Erdoğan, hak, vatan, millet, insanlık için kavga 
verilirken pencereden seyretmediklerini, bundan 
sonra da seyretmeyeceklerini vurguladı. Erdoğan, 
şöyle devam etti:

“Zalimler vurdukça sinenlerden, teröristlere bo-
yun eğenlerden, acılardan çıkar sağlamaya çalışan 

ANKARA( Sivil İnisiyatif) Zeliha Sorkunlu / 
Ak Parti 6. Olağan Büyük Kongresi’ne, Avru-

pa, Afrika ve Ortadoğu Ülkeleri ile Türk Cumhu-
riyetlerinin de Aralarında Bulunduğu Çok Sayıda 
Yabancı Konukların Yanı Sıra Siyasi Partiler, 
Türkiye’deki Yabancı Misyon Şefleri, Çeşitli Ülke-
lerden Gelen Çok Sayıda Sivil Toplum Kuruluşu 
Temsilcisi, Sendikalar ve Meslek Odalarından 
Temsilciler de  Kongrede Yer Aldı.

AK Parti 6. Olağan Büyük Kongresi’ne, Avrupa, 
Afrika ve Ortado  ğu ülkeleri ile Türk Cumhuri-
yetlerinin de aralarında bulunduğu 10 ülkeden 87 
davetli katıldı.

23 ülkeden 40 yabancı siyasi parti temsilcisinin 
davet edildiği kongreye, 12’si parti genel başkanı 
olmak üzere toplam 59 kişi katıldı. Ayrıca 29 
uluslararası kurum temsilcisinden 8’i büyükelçi ve 
genel sekreter seviyesinde olmak üzere toplam 36 
kişi de kongrede yer aldı.

- CHP ve MHP temsilcileri kongrede

Kongrede CHP’yi Genel Başkan Yardımcısı Yıldı-
rım Kaya, MHP’yi Genel Başkan Yardımcısı İzzet 
Ulvi Yönter ile MHP Ankara Milletvekili Nevin 
Taşlıçay, BBP’yi Genel Başkan Yardımcısı Ali 
Keser ile Tevfik Eren, Saadet Partisi’ni de Genel 
Başkan Yardımcısı İlyas Tongüç temsil etti.

Kongreye, Ekvator Ginesi  Cumhurbaşkanı Teo-
dore Obiang, Gine Cumhurbaşkanı Alpha Conde, 
Somali Cumhurbaşkanı Muhammed Abdullah 
Fermacu, Nijer Ulusal Meclis Başkanı Ousseini 
Tinni, Rusya Federasyonu Devlet Duması Başka-
nı Vyaçeslav Volodin, Zambiya Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Inonge Wina, Sudan Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Dr. Faisal Hasan İbrahim, Azerbaycan 
Başbakan Yardımcısı Ali Ahmadov ile Sırbistan 
Başbakan Yardımcısı ve İçişleri Bakanı Nebojsa 
Stefanovic katıldı.

Irak Türkmen Cephesi Başkanı ve Kerkük Millet-
vekili Erşad Salihi ile Irak Kürdistan Demokratik 
Partisi (KDP) Yöneticisi Fazıl Mirani de katılımcı-
lar arasında yer aldı.

Kongrede Çin, Endonezya, Senegal, Cibuti, Ko-
sova, Makedonya, Belçika, Bulgaristan, Burundi, 
Filistin, Hindistan, Lübnan, Makedonya, Moldo-
va, Mozambik, Nijerya, Özbekistan ve Tunus’tan 
temsilciler de yer aldı.

Türkiye Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti 6. 
Olağan Büyük Kongresi’nde konuştu.

-Cumhurbaşkanı Erdoğan: Oyununuzu gördük 
ve meydan okuyoruz

Türkiye Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Birileri bizi 
güya ekonomi, yaptırım, kur, döviz, faiz, enflas-
yonla tehdit ediyor. Onlara diyoruz ki oyununuzu 
gördük ve meydan okuyoruz.” 

“Biz zalimlerin karşısına işte bu inançla dikiliyo-
ruz”

AK Parti’nin misyonunu en güzel Mehmet Akif 
Ersoy’un dizelerinin anlattığını belirten Erdoğan, 
İstiklal Şairinin “Zulmü Alkışlayamam” şiirini 
okudu. 

Erdoğan, “Biz zalimlerin karşısına işte bu inanç-
la dikiliyoruz. Biz, mazlumlara gönlümüzü ve 
imkanlarımızı işte bu anlayışla sonuna kadar 
açıyoruz. Biz ecdadımıza işte bu hissiyatla tüm 
gücümüzle sahip çıkıyoruz. Biz, istiklalimiz 
uğrunda gerektiğinde canımızı işte bu şuurla 
ortaya koymaktan çekinmiyoruz.» dedi. 

AK PARTİ KONGRESİNE 
ULUSLARARASI İLGİ BÜYÜKTÜ
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составляет 275 миллионов человек, Эрдоган 
сказал:

«Вот это мы. Мы предоставили своему на-
роду такие прекрасные творения, как мост 
Османгази и мост Султан Селима Явуза, как 
тоннель Евразии, как тоннели Ильгаз, Эркенек, 
Жанкуртаран, Овит, Сабунжубели, как мосты 
Ниссиби и Агун. А сейчас мы засучили рукава, 
чтобы реализовать проект канала «Стамбул», 
протяжённостью в 43 км. Таким образом, вме-
сте с  проектом канала «Стамбул» мы отправим 
большое сообщение миру. Даст Аллах,  мы обя-
зательно реализуем этот стратегический про-
ект, который будет крупнейшей инвестицией 
Турции».

Национальный доход на душу населения уве-
личился 

Отметив, что национальный доход на душу 
населения увеличился с 3500 долларов до 11 ты-
сяч долларов, Эрдоган сообщил, что экономика 
Турции по размеру заняла 17-е место в мире, а 
по паритету покупательной способности - 13-е 
место.

Эрдоган отметил, что Турция является страной, 
которая реализует лучшие инвестиции государ-
ственно-частного партнёрства в мире и, таким 
образом, поддерживает непрерывный рост в 
высоком темпе.

Эрдоган напомнил, что за последние 16 лет 
были реализованы 159 государственно-частных 
партнёрств с проектами на сумму более 50 мил-
лиардов долларов, и добавил: «Несмотря на то, 
что мы не достигли наших целей по инфляции 
и процентным ставкам, мы очень продвинулись 
по сравнению с прошлым. Я твёрдо верю, что 
трудности, которые мы переживаем в послед-
ние дни, откроют нам двери для новых и круп-
ных прорывов».

Примечания с конгресса 

На 6-м Большом съезде ПСР (Ak Parti) был про-
демонстрирован 17-минутный краткометраж-
ный фильм о политической жизни президента 
Эрдогана.

Фильм начинался с отрывков из политической 
жизни Реджепа Тайипа Эрдогана, который 
начался со Стамбульского столичного муници-
палитета, и сопровождался голосом Эрдогана, 
который прочитал стихотворение поэта Нед-
жип Фазыл Кысакюрека «Моя душа – Стамбул» 
(«Canım İstanbul»), был включен в фильм.

После завершения выступления президента 
Эрдогана к платформе были приглашены 50 
международных студентов из 25 стран, обуча-
ющихся в Турции. Эрдоган поприветствовал и 
пожал руку каждому студенту, который вышел 
на платформу.

Тиман Ахмет, который приехал из Чада и 
учиться в Университете Эрджиес в Кайсери на 
отделении компьютерной инженерии, сказал 
президенту Эрдогану следующее: “В нынеш-
нее время, когда мир скучает по душевному 
спокойствию и справедливости, этот конгресс 
является конгрессом не только Партии спра-
ведливости и развития. Потому что есть лидер, 
подобный вам, стойко стоящий против нес-
праведливости. Я благодарю вас как мирового 
лидера от имени всех угнетённых, молодёжи и 
всех лидеров”.

Студенты вручили в качестве подарка Эрдогану 
картину арабской письменности, которая сим-
волизирует стойкость против угнетателей.

Вручив подарки, Ахмет добавил: «Вы являетесь 
примерным лидером для турецкого народа и 
молодёжи мира. Турецкий народ должен гор-
диться тем, что у них есть такой президент». 
Президент Эрдоган сделал фотографиию со 
студентами на память.

государства. Вы не сможете сбить нас с пути к 
нашим целям. Потому что мы – Турция. Пото-
му что мы – турецкий народ. Потому что мы 
– мусульмане. Потому что мы - голос и совесть 
всего человечества», - заявил Эрдоган.

«Мы не сдались тем, кто пытался сделать нас 
своей стратегической целью»

Эрдоган отметил, что не переставали и не 
перестанут говорить о несправедливости, не-
добросовестности, угнетения и лицемерия. Он 
подчеркнул, что не наблюдали со стороны и не 
будут наблюдать, когда идёт борьба за право, 
страну, нацию, человечество. Эрдоган продол-
жил свою речь следующим:

«Мы не будем раболепствовать, когда наступа-
ют тираны, не будем подчиняться террористам. 
Мы не из тех циничных, которые пытаются 
извлечь выгоду из страданий, и не будем ими. 
Мы не похожи на тех, которые потирают руки и 
думают о своих интересах, пока молодые парни 
бьются как львы на передовой, и не будем похо-
жими. Мы не преклонялись и не будем прекло-
няться перед теми, кто с помощью эксплуата-
ции мира создают процветание для себя».

Эрдоган озвучил, что они не были и не будут 
теми, кто смеётся и ставит подножки невинным 
людям, которые вышли в путь ради спасения 
своей жизни и своего будущего, людям, кото-
рые проливают слёзы перед морями, океанами, 
проволочными сетками и высокими стенами.

Эрдоган подчеркнул, что они не присоединятся 
к рядам тех, кто отвернули головы, в то время 
как палестинцы подвергаются гонению и разру-
шается святость в Иерусалиме. Эрдоган сказал:

«Мы не давали и не будем давать согласие на 
коридор террора, который некоторые пытаются 
создать возле наших границ. Мы не сдадимся 
тем, кто кажется нашим стратегическим парт-
нёром, а на самом деле каждым своим шагом 
пытается сделать нас своей стратегической 
целью. Мы не покушались на чьи-либо права, 
и не дадим узурпировать наши права. Мы не 
отказывались и не откажемся от своих надежд, 
мечт и целей на милость других. Мы считали и 
будем считать, что каждый успех, которого мы 
достигаем, является отправной точкой для сле-
дующих успехов. Мы никогда не сомневались и 
не будем сомневаться в благодеянии, благодати, 
помощи и мудрости Аллаха. Мы не забыли и не 
забудем, что мы являемся строителями исто-
рии, а не материалом для этого”.

«Они пытаются совершить экономический 
переворот»

Отметив, что враждебность нарастает, Эрдо-
ган сказал: «Капканы, которые они построили 
извне, оказались недостаточными, они также 
мобилизовали предателей извнутри. Они пыта-
ются совершить уличные атаки, атаки по су-
дебной безопасности, террористические атаки, 
пограничные удары с преследованиями из-за 
пределов страны, политические атаки с отго-
воркой о результатах выборов. Используя курс, 
валюту и проценты они пытаютя совершить 
экономический переворот».

«Мы полны решимости устранить источники 
угроз в адрес нашей страны»,

Эрдоган отметил, что оборонная промыш-
ленность увеличила долю отечественного 
производства с 20 до 65%, аэрокосмический и 
оборонный сектор увеличил прибыль  с 1 мил-
лиарда  до 7 миллиардов долларов, а  экспорт 
увеличился с 248 миллионов долларов до 2 мил-
лиардов долларов. 

Эрдоган подчеркнул, что количество экспорта 
увеличилось за счёт новых договоров, подпи-
санных один из другим в последние несколько 
месяцев, и добавил:

«Объём проектов оборонной промышленности, 
которые сейчас ведутся в нашей стране, достиг 
45 миллиардов долларов США. В скором време-
ни объём увеличится до 75 миллиардов долла-
ров. Возможность с уверенностью смотреть на 
будущее - это особенно важное условие для нас. 
Мы продолжаем развивать нашу оборонную 
промышленность со своим аппаратным обес-
печением, оборудованием и исследованиями 
во всех сферах от кораблей до спутников, от 
пилотных и беспилотных воздушных суден до 
самолётов и вертолётов.

Мы расширим и продолжим операции по 
пограничной безопасности Турции. Мы реши-
тельно настроены устранить в Сирии и Ираке 
угрозы, которые исходят в адрес нашей страны. 
Мы сделаем вдоль наших границ от Суруча 
до Джизре то же самое, что сделали ранее в 
Джераблусе, Эль-Бабе и Африне. Мы предпри-
нимаем шаги для того, чтобы устранить базы 
террористических нападений в Кандиле. Точно 
так же в Синджаре и Махмуре. Мы устраним 
источники».

«С проектом канала Стамбул мы отправим 
большое сообщение миру»

Отметив, что количество пассажиров, прошед-
ших через Мармарай на сегодняшний день, 

наши возможности для угнетённых. С данным 
чувством мы изо всех сил защищаем наших 
предков. С данным сознанием мы не боимся 
пожертвовать жизнью, когда это необходимо 
ради нашей независимости», - сказал Эрдоган.

Эрдоган поблагодарил женщин партии, прочи-
тавших стихотворение «В прошлом нет тех, кто 
сдался гонениям» («Yoktur mazimde zulme teslim 
olan»), которое является песней правящей пар-
тии.

«Мы разрываем кандалы, которыми хотели 
приковать нашу нацию»

«С верой мы разрываем кандалы, которыми 
хотели приковать нашу нацию. И с ответствен-
ностью мы бросаем вызов, а не раболепствуем 
за выродками как охотничьи собаки», - сказал 
президент Эрдоган. 

Ссылаясь на слова, приписываемые Хазрату 
Али, «Если будете молчать о несправедливости, 
вместе со своим правом вы потеряете и свою 
честь», Эрдоган заявил следующее:

«Мы защищаем не только наши права, но и честь 
нашей страны и народа. Некоторые могут испы-
тывать трудности в осознавании этого.  В мире 
некоторых могут не существовать такие понятия, 
как честь, гордость, достоинство, почётная жизни и 
т.д. Для нас эти ценности – это наше всё. Это смысл 
нашей жизни. Именно благодаря вере в течение 
16 лет мы с нашей народом побеждали в десятках 
сражений, когда на нас нападали, когда нам строили 
преграды и ставили подлые капканы, когда перед 
нами появлялись трудности. Благодаря борьбе, 
которую мы вели именно с эти настроем, мы побе-
дили 15 июля. И сегодня некоторые грозят нашей 
экономике санкциями, инфляцией, обрушением 
курса валюты. Но мы им говорим: мы распознали 
вашу игру и бросаем вам вызов. Мы знаем, если есть 
вера – есть и возможности».

«Пусть никто не пытается играть в игры с на-
шей страной и народом»

Эрдоган отметил, что народ справлялся с «кра-
сивыми» предательствами и ловушками благо-
даря вере, и сказал: «Мы преодолели все труд-
ности с помощью молитв и поддержки наших 
братьев и друзей. И сегодня мы вновь с нашей 
верой ведём эту борьбу. Мужество турков и 
разум мусульман – это проявление веры. Мы 
не знаем никакой силы, которая сможет проти-
востоять нации, у которой есть и мужество, и 
разум. Пусть никто не пытается играть в игры 
с нашей страной и народом. Потому что мы – 
нация, которая идёт к своим целям со словами 
“или будем, или умрём”.

«У вас не получится. Вы не сможете разделить 
наш народ на части. Вы не сможете заглушить 
молитвы. Вы не сможете сорвать наш флаг. Вы 
не сможете поставить нашу страну на колени. 
Вы не сможете остановить процветание нашего 

Анкара (Гражданская инициатива) Зелиха 
Соркунлу/ В 6-м Большом съезде ПСР 

(AK PARTI) приняло участие множество ино-
странных гостей из Европы, Африки, Ближнего 
Востока и Тюркских республик, а также поли-
тические партии, главы иностранных диплома-
тических миссий в Турции, множество предста-
вителей организаций гражданского общества 
из разных стран, представители профсоюзов и 
профессиональных палат.

В 6-м Большом съезде ПСР (AK PARTI) при-
няли участие 87 приглашённых гостей из 10 
стран, среди которых страны Европы, Африки, 
Ближнего Востока и Тюркские республики.

Из приглашённых представителей 40 ино-
странных политических партий из 23 стран в 
съезде участвовало 59 человек, среди которых 
12 председателей партий. Также на съезде при-
сутствовали 36 человек - представители 29 ино-
странных учреждений, среди которых 8 послов 
и генеральных секретарей. 

Представители «Республиканской народной 
партии» (CHP) и «Партии национального дей-
ствия» (MHP) на съезде

На съезде Республиканскую народную партию 
(СHP) представлял вице- председатель партии 
Йылдырым Кая, Партию национального дей-
ствия (MHP) представляли вице-председатель 
партии Иззет Ульви Йонтер и депутат MHP от 
Анкары Невин Ташлычай, Партию большого 
единства (ВВР) представляли вице-председа-
тель партии Али Кесер и Тевфик Эрен, а Партия 
добродетели (Saadet Partisi) была представлена 
вице-председателем партии Ильясом Тонгучем.

В съезде приняли участие президент Экватори-
альной Гвинеи Теодоро Обианг, президент Гви-
неи Альфа Конде, президент Сомали Мохаммед 
Абдуллахи Мохамед, Председатель националь-
ной ассамблеи Нигерии Оуссеини Тинни, пред-
седатель Государственной Думы Российской 
Федерации Вячеслав Володин, вице-президент 
Замбии Инонге Вина, вице-президент Судана 
д-р Фейсал Хасан Ибрагим, заместитель пре-
мьер-министра Азербайджана Али Ахмадов и 
вице-премьер и министр внутренних дел Сер-
бии Небойша Стефанович. 

Также среди участников были председатель 
Фронта иракских туркмен и депутат от Керкука 
Эршад Салихи и руководитель Демократиче-
ской партии Курдистана в Ираке (ДПК) Фазиль 
Мирани.

Также в съезде приняли участие представители 
Китая, Индонезии, Сенегала, Джибути, Косово, 
Македонии, Бельгии, Болгарии, Бурунди, Пале-
стины, Индии, Ливана, Македонии, Молдовы, 
Мозамбика, Нигерии, Узбекистана и Туниса.

Президент Турции и председатель ПСР (AК 
Parti) Реджеп Тайип Эрдоган выступил на 6-м 
Большом съезде правящей партии.

- Президент Эрдоган: Мы распознали вашу 
игру и бросаем вам вызов

«Некоторые грозят нашей экономике санкци-
ями, инфляцией, обрушением курса валюты. 
Но мы им говорим: мы распознали вашу игру 
и бросаем вам вызов», - заявил Президент Тур-
ции Эрдоган.

«С верой мы противостоим тиранам»

Отметив, что миссию ПСР(AК Parti) наилуч-
шим образом передают куплеты Мехмет Акиф 
Эрсоя, Эрдоган прочитал  стихотворение по-
эта нации «Я не могу аплодировать гонению» 
(«Zülmü Alkışlayamam»).

« С верой мы противостоим тиранам. С дан-
ным пониманием мы открываем наши сердца и 

БОЛЬШОЙ МЕЖДУНАРОДНЫЙ ИНТЕРЕС 
К СЪЕЗДУ «ПАРТИИ СПРАВЕДЛИВОСТИ И 
РАЗВИТИЯ» (AK PARTİ)
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ilgili ve yetkili kurum, kuruluş ve yöneti-
ciler ile işbirliği yaparak kanunlar çerçe-
vesinde projeler geliştirerek neticesinde 
daha hızlı, daha kaliteli, daha verimli daha 
çağdaş hizmet alabilen ve hizmet verebilen 
bireylerin yaşadığı bir toplum öngörüsü 
hedeflerimiz arasındadır.

k.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
necip milletimizin tarihten aldığı ışık ve 
ilham doğrultusunda ferasetini ve cesare-
tini asla tartışmaz. 

Yerel yönetimler halk meclisi platformu, 
Türkiye Cumhuriyeti hukukuna bağlı, 
temel hak ve hukuka beraberinde insan 
haklarına saygılı, devletimizin ülkesiyle ve 
milletiyle bölünmez bütünlüğünü savu-
nan, milli, manevi, ahlaki, evrensel değer-
lere sahip üstün vasıflı bir toplum oluştu-
rulması hedeflerimiz arasındadır.

l. Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
15 temmuz ve benzeri herhangi bir iç yada 
dış kalkışma ve müdahaleye karşı Türk 
devletinin milli reflekslerinin zayıflaması 
söz konusu olduğunda her daim “devletin 
sahibi millettir” anlayışıyla devletimizin 
yanında olacağını “özgürlüğümüzün sim-
gesi üst kimliğimiz olan ay yıldızlı bayra-
ğımıza” canımız pahasına da olsa sahip 
çıkacağımızı, devletimizin bekası için hiz-
met edeceğimizi buradan bildirmek iste-
riz.  Söz konusu Vatan’sa, vatanı korumak 
kanunlar çerçevesinde yerel yönetimler 
halk meclisi platformunun en asli görev ve 
hedefleri arasındadır.

Yerel yönetimler halk meclisi platformu-
nun tüzüğüne sadık kalmak kaydı ile der-
nek, vakıf, federasyon, konfederasyon ve 
çeşitli platformlarda görev yapan sivil top-
lum kuruluş başkanları veya temsilcileri 
bağlı bulundukları kuruluştaki statülerini 
koruyarak halk meclisi platformunda yer 
alırlar...

Önerileri olan kişi veya sivil toplum ku-
ruluş temsilcileri bizlerle temasa geçerek 
yerel yönetimler halk meclisi platformu 
hakkında görüş ve düşüncelerini bizlerle 
paylaşabilirler… 

İletişim: 0312-446-37-34 

halkmeclisplatformu@gmail.com  yerel-
yonetimlerr@gmail.com

lerimizde anket çalışmaları yaparak halkın 
yerel yönetimlerden kaynaklı yaşadığı so-
runları tespit ederek demokratik zeminde 
hukuk çerçevesinde çözüm önerileri ile 
birlikte sorunların nasıl çözüleceğini ve bu 
sorunların önceliğine göre konu başlıkla-
rı belirleyerek seçim öncesi rapor haline 
dönüştürerek devletimizi yöneten ilgili 
kurum kuruluş ve parti ayrımı gözetmek-
sizin ülkeyi yönetmeye talip olan ilgililere 
taktim etmek istiyoruz. Böylelikle ‘yeni 
dönemde’ devlet aklına, millet menfaatine 
daha faydalı olabilme inancı hedeflerimiz 
arasındadır.

g.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
sivil toplum faaliyetlerinin ülkemizde 
daha çok etkili olabilmesi için tüm vatan-
daşların, öğrencilerin, çalışanların, bü-
rokratların, yöneticilerin ve gençlerin her 
alanda sorunların tespitini birlikte yaparak 
her türlü çalışma ve fikir ortamına destek 
vermek öncelikli hedeflerimiz arasındadır.

h.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
tüm kişi kurum ve kuruluşların sosyal da-
yanışma amacı etrafında birleştirilmesini 
beraberinde sosyal faaliyetler ve etkin-
likler çerçevesinde halkımızın bilgilendi-
rilmesi ve bilinçlendirilmesini sağlamak, 
tüm çalışmalarda ilgili kurum kuruluş ve 
kişiler ile işbirliği yaparak vatandaşları-
mızla kurumlar arası eğitici, birleştirici, 
eğitimlerle engelleri azaltıcı gerekli koor-
dinasyonu sağlamak hedeflerimiz arasın-
dadır.

ı.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
il ve ilçelerimizde yaşayan vatandaşlarımı-
za öncelikli olarak var olan vatandaşlıktan 
doğan haklarını ve yetkilerini onlara ha-
tırlatmak, daha sonra bu hak ve yetkilerin 
nasıl kullanılacağını belirtmek ve son ola-
rak da bu konuda bir sorunla karşılaştığı 
takdirde bu sorunların nasıl çözüleceğini 
il ve ilçelerde oluşturacağımız yerel yöne-
timler halk meclisi platformunun oluştu-
racağı çözüm masaları vasıtasıyla toplum-
sal bir hizmeti gönüllülük esası içerisinde 
yerine getirmek hedeflerimiz arasındadır.

j.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
aynı zamanda tüm kişi kurum, kuruluş-
lar ve sivil toplum kuruluşlarının olumlu 
gelişmelerini takdir edeceği gibi, olumsuz 
faaliyetlere karşı kamuoyu oluşturarak 

önümüzdeki mahalli idareler seçimlerinde 
ülkemizi yönetmeye talip olan siyasi par-
tilerimize ‘’parti ayrımı yapmaksızın’’ 
sivil inisiyatif gücünü devlet aklı ile 
buluşturarak millet menfaatine ‘’sen-
tezleyerek’’ hükümetimize dolayısıyla 
devletimize katkı sağlamak istiyoruz.

a.Yerel yönetimler halk meclisi plat-
formu; 11 yıldır ‘’devletin sahibi 
millettir’’ ‘’insanı yaşat ki, devlet ya-
şasın’’ anlayışına hizmet eden Başkent 
Platformu’nun misyon ve faaliyetlerin-
den etkilenerek oluşmuş bir platform-
dur.

b.Yerel yönetimler halk meclisi plat-
formu; yerel yönetimden beklentilerini 
fikir ve düşüncelerini özgürce rahat-
lıkla paylaşabilecekleri, aynı zamanda 
kardeşliğimizin ve gönül bağlarımızın 
güçlenmesi için yola çıkmış; din, dil ırk, 
mezhep, siyasi düşünce ayrımı yapmak-
sızın, merkeze insanı koyarak, insanı sa-
dece insan olarak değerlendiren ve değer 
veren sivil bir inisiyatiftir. 
 
c.Yerel yönetimler halk meclisi platformu 
olarak diyoruz ki; devlet ile millet ara-
sında asla ve asla mesafe olamaz. “büyük 
devlet, milletiyle var olan devlettir; büyük 
devlet, milletiyle el ele olan devlettir; bü-
yük devlet, milletinin hukukunu koruyan, 
adaleti sağlayan, hürriyeti hâkim kılan 
devlettir”  anlayışına sahip kişi kurum 
kuruluşlarla beraber teşkilatlanmalar ya-
parak vatandaşlarımızla, yöneticiler ara-
sında gönül köprüleri kurmak bu anlayış 
çerçevesinde toplumun tüm katmanları ile 
birlikte mutlu olmayı hedeflemiştir.

d.Yerel yönetimler halk meclisi platfor-
mu; yurtdışında ve Anadolu’nun dört bir 
köşesinde veya diğer çevre il ve ilçelerde 
kısacası ülkemizin her karış toprağında 
yaşayan vatandaşlarımızın vatandaşlıktan 
doğan haklarını kanunlar çerçevesinde 
nasıl kullanacakları hususunda bilgi-
lendirme ve bilinçlendirme toplantıları 
yapmayı sivil inisiyatif olarak kendimize 
bu ve benzer çalışmaları görev addediyor 
aynı zamanda sosyal sorumluluk vazifesi 
olarak görmekteyiz.

e.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
politize olmamış yurtiçinde ve yurtdışında 
milli ve yerli bir çok sivil toplum kurulu-
şumuzun varlığını bilmekteyiz. 

Ülkemizde ve yurtdışındaki bu kuruluş-
larla çok sesli ve çok renkli fikir ve dü-
şüncelerde buluşarak projeler üretmeyi 
hedeflemekteyiz. 

Böylelikle lobi faaliyetleri çerçevesinde 
ülkemize ve tüm insanlığa faydalı olaca-
ğımıza inandığımız gibi bu çerçevede “biz 
inanıyoruz ki, mutlu bireylerden mutlu 
aileler, mutlu ailelerden mutlu toplumlar, 
mutlu toplumlardan mutlu devletler, mut-
lu devletlerden mutlu bir dünya oluşur” 
anlayışı hedeflerimiz arasındadır.

f.Yerel yönetimler halk meclisi platformu; 
olarak sivil toplum kuruluş başkanları-
nı, halk meclisi platformu temsilcilerini, 
kanaat önderlerini buluşturarak yeni sis-
temde yerel yönetimlere büyük bir katkı 
sağlayacağımıza inanılıyoruz..

Şöyle ki; halk  meclis platform temsilcileri 
mahareti ile toplumun tüm katmanlarını 
halk meclisine dâhil ederek,  81 il ve ilçe-

Ankara (Sivil İnisiyatif) Zeliha 
Sorkunlu/ 24 Haziran seçim-

lerinden hemen sonra Türkiye’nin 
2019/2023/2053/2071 hedeflerine hızlı 
bir şekilde ulaşması için lobi faaliyetleri 
çerçevesinde faaliyet yürüten Başkent 
Platformu şimdi de “Yerel Yönetimler 
Halk Meclisi Platformu” nun öncülüğünü 
yaparak kuruluş hakkında Cumhurbaş-
kanlığı Külliyesine, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayip Erdoğan’a, Ak Parti genel merkezine 
ve Milliyetçi Hareket Partisi genel başkanı 
Dr.Devlet Bahçeli’ ye 26 Haziranda teklif 
ve bilgi mahiyetinde projelerini ilettikleri-
ni söylediler. 

Yerel Yönetimler Yaklaşırken, Başkent 
Platformu Öncülüğünde “Yerel Yö-
netimler Halk Meclisi Platformu” nun 
neden ihtiyaç olduğunu Yetkililer Özetle 
Şöyle Açıkladılar.

Yetkili; kamuoyunun malumu üze-
re başkent platformu olarak bizler, 
kuruluşundan günümüze kadar lobi 
faaliyetleri çerçevesinde Türkiye’nin 
2019/2023/2053/2071 hedeflerine ulaşma-
sı için yurtiçinde ve yurtdışında faaliyetle-
rimizi yürütürken bir taraftan da Türk dış 
politikasında, sivil toplum kuruluşlarının 
rolü ne olmalı sorusuna, sivil toplum ku-
ruluş başkanlarımızla birlikte çare aramış, 
nihayetinde 1200’ü aşkın kardeş sivil top-
lum kuruluş başkanlarımızla birlikte ortak 
akılda buluşarak, ülkemizin ihtiyacı olan 
sivil toplum bilincinin yükselmesine katkı 
sağlamanın haklı gururunu yaşıyoruz.

Bilindiği gibi ülkemiz birçok ihanetler-
den ve zor süreçlerden geçti, bizlerde bu 
süreçte “devletin sahibi millettir” anlayı-
şıyla milli iradeye sahip çıkma ve koruma 
refleksi ile şer güçlere karşı duruş göster-
diğimiz gibi, sosyal sorumluluk bilinci ile 
ilk başta devletimizi yönetenlere, kurum, 
kuruluşlara çeşitli raporlar hazırlayarak 
birçok önerilerde bulduk. Şükürler olsun 
ki, önerilerimizin birçoğu milletimizin 
menfaati doğrultusunda devlet aklında 
vücut bulduğu gibi bundan böylede yeni 
sistemde de sivil toplum kuruluşlarıyla 
ortak akılda buluşarak proje ve teklifleri-
mizi devlet ve millet menfaatine birlikte 
sunmayı hedefliyoruz.  

Yerel yönetimler yaklaşırken yeni sis-
temde; “yerel yönetimler halk meclisi 
platformu” projelerimizle sivil toplum 
kuruluşlarının önderliğinde, toplumun 
tüm katmanlarını halk meclisi ’ne dâhil 
ederek, yerel bazda sorunları tartışarak, 
konuşma panelleri düzenleyerek çoğulcu 
bir anlayışla halkın beklentilerini görüş ve 
düşüncelerini tespit ederek, beraberinde 
tespit edilen sorunlara çözüm önerileri 
geliştirerek, halkın beklenti ve önerilerini 
seçim öncesi rapor haline dönüştürerek 

 YEREL YÖNETİMLER HALK MECLİSİ PLATFORMU KURULDU

Yerel Yönetimler Yaklaşırken, 
Başkent Platformu 

Öncülüğünde “Yerel 
Yönetimler Halk Meclisi 

Platformu” Kuruldu.
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необходимую координацию среди 
граждан и учреждений.

I. Платформа стремится создать со-
циальную службу на добровольной 
основе, в рамках которой планиру-
ется гражданам всех провинций и 
районов напомнить о гражданских 
правах и полномочиях, затем указать, 
как эти права и полномочия будут 
использоваться, и, наконец, на случай 
если граждане столкнутся с пробле-
мой в данном вопросе, в провинциях 
и районах планируется создание сто-
лов по решению различных вопросов.

j. Платформа будет ценить позитив-
ные изменения у всех людей, учре-
ждений, организаций гражданского 
общества, и в то же время будет 
создавать общественное мнение о 
негативных деятельностях. При со-
трудничестве с соответствующими 
учреждениями, организациями и 
руководителями в рамках закона 
Платформа будет разрабатывать не-
обходимые проекты. В результате, 
ожидается создание общества, где 
живут индивиидумы, которые могут 
получать услуги или обслуживать бы-
стрее, качественнее, эффективнее.

k. Платформа считает, что историче-
ское мужество и идеология нашей глу-
боко укоренившейся нации бесспорны. 
Одной из целей Платформы является 
создание высококвалифицированного 
общества, которое связано с законом 
Турецкой Республики, уважает ос-
новные права и законы, в том числе и 
права человека, защищает целостность 
государства и нации, обладает нацио-
нальными, духовными, моральными и 
всеобщими ценностями.   

l. Когда речь будет идти об осла-
блении национальных рефлексов 
государства против внешних и вну-
тренних попыток захвата и вмеша-
тельства, таких как 15 июля, Плат-
форма с идеологией “Государство 
принадлежит нации” всегда будет 
рядом с нашим государством, будет 
изо всех сил защищать наш флаг, 
который является символом нашей 
независимости, и будет служить госу-
дарству.

Ассоциации, фонды, федерации, 
конфедерации, руководители и пред-
ставители организаций гражданско-
го общества, которые работают на 
различных платформах, могут стать 
частью Платформы народного совета, 
оставаясь верными уставу Платфор-
мы народного совета местных само-
управлений, но при этом сохраняя 
свои статусы в организациях, к кото-
рым они относятся. 

Люди или представители организа-
ций гражданского общества, у кото-
рых есть какие-либо предложения, 
могут связаться с нами и поделиться 
своими идеями и мнениями о Плат-
форме местного совета.

Контакты: 0312-446-37-34 

halkmeclisplatformu@gmail.
comyerelyonetimlerr@gmail.com

областях, одним словом на всей тер-
ритории Турции, будут проинформи-
рованы о своих гражданских правах 
и их использовании. 

e. Мы знаем о существовании множе-
ства национальных и местных орга-
низаций гражданского общества как 
внутри страны, так и за рубежом.

Мы стремимся создавать совместные 
проекты с этими учреждениями, об-
мениваясь различными красочными 
идеями и мыслями.

Таким образом, мы верим, что в рам-
ках лоббирования мы будем полезны 
для своей страны и всего человече-
ства. Одной из наших целей является 
концепция “счастливые люди создают 
счастливые семьи, счастливые семьи 
создают счастливые общества, счаст-
ливые общества создают счастливые 
государства, а счастливые государст-
ва создают счастливый мир”.

f. Как Платформа народного совета 
местных самоуправлений мы верим, 
что внесём большой вклад в новую 
систему местных властей, объединив 
председателей организаций граждан-
ского общества, представителей плат-
формы народного совета и лидеров 
общественного мнения.

С помощью представителей Плат-
формы народного совета мы хо-
тим включить все слои общества в 
народный совет, провести опрос в 
81 провинции и районах, выявить 
проблемы народа, связанные с мест-
ными властями, на демократической 
основе в рамках закона разработать 
предложения по решению проблем, 
упорядочив проблемы по приорету, 
до выборов собрать всё в один отчёт, 
и, не разделяя политические партии, 
которые будут баллотироваться на 
предстоящих выборах местной влас-
ти, предоставить отчёт новой системе 
местного самоуправления. Тем самым 
в “новом периоде” мы можем быть 
более полезными в интересах нации и 
государства.

g. Также одной из приоритетных 
целей Платформы для повышения 
эффективности деятельности гра-
жданского общества в стране явля-
ется совместное выявление проблем 
всех граждан, студентов, работников, 
бюрократов, руководителей и молодё-
жи во всех сферах, а также поддержка 
всевозможных рабочих и идейных 
сред.

h. Платформа стремится обеспечить 
объединение всех людей, учреждений 
и организаций с целью социальной 
солидарности; обеспечить информи-
рование и повышение осознательно-
сти нашего народа в рамках социаль-
ных мероприятий и работ; во всех 
своих работах сотрудничать с соот-
ветствующими людьми, учреждени-
ями и организациями и обеспечить 

включить все слои общества в на-
родный совет, провести дискуссии 
о местных проблемах, определить 
мнение, видение и ожидание народа 
путём проведения панельных обсу-
ждений, разработать предложения 
по решению совместно выявленных 
проблем, до выборов собрать все 
ожидания и предложения народа в 
один отчёт, и, не разделяя политиче-
ские партии, которые будут балло-
тироваться на предстоящих выборах 
местной власти, предоставить отчёт 
новой системе местного самоуправ-
ления и привести к общему знамена-
телю государственное мнение и силы 
гражданских инициатив. Тем самым 
мы хотим внести вклад в наше прави-
тельство, а значит и в государство.

а. Платформа народного совета мест-
ных самоуправлений создана под 
влиянием миссии и деятельности 
Столичной платформы, которая уже 
11 лет служит в рамках концепций 
«Государство принадлежит нации» и 
«Позволь человек жить, пусть госу-
дарство живёт».

b. Платформа народного совета мест-
ных самоуправлений - это граждан-
ская инициатива, в рамках которой 
местные власти могут свободно 
делиться ожиданиями, идеями и мы-
слями. Также она выступает за укре-
пление нашего братства и наших свя-
зей, не дискриминируя  по признакам 
религии, языка, расы и политических 
взглядов, в своей деятельности ори-
ентируясь на человеке и видя в чело-
веке прежде всего человека.

c. Платформа считает, что между 
государством и нацией ни в коем 
случае не может быть какого-либо 
расстояния. Платформа планирует 
создать союзы с людьми, учрежде-
ниями и организациями, по мнению 
которых «великое государство - это 
государство, существующее с нацией; 
великое государство - это государст-
во, которое рука об руку с нацией; ве-
ликое государство – это государство, 
которое защищает закон нации, обес-
печивает справедливость и становят-
ся судьей свободы»; построить мост 
между гражданами нашей страны 
и государством; и в рамках данной 
идеологии достичь счастья вместе со 
всеми слоями общества.

d. Платформа народного совета мест-
ных самоуправлений считает своей 
социальной ответственностью и дол-
гом вести работы по организации со-
браний, во время которых граждане, 
проживающие за рубежом, а также 
во всех уголках Анатолии и других 

Анкара (Гражданская инициа-
тива) Зелиха Соркунлу/ Сразу 

после выборов 24 июня Столичная 
платформа, которая ведёт свою 
деятельность в рамках лоббиро-
вания для того, чтобы Турция как 
можно быстрее достигла целей 
2019/2023/2053/2071, а сейчас руково-
дит «Платформой народного совета 
местных самоуправлений», презен-
товала 26 июня свои проекты пре-
зидентскому аппарату, президенту 
Реджеп Тайип Эрдогану, головному 
офису партии «Ак парти» и председа-
телю «Партии национального движе-
ния» (МНР) д-ру Девлету Бахчели.

Уполномоченные вкратце рассказали, 
почему «Платформа народного со-
вета местных самоуправлений» под 
руководством Столичной платформы 
необходима в то время, когда выборы 
местной власти приближаются.

Столичная платформа со дня основа-
ния в рамках лоббирования для того, 
чтобы Турция как можно быстрее 
достигла целей 2019/2023/2053/2071, 
ведёт свою деятельность внутри 
страны и за рубежом. Пытаясь найти 
ответ на вопрос о роли организаций 
гражданского общества во внешней 
турецкой политике вместе с предсе-
дателями организаций гражданско-
го общества, мы пришли к общему 
мнению с более чем 1200 братскими 
организациями о внесении вклада в 
повышение сознания гражданского 
общества, которое необходимо нашей 
стране.

Как известно, наша страна пережила 
множество предательств и трудных 
процессов. Выступая с подходом «Го-
сударство принадлежит нации», во 
время данных процессов мы с реф-
лексом защиты национальной воли  
продемонстрировали нашу позицию 
против враждебных сил, а также с 
осознанием социальной ответствен-
ности сделали множество предложе-
ний, подготовив различные отчёты 
для правительства, учреждений и 
организаций. 

К счастью, многие наши предложе-
ния, направленные на благо нашей 
нации, были восприняты положи-
тельно. Мы планируем и в новой 
системе вместе с организациями 
гражданского общества делиться об-
щими проектами и предложениями в 
интересах государства и нации.

В рамках проекта «Платформа на-
родного совета местных самоуправ-
лений» мы хотим под руководством 
организаций гражданского общества 

СОЗДАНА ПЛАТФОРМА НАРОДНОГО СОВЕТА 
МЕСТНЫХ САМОУПРАВЛЕНИЙ

Под руководством 
Столичной платформы 
создана «Платформа 
народного совета местных 
самоуправлений».
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MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, 
Türkiye ekonomisinde yaşanan 

son gelişmelere ilişkin parti genel mer-
kezinde basın toplantısı düzenledi.

Türkiye’nin çok açık hedef alındığı, düş-
manlıkla eklemlenmiş siyaset ve ekono-
mik oyunların sertleşip vahşileştiği, tra-
jik ve tahripkar bir dönemden geçtiğine 
değinen Bahçeli, ABD kaynaklı husumet 
ve huşunet ablukasıyla karşı karşıya ka-
lındığını belirtti.

Döviz kurlarının ardına gizlenip 
Türkiye’ye adeta kin ve nefret saçan 
mihrakların karanlık senaryolarına şahit 
olunduğunu belirten Bahçeli, “Böylesi 
bir dönemde milli birlik ve dayanışma 
ruhunun canlı ve cesur vasfının, tarihi 
önem ve değerdedir.” ifadesini kullandı.

“Yaşadıklarımız her yönden ibretliktir, 
her açıdan infial vericidir, her bakımdan 
isyan ettiricidir.” diyen Bahçeli, 15 Tem-
muz FETÖ darbe teşebbüsünün ekono-
mik ayağını tamamlamak, devamında 
sosyal ve siyasal sistemi felç etmek ama-
cıyla harekete geçen muhasım odakların 
spekülasyon silahını çektiğini kaydetti.

Bahçeli, Türkiye’nin kur üzerinden 
kurcalanmak, döviz üzerinden kundak-
lanmak istendiğini, buna tahammül ede-
meyeceklerini, sessiz kalamayacaklarını, 
tepkisiz duramayacaklarını vurguladı.

Hiçbir ittifak ilişkisinin tek yanlı işleye-
meyeceğini vurgulayan Bahçeli, şunları 
kaydetti:

“Hiçbir ittifak ilişkisi bir tarafın sürekli 
geri adım atmasıyla, diğer tarafın sürekli 
taciz ve tahrikiyle ileriye taşınamayacak, 
ayakta kalamayacaktır. Türkiye-ABD 
arasında kurulan stratejik nitelikli ortak-
lık ve ittifakın mazisi eskiye dayanmak-
tadır. İki ülkenin eşit haklara dayalı ve 
egemenlik hukukuna karşılıklı saygı çer-
çevesinde yürüttüğü ittifak ve irtibatlar 
nice zorlukları aşarak bugünlere gelmiş-
tir. Türkiye her zaman sabırlı, sağduyulu 
ve sorumlu davranmıştır. Türkiye, poli-
tikalarını ve stratejik pozisyonunu belir-
lerken müttefikliğe gölge düşürmemeye 

azami önem vermiş, özen göstermiştir. 
Fakat aynı siyasi tutum ve ilkeli duruşu 
ABD yönetimlerinden göremediğimiz 
de hazin bir gerçektir.”

“Hedefte Türk milleti yer almaktadır”

Türkiye’nin 10 yıllarca ABD menşeli açık 
veya örtülü operasyonlara maruz kaldı-
ğına, halen buna muhatap olduğuna de-
ğinen Bahçeli, “ABD’nin başkanlık koltu-
ğunda halihazırda skandal ve saldırgan 
bir şahıs oturmaktadır.” dedi.

Beyaz Saray yönetiminin denge ve dene-
timden tamamen uzaklaştığını belirten 
Bahçeli, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Trump küresel mütegallibe rolüne 
soyunmuştur. Hiçbir değer ve ölçüyü 
tanımamaktadır. Hiçbir kural ve 
kaideyi takmamaktadır. Başına 
buyruktur, dayatmacıdır, dağınıktır, 
kabadır, kontrolsüzdür. Hezeyandan 
hezeyana koşmakta, müttefikliği 
çiviye asmaktadır. İnsanlığın 
huzur ve esenliğini yakından tehdit 
etmektedir. ABD Başkanı ve onun 
sağına soluna konuşlanmış para ve 
sermaye çeteleri Türkiye›nin ekonomi 
cephesini düşürmenin heves ve 
hedefine odaklanmışlardır. Üzerimize 
doğrultulan döviz ve kur silahı buna 
işaret etmektedir. Trump müttefiklik 
hukukunu yok saymış, iki ülke 
arasındaki tarihi diyalogları Twitter 
açıklamaları kanalıyla dinamitlemeye 
kilitlenmiştir. Yaşananlar tek kelimeyle 
utanç vericidir, üstelik yüz kızartıcı bir 
ayıp ve ahlaksızlıktır.»

Türkiye’nin olağandışı bir saldırı altında 
olduğunu kaydeden Bahçeli, “Bu saldı-
rının hedefinde aslında ve esasen Türk 
milleti yer almaktadır. Milli paramıza, 
milli ekonomimize spekülatif saldırılar 
fren tutmaksızın devam etmektedir.” 
diye konuştu.

“Twitter mesajları Türk milletine sökme-
yecektir”

Bahçeli, nihai olarak, doymak ve kan-
mak bilmeyen bir ihtirasın pençesinde 
kıvranan Trump’ın küresel sistemin 

«çıbanbaşı», küresel ekonominin 
«istikrarsızlık odağı» haline geldiğini 
ifade etti.

“Devlet milletiyle kenetlenmiş, milli du-
ruş şerefsiz dış komploya karşı direnç ve 
dik duruş göstermiş, göstermeye de de-
vam etmektedir. Trump’ın sabah-akşam 
Türkiye aleyhine servis ettiği Twitter 
mesajları Türk milletine sökmeyecektir.” 
diyen Bahçeli, demir-çelikle alüminyum 
tarifelerinin iki katına çıkarılmasının 
Türkiye’ye diz çöktüremeyeceğini, milli 
birliğin sırtını yere getiremeyeceğini 
kaydetti.

“ABD yönetimi büyük yanlışın ortasın-
da”

Trump’ın F-35 savaş uçaklarının teslima-
tını askıya alan “sakat kararının” Türkiye 
nezdinde hiçbir kıymet-i harbiyesi olma-
dığına işaret eden Bahçeli, konuşmasını 
şöyle sürdürdü:

“ABD yönetimi büyük bir yanlış ve yoz-
laşmanın ortasındadır. Hata üstüne hata 
yapmaktadır. Trump, Evanjelist bir pa-
pazın derdine düşmüş, dış politikasının 
ana dinamiği yapmıştır. Bu papaz ki, 
şaibelidir, FETÖ ve PKK’yla bağlantıları 
sübut bulmuş bir şahıs ve suçludur. ABD 
yönetimi, söz konusu papaz uğruna bü-
tün müttefiklik müktesebatını hiçe saya-
cak, Türkiye ile köprüleri atacak bir du-
ruma gelmiştir. Bu papaz niye bu kadar 
mühimdir? Neden bu kadar ön planda-
dır? Nedir gizlenen, nelerdir saklanan? 
Hangi kirli ilişkilerdir üzeri bastırılan? 
ABD’yi bir Papaz için gemileri yakmaya 
götüren asıl sebepler zincirini milleti-
miz, özellikle Amerikan halkı ne zaman 
öğrenecektir? Bu kiralık şahsın karanlık 
irtibatları vardır ve bağımsız, tarafsız 

Türk mahkemelerinde hukuki süreç de-
vam etmektedir. Patırtıya gürültüye, teh-
ditvari sözlere gerek yoktur. Tezvirata 
ve fitneye de hiç lüzum yoktur. Eğer 
Pensilvanya’daki hain yarından tezi yok 
ülkemize iade edilirse, papazın teslimi 
de gündeme gelebilecektir. İki ülke de 
istediğini almış olacaktır. Mesele sadece 
papaz ise böylelikle konu kapanmış sayı-
lacaktır.”

ABD’nin konu Pensilvanyalı kardinal 
olunca adaleti hatırlayıp hatırlatırken, 
sıra Türkiye’deki casus papaza gelince 
bırakılmasını istemesini, dayatmalarla 
emeline muvaffak olma çabasını “mu-
hal olan bir hayal” olarak nitelendiren 
Bahçeli, “Türkiye bir hukuk devletidir. 
Ve hukukun önünde herkes eşittir. Bu 
işin Papazı mapazı yoktur. Mütekebbir 
Trump ve çevresinin hevesleri beyhude-
dir.” ifadesini kullandı.

‘Boykot kararlarını destekliyoruz’

Devlet Bahçeli, “15 Temmuz’da tepemiz-
den atılan bombalarla pimi çekilen döviz 
bombası aynı cani merkezlerde imal 
edilmiştir. Oyun büyüktür.” dedi.

Bahçeli, “ABD menşeli teknoloji ürün-
lerine ve bazı mallara yönelik boykot 
kararlarını desteklediğimizi ilan ediyo-
rum.” ifadesini kullandı.

“Altını kalın olarak çiziyorum ki Türkiye 
bir ekonomik kriz içinde değildir. Sade-
ce saldırı vardır, düşmanlık had safha-
dadır.” diyen Bahçeli, “Alınan tedbirler 
ve açıklanan yeni ekonomik yaklaşımla 
Türkiye’nin üzerinde dolaşan kara bulut-
lar dağıtılacaktır. Buna inancımız tam-
dır.” şeklinde konuştu.Kaynak:AA

MHP Genel Başkanı Bahçeli: 
Pensilvanya’daki hain iade edilirse 
papazın teslimi gündeme gelecektir
MHP Genel Başkanı Bahçeli, “Eğer Pensilvanya’daki hain 
ülkemize iade edilirse, papazın teslimi gündeme gelebilecek, iki 
ülke de istediğini almış olacaktır.” dedi.

Endonezya Ulema Meclisinin, ABD’nin 
ekonomik saldırılarına karşı Türkiye’nin 

yanında olduğu belirtildi.

Endonezya Ulema Meclisi (MUI) Dış İlişkiler 
Sorumlusu Muhyiddin Junaidi, AA muhabi-
rine yaptığı açıklamada, ABD’nin ekonomik 
saldırılarına karşı Türkiye’nin yanında olduk-
larını söyledi.

Junaidi, Türkiye Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ABD’ye karşı duruşunu da destek-
lediklerini ifade etti.

“ABD bölgede Türkiye’nin gücünü zayıflatma-
ya çalışıyor”

Endonezya’dan Türkiye ve Cumhurbaşkanı Erdoğan’a destek

ABD’nin, Müslüman ülkeleri hedef aldığını 
ve Türkiye’nin bölgedeki gücünü zayıflatmaya 
çalıştığını dile getiren Junaidi, İslam dünyası-
nın da dolara karşı ticari işlemlerde kendi para 
birimlerini kullanmaları gerektiğini vurguladı.

Türkiye ekonomisi ve ticaret değerinin iyi 
olduğuna dikkati çeken Junaidi, Türkiye’nin 
ABD’nin bu saldırılarının üstesinden gelebile-
ceğine inandıklarını kaydetti.

Junaidi ayrıca, Cumhurbaşkanı Erdoğan’a dik-
te edilemeyeceğini ve Türkiye için dua ettikle-
rini sözlerine ekledi.

KAYNAK:AA
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пастора. А этот пастор сомнителен. Это 
виновный человек, связи которого с 
ФЕТО (FETÖ) и ПКК (PKK) были дока-
заны. Правительство США ради этого 
пастора готово отвергнуть всё, что 
приобретено в союзе, и разрушить мо-
сты с Турцией. Почему этот пастор так 
важен? Почему это находится на перед-
нем плане? Что скрыто, что хранится 
за этим? Какие грязные отношения по-
давляются? Когда наша нация, а также 
американский народ узнает цепочку 
главных причин, почему США готовы 
сжечь все корабли из-за какого-то свя-
щенника? У этого наёмного человека 
есть тёмные связи, а судебный процесс 
продолжается в независимых, беспри-
страстных турецких судах. Нет необхо-
димости в громкой шумихе и угрозах. 
Также нет нужды во лжи и путанице. 
Если предатель, находящийся в Пен-
сильвании, будет экстрадирован в нашу 
страну, вопрос выдачи пастора будет 
на повестке дня. Тем самым обе страны 
добьются желаемого. Если дело только 
в пасторе, то вопрос будет считаться 
закрытым».

Бахчели отметил, что когда вопрос 
касается Пенсильванского кардинала 
США вспоминает о справедливости и 
напоминает об этом, как только вопрос 
касается шпиона-пастора в Турции 
США требует отпустить его. Он назвал 
стремление США стать успешными за 
счёт навязывания «сном, который не 
сбудется». «Турция является правовым 
государством. И все равны перед зако-
ном. Тщеславный Трамп и энтузиазм 
его окружения бесполезны», - добавил 
он. 

«Мы поддерживаем решение о бойкоте»

Бахчели заявил: «Бомбы, брошенные на 
нас 15 июля, и валютная бомба с выдер-
нутой чекой произведены в одних и тех 
же злодейских центрах».

«Полностью поддерживаю решение о 
бойкоте электроники и ряда наименова-
ний товаров из США», - сказал Бахчели.

«Подчеркиваю толстой жирной лини-
ей,  что никакого экономического кри-
зиса в Турции нет. Имеет место атака 
на турецкую экономику. Враждебное 
отношение к Турции достигло своего 
апогея», - сказал Бахчели. Также он до-
бавил: «После предпринятых мер и объ-
явления нового экономического подхо-
да чёрные тучи на Турцией развеятся. 
Мы уверены в этом» Источник: АА

Twitter. Одним словом, происходящее 
- это позор, более того это бесчестье и 
безнравственность».

Отметив, что Турция находится под 
особой атакой, Бахчели заявил: «Объ-
ектом данных атак на самом деле и в 
основном является турецкая нация. 
Спекулятивные атаки на нашу нацио-
нальную валюту и национальную эко-
номику продолжаются без остановки”.

«Сообщения в Twitter не разделят ту-
рецкую нацию»

Бахчели заявил, что Трамп корчится в 
плену амбиций, которые не могут насы-
титься и успокоиться,  то время как гло-
бальная система в конечном итоге стала 
«воспалённой раной», а глобальным 
экономика «центром нестабильности».

«Государство показывало и будет про-
должать показывать твёрдую и стойкую 
национальную позицию вместе со сво-
им народом против бесчестного внеш-
него заговора. Сообщения в Twitter 
против Турции, которые отправляются 
Трампом днём и ночью, не разделят ту-
рецкую нацию», - сказал Бахчели, под-
черкнув то, что повышение тарифов на 
сталь и алюминий  вдвое не сможет по-
ставить Турцию на колени и не сможет 
уничтожить национальное единство.

«Правительство США находится в боль-
шом заблуждении»

Отметив, что решение Трампа по при-
остановлению доставки военных само-
лётов F-35 не несёт никакой военной 
ценности для Турции, Бахчели продол-
жил свою речь следующим образом:

«Правительство США находится в боль-
шом заблуждении и в разгаре регресса. 
Оно делает ошибку за ошибкой. Трамп 
сделал главной динамикой своей внеш-
ней политики проблему евангельского 

двух стран, основанные на равноправии 
и взаимном уважении к праву сувере-
нитета,  преодолев трудности, дошли 
до сегодняшнего дня. Турция всегда 
проявляла терпеливое, благоразумное 
и ответственное отношение.  При опре-
делении политики и стратегической по-
зиции Турция всегда была осторожной 
и предавала огромное значение тому, 
чтобы не омрачить союз. Но печальная 
реальность такова, что мы не видим 
схожого политического подхода и прин-
ципиальной позиции американского 
правительства».

«Объектом является турецкая нация»

Отметив, что Турция в течение 10 лет 
все ещё подвергается открытым и скры-
тым операциям американского проис-
хождения, Бахчели заявил: «В данное 
время на президентском кресле США 
сидит скандальный и агрессивный че-
ловек».

Заявив, что администрация Белого дома 
полностью отдалилась от равновесия 
и контроля, Бахчели продолжил свои 
слова:

«Трамп примеряет роль глобального 
диктатора. Он не знает никакой цен-
ности и меры. Он не признаёт никаких 
правил и принципов. Он властный, рас-
сеянный, грубый, неконтролируемый. 
Он бегает от бреду к бреду, повесив 
союз на гвоздь, угрожая миру и благо-
получию человечества. Президент США 
и его развёрнутые направо-налево 
денежные и капитальные банды  ори-
ентированы на стремление уменьшить 
экономический фронт Турции. Направ-
ленное на нас оружие валюты и курса 
ещё раз указывает на это. Трамп проиг-
норировал союзный закон и взялся за 
подрыв исторических диалогов между 
двумя странами путём публикаций в 

Председатель MHP Бахчели в штаб-
квартире партии провёл пресс-

конференцию по последним событиям 
в экономике Турции.

Затронув то, что Турция пережила 
трагический и деструктивный период, 
когда на неё вполне открыто были наце-
лены, и политические и экономические 
игры, подпитанные  враждебностью, 
ужесточились, Бахчели заявил, что Тур-
ция осталась лицом к лицу с враждеб-
ностью и жёсткой блокадой со стороны 
США.

Бахчели отметил, что все стали свиде-
телями враждебных сценариев тех, кто 
буквально брызгали злобой и ненави-
стью в сторону Турции, спрятавшись 
за валютными курсами, и добавил: «В 
такой период живой и мужественный 
дух национального единства и солидар-
ности имеет историческое значение и 
ценность».

«Пережитое нами является во всех 
отношениях нравоучением, всё это вы-
зывает гнев, всё это потталкивает к мя-
тежу», - сказал Бахчели и отметил, что 
враждебные центры, которые перешли 
к действию для того, чтобы завершить 
экономические шаги попытки государ-
ственного переворота  15 июля и затем 
парализовать социальную и политиче-
скую систему, взялись за спекулятивное 
оружие.

Бахчели подчеркнул, они не смогут тер-
петь, не смогут промолчать, не смогут 
не отреагировать на то, что некоторые 
хотят прижать Турцию с помощью кур-
са и связать ей руки с помощью валюты.

Сделав акцент на том, что никакие 
союзные отношения не могут быть од-
носторонними, Бахчели заявил следую-
щее:

«Никакие союзные отношения не смо-
гут развиваться и существовать, если 
одна из сторон постоянно  идёт на 
уступки и делает шаг назад, а другая 
сторона постоянно притесняет и под-
стрекает. Стратегическое партнёрство и 
союз между Турцией и США основаны 
на прошлом. Союз и взаимодействие 

Председатель “Партии националистического движения” (MHP) Бахчели: Если предатель, 
находящийся в Пенсильвании, будет экстрадирован, вопрос выдачи пастора будет на повестке дня
«Если предатель, находящийся 
в Пенсильвании, будет 
экстрадирован в нашу страну, 
вопрос выдачи пастора будет 
на повестке дня, тем самым обе 
страны добьются желаемого», 
- сказал председатель “Партии 
националистического движения” 
(MHP) Бахчели.

Индонезийский совет алимов заявил, 
что поддерживает Турцию в противо-

действии экономическим атакам США.

Глава отделения по международным отно-
шениям Индонезийского совета алимов 
(MUI) Мухиддин Джунаиди в своём заяв-
лении журналисту АА сообщил, что они 
поддерживают Турцию в противодействии 
экономическим атакам США.

Джунаиди также выразил поддержку по-
зиции президента Турции Реджепа Тайипа 
Эрдогана против США.

«США пытаются ослабить мощь Турции в 
регионе»

Индонезия выразила поддержку Турции и президенту Эрдогану

Отметив, что США нецелены на мусуль-
манские страны и пытаются ослабить 
влияние Турции в регионе, Джунаиди 
подчеркнул необходимость использования 
Исламским миром своих собственных ва-
лют в коммерческих операциях, тем самым 
выступая против доллара.

Сделав акцент на значимости Турции в 
торговле и на хорошей экономике страны, 
Джунаиди отметил, что они верят, что Тур-
ция сможет преодолеть атаки США.

Также Джунаиди к своим словам добавил, 
что нельзя диктовать условия президенту 
Эрдогану и что они молятся за Турцию.

ИСТОЧНИК: АА
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Cinnah’ın mezarı başında Kur’an-ı Ke-
rim tilaveti yapıldı ve işgal altındaki Keş-
mir halkı için dualar edildi.

Devlet erkânının buluştuğu Cinnah 
Kongre Merkezinde konuşan Cumhur-
başkanı Hüseyin, genel seçimler ile ba-
ğımsızlık günü kutlamalarının aynı dö-
neme geldiğini hatırlatarak, “Bu dönem 
bize şunu hatırlatıyor, Pakistan, halkın 
isteği ile kuruldu, aynı şekilde kaderini 
belirleyecek olan da yine halktır.” dedi.

Hüseyin, Pakistan’ın, halkını başkaları-
nın boyunduruğundan kurtarmak için 
kurulduğunun altını çizdi. 

Keşmir konusundaki duruşlarının de-
ğişmeyeceğine de vurgu yapan Hüseyin, 
“Pakistan, Birleşmiş Milletler kararları 
doğrultusunda Keşmir’e her alanda des-
teğini sürdürecek, uluslararası toplumun 
Keşmir konusunda sesini yükseltmesi 
için çalışmaya devam edecektir.” ifadele-
rini kullandı.

Hüseyin, bölgesel ve uluslararası so-
runların çözümünde siyasiler, aydınlar 
ve medyanın birlik içerisinde hareket 
etmesi gerektiğini söyleyerek, Pakistan’ın 
Cinnah tarafından konan hedeflere ulaş-
ma yolunda ilerlediğini ve onun öğreti-
leri doğrultusunda sorunların üstesin-
den geleceğini sözlerine ekledi.

Geçici Hükümet Başbakanı Nasırül 
Mülk ise bağımsızlık günü mesajlarını 
devlet radyosu aracılığıyla verdi. Mülk, 
«Atalarımızın Alt Kıta Müslümanlarının 
dini, kültürel, sosyal değerlerine göre 
şekillenmiş ayrı bir vatan kurma doğrul-
tusunda verdikleri destansı demokratik 
mücadeleyi yeniden anıyoruz.» diye ko-
nuştu. 

Mülk, Cinnah’ın “Birlik, inanç, disiplin” 
sözlerine de atıfta bulunarak, Pakistan’ı 
geliştirecek ve zenginleştirecek gücün bu 
üç kelimede gizli olduğunu söyledi.

Sokaklar yeşil beyaza büründü

Pazartesi gece yarısından itibaren başla-
yan kutlamalar devam ediyor.

Geçmiş yılların aksine bu yıl uçak ve 
askeri gösterilerin yapılmadığı ülkede 
halk araç konvoyları ve yürüyüşlerle ba-
ğımsızlığı kutluyor.

Vatandaşlar, şehrin Mavi Bölge adıyla 
anılan ticari bölgesinde kurulan ses ve 
ışık sistemleriyle eğlenirken, araçlarını 
ve yüzlerini Pakistan bayrağının renkle-
riyle süsledi.

Pakistan, 1947’de İngiliz Hindistan’ından 
ayrılarak kuruldu. 

Türkiye - Pakistan ilişkileri

İran, Afganistan ve Türkiye’nin de dâhil 
olduğu Ekonomik İşbirliği Teşkilatı-
nın (ECO) ve D-8’in kurucu üyesi olan 
Pakistan uluslararası alanda Türkiye’ye 
desteklerken, Türkiye de Keşmir’in 
kendi kaderini tayin hakkı konusunda 
Pakistan’a destek veriyor.

Pakistan, İngiltere’den 14 Ağustos 
1947’de kazandığı bağımsızlığının 

71. yılını kutluyor.

Güney Asya Müslümanlarının arzusu 
üzerine 71 yıl önce Muhammed Ali Cin-
nah tarafından ilan edilen Pakistan’ın 
bağımsızlığının yıl dönümü olan 14 
Ağustos’ta çeşitli etkinlikler düzenleni-
yor.

Sokaklar Pakistan bayrakları ile süsle-
nirken, halk konvoylarla kutlamalara 
katıldı.

Hindistan’daki Müslümanların Hindu-
egemen toplumda azınlık olarak yaşama 
şansı olmadığını düşünen Hindistan 
Müslümanları Birliği, Müslümanlara 
özgü vatan talebiyle tarihi Pakistan 
Kararı’nı Lahor’da kabul etmiş ve 14 
Ağustos 1947’de bağımsız bir devlet 
olarak Pakistan’ın kurulma süreci başla-
mıştı.

25 Temmuz Seçimleri

Etnik ve kültürel çeşitliliğinin yanı sıra 
207 milyonu aşan nüfusu ile dünyanın 
en kalabalık 6. ülkesi olan Pakistan par-
lamenter demokrasi ile yönetiliyor.

Geçen ay yapılan seçimlerde mecliste en 
fazla sandalye kazanan Pakistan Adalet 
Hareketi (PTI), müttefik tarafların deste-
ğiyle hükümeti kurmuştu.

Seçimlerden birinci çıkan İmran Han’ın 
liderliğindeki PTI’ nin sandalye sayısı 
9 bağımsız milletvekilinin katılmasıy-
la 116’dan 125’e, kadın ve dini azınlık 
kontenjanlarının eklenmesiyle de 158’e 
yükselmişti.

PTI’ nın ardından ikinci parti olan Pa-
kistan Müslüman Ligi - Navaz (PML-N) 
sandalye sayısını 64’ten 82’yi çıkarırken, 
üçüncü Pakistan Halk Partisinin (PPP) 
sandalye sayısı 42’ten 53’e çıkmış, dini 
eğilimli 5 partinin ittifakı olan Birleşik 
Eylem Hareketi (MMA) ise 3 sandalye 
kazanarak 15’e, Birleşik Halk Hareketi 
ise 1 sandalye kazanarak 7 sandalyeye  
ulaşmıştı.

“Pakistan halkın isteği ile kuruldu, kade-
rini belirleyecek olan da yine halktır”

Pakistan Cumhurbaşkanı Memnun Hü-
seyin, “Pakistan halkın isteği ile kuruldu, 
kaderini belirleyecek olan da yine halk-
tır.” dedi. 

Pakistan’ın kuruluşunun 71. yıldönümü 
ülke genelinde düzenlenen etkinliklerle 
kutlanıyor.

Sabah saatlerinde başlayan kutlamalar-
da, başkentte 31 pare, 4 eyalet başkentin-
de ise 21 pare top atışı yapıldı. 

Kutlamaların merkezi, devlet erkânının 
katıldığı başkent İslamabad’daki Cinnah 
Kongre Merkezi ile Pakistan’ın kurucusu 
Muhammed Ali Cinnah’ın Karaçi’deki 
mezarı oldu.

Resmi kutlamaların ilk durağı olan 

Pakistan Bağımsızlığının
71. Yılını Kutluyor

ABD öncülüğündeki DEAŞ karşıtı 
koalisyonun komutanlarından 

Gedney, gerekli eğitimler tamamlan-
dığında Münbiç’te Türkiye ile ABD 
arasındaki ortak devriyelerin başlaya-
cağını belirtti.

ABD Savunma Bakanlığında (Pen-
tagon) düzenlenen basın brifingine 
telekonferans yoluyla bağlanan ABD 
öncülüğündeki DEAŞ karşıtı koalis-
yonun komutanlarından Felix Ged-
ney, Münbiç’ teki son duruma ilişkin 
değerlendirmelerde bulundu.

Münbiç’ teki sürecin planlandığı gibi 
devam ettiğini anlatan Gedney, “Türk 
güçleri, Münbiç sınırındaki bağımsız 
koordineli devriyelerine devam edi-
yorlar ve bu devriyeler oldukça başa-
rılı geçiyor.» dedi.

“Hazır olduğumuzda ortak devriyele-
ri uygulamaya geçeceğiz”

Münbiç’teki devriyelerin artık rutin 
hale geldiğini kaydeden Gedney, “Or-
tak devriyeler için eğitimler yakında 
başlayacak. Hazır olduğumuzda ve 
(devriyeler için) eğitimler yapıldığın-

Pentagon’dan Münbiç 
Açıklaması

da ortak devriyeleri uygulamaya geçe-
ceğiz.” ifadelerini kullandı.

Pentagon Sözcüsü Eric Pahon, 18 
Haziran’da yaptığı açıklamada, Türk 
ve Amerikan birliklerinin, Münbiç 
Yol Haritası ve Güvenlik Prensipleri 
uyarınca koordineli ancak bağımsız 
şekilde devriye faaliyetlerine başladı-
ğını bildirmişti.

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu ve 
Amerikalı mevkidaşı Mike Pompeo, 
4 Haziran’daki görüşmelerinde, ilçede 
güvenlik ve istikrarın sağlanmasını da 
içerecek bir yol haritasını onaylamıştı.

Terör örgütü YPG/PKK, Halep iline 
bağlı Münbiç ilçesini Ağustos 2016’da 
ABD’nin desteğiyle terör örgütü 
DEAŞ’tan alarak işgal etmişti. Terör 
örgütü DEAŞ’a karşı mücadele baha-
nesiyle YPG/PKK’ya desteğini sür-
düren ABD, ilçe merkezinin DEAŞ’ 
tan temizlenmesinin ardından YPG/
PKK’nın Münbiç’ten çıkacağı konu-
sunda Türkiye›ye garanti vermiş an-
cak bunu yerine getirmemişti.

KAYNAK:AA

Urduca ve Türkçe dillerindeki 4 binden 
fazla ortak kelimenin varlığına dikkat 
çeken uzmanlar, “iki ülke, bir millet” 
vurgusu yapıyor.

Pakistan ekonomisinin yatırım için ca-
zip hale gelmeye başladığı bugünlerde 
Türkiye’nin Pakistan’da bir milyar dolar-
dan fazla yatırımı bulunuyor.

Geçen ay, Türk Havacılık ve Uzay Sa-
nayii (TUSAŞ) ile Pakistan Savunma 
Üretim Bakanlığı arasında 30 adetT129 
ATAK helikopteri satışına yönelik resmi 
sözleşme imzalanmıştı.

Pakistan halkı Kurtuluş Savaşı’nda, ziy-
netlerini satarak Türkiye’ye yardım et-
mişti. KAYNAK:AA
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Специалисты, указывающие на сущест-
вование более 4000 схожих слов на урду 
и турецком языке, делают акцент на ло-
зунге «две страны, одна нация».

На сегодняшний день, когда экономика 
Пакистана становится всё более привле-
кательной для инвестиций, турецкие ин-
вестиции в Пакистан составляют более 
миллиарда долларов.

В прошлом месяце Компания авиаци-

лись государственные чиновники, прези-
дент Хусейн в своей речи напомнил, что 
празднования дня независимости и вы-
боров совпали, и отметил: «Это момент 
напоминает нам о том, что Пакистан был 
основан по воле народа, и его судьбу так-
же определяет народ».

Хусейн подчеркнул, что Пакистан был 
создан для спасения своего народа от 
ига.

Сделав акцент на том, что их позиция 
по Кашмиру не изменится, Хусейн за-
явил: «Пакистан продолжит оказывать 
поддержку Кашмиру во всех сферах в 
соответствии с решением Организации 
Объединённых Наций, а также будет 
продолжать работать над тем, чтобы 
раздались голоса международного сооб-
щества, и оно вмешалось в Кашмирский 
вопрос».

Отметив необходимость совместных 
действий политиков, интеллигенции и 
СМИ в решении региональных и между-
народных проблем, Хусейн добавил, что 
Пакистан продвигается в направлении 
достижения целей, поставленных осно-
вателям Джинна, и будет стараться пре-
одолеть проблемы в соответствии с его 
учениями.

Премьер-министр Временного прави-
тельства Насир-уль-Мульк передал по-
здравления с днём независимости через 
государственное радио. «Мы вновь чтим 
память об эпической демократической 
борьбе наших отцов, которая была на-
правлена на создание отдельной родины 
в соответствии с религиозными, куль-
турными и социальными ценностями 
мусульман Нижнего континента», - ска-
зал он.

Ссылаясь на слова Джинна «единство, 
вера, дисциплина», Мульк отметил, что 
сила для развития и процветания Пакис-
тана скрыта в этих трёх словах.

Улицы окрасились в зелёные и белые 
цвета

Празднования, которые начались с полу-
ночи понедельника, продолжаются.

Несмотря на то, что в стране в этом году 
по сравнению с предыдущими военные 
представления и авиашоу не проводятся, 
народ празднует независимость конвой-
ными колоннами и пешими проходами.

Граждане, развлекаясь звуковыми и 
световыми эффектами, созданными в 
коммерческом районе города под на-
званием Голубая зона, раскрасили свои 
транспортные средства и лица в цвета 
пакистанского флага. 

Пакистан был основан в 1947 году после 
раздела Британской Индии.

Отношения Пакистана и Турции

Пакистан, являющийся членом Органи-
зации экономического сотрудничества 
(ОЭС), в которую также входят Иран, 
Афганистан и Турция, и членом-учре-
дителем D-8, поддерживает Турцию на 
международной арене. В то же время 
Турция оказывает поддержку Пакистану 
в Кашмирском вопросе касательно права 
на самоопределение.

Пакистан отмечает 71-ю годовщину 
своей независимости от Великобри-

тании, которую он обрёл 14 августа 1947 
года.

По просьбе мусульман Южной Азии 14 
августа будут организованы различные 
программы в честь годовщины незави-
симости Пакистана, которая 71 год назад 
была объявлена Мухаммадом Али Джин-
ном. 

В то время как улицы украсились паки-
станскими флагами, люди участвовали 
в праздновании вместе с конвойными 
колоннами.

Понимая, что мусульмане в Индии не 
смогут жить в меньшинстве в индуист-
ском обществе, Мусульманская лига 
приняла историческую Лахорскую резо-
люцию с требованием отдельного госу-
дарства для мусульман. 14 августа 1947 
года начался процесс формирования Па-
кистана как независимого государства.

Выборы 25 июля 

Помимо этнического и культурного 
разнообразия Пакистан отличается тем, 
что является 6-й самой густонаселённой 
страной в мире с населением более 207 
миллионов человек. Форма государст-
венного устройства Пакистана - парла-
ментская демократия.

На выборах, которые были проведены 
в прошлом месяце, большинство мест в 
парламенте заняла партия «Движение за 
справедливость» (PTI) и при поддержке 
союзников сформировала правительство.

Количество мест в парламенте для заняв-
шей первое место партии «Движение за 
справедливость» (PTI), лидером которой 
является Имран Хан,  с добавлением 9 
независимых депутатов увеличилось с 
116-ти до 125-и, а после учёта квот для 
женщин и представителей религиозных 
меньшинств количество мест партии 
выросло до 158-и.

Число мест для «Пакистанской мусуль-
манской лиги – Наваз» (PML-N), которая 
является второй партией после PTI, вы-
росло с 64-х до 82-х, а количество мест 
для третьей «Пакистанской народной 
партии» (PPP)  выросло с 42-х до 53-х 
мест. Партия «Движение объединённых 
действий» (MMA), которая является 
союзником 5-ти религиозных партий, 
выиграла 3 места, которые после увели-
чились до 15-ти, а «Объединённое народ-
ное движение» увеличила полученное 1 
место до 7-ми.

«Пакистан был основан по воле народа, и 
его судьбу также определяет народ» 

«Пакистан был основан по воле народа, 
и его судьбу также определяет народ», 
- сказал президент Пакистана Мемнун 
Хусейн.

В честь 71-й годовщины основания Па-
кистана организовываются различные 
программы по всей стране.

Празднования, начавшиеся с утра, оза-
рил 31-пушечный салют в федеральной 
столице и 21-пушечный салют в провин-
циальных столицах. 

Центром празднования стал конгресс-
центр Джинна в столице государства 
Исламабаде, где участвовали государ-
ственные чиновники, а также мавзолей 
основателя Пакистана Мухаммад Али 
Джинна в Карачи.

Первой остановкой официального тор-
жества стал мавзолей Мухаммад Али 
Джинна, где былы прочитаны Коран и 
молитвы за оккупированных жителей 
Кашмира.

В конгресс-центре Джинна, где встрети-

Пакистан отмечает  71-ю годовщину 
своей независимости

онной и космической промышленности 
Турции (TUSAŞ) и Министерство обо-
ронной промышленности Пакистана 
подписали официальный контракт на 
продажу 30 самолётов T129 ATAK.

Народ Пакистана во время войны за не-
зависимость Турции поддержал её, про-
дав свои драгоценности. ИСТОЧНИК: 
АА

Один из командиров коалиции 
против ДАИШ, возглавляемой 

США, Феликс Гидни заявил, что после 
завершения необходимого обучения 
в Мюнбиче начнутся совместные па-
трульные работы Турции и США.

Один из командиров коалиции про-
тив ДАИШ, возглавляемой США, 
Феликс Гидни выступил с заявлением 
на телеконференции, организованной 
на пресс-брифинге в Министерстве 
обороны США (Пентагон), в котором 
прокомментировал последнюю ситуа-
цию в Мюнбиче.

Сообщив, что процесс в Мюнбиче 
продолжается согласно установлен-
ным планам, Гидни заявил: «Турецкие 
силы продолжают независимое ко-
ординированное патрулирование на 
границе Мюнбича и оно идёт доволь-
но успешно». 

 «Когда мы будем готовы, мы перей-
дем к реализации совместного патру-
лирования»

Отметив, что патрулирование в Мю-
нбиче стало рутинным, Гидни сказал: 
«В скором времени начнётся обучение 
для совместных патрульных служб. 
Когда мы будем готовы и обучение 

(для патрулирования) будет прове-
дено, мы перейдем к реализации сов-
местного патрулирования». 

Пресс-секретарь Пентагона Эрик Па-
хон 18 июня выступил с заявлением, 
в котором сообщил, что турецкие и 
американские военные подразделения 
начали независимое координирован-
ное патрулирование, в соответствии 
с дорожной картой по Мюнбичу и с 
принципами безопасности. 

Министр иностранных дел Турции 
Мевлют Чавушоглу и его американ-
ский коллега Майк Помпео во время 
переговоров, проведённых 4 июня, 
утвердили дорожную карту, включа-
ющую обеспечение безопасности и 
стабильности в районе.

Террористическая организация YPG/
PKK в августе 2016 года при под-
держке США отвоевала у ДАИШ и 
оккупировала город Мюнбич, отно-
сящийся к Алеппо. США, которые 
продолжают поддерживать YPG/PKK 
под предлогом борьбы с ДАИШ, дали 
гарантии Турции касательно того, что 
YPG/PKK покинут Мюнбич после за-
чистки районного центра от ДАИШ, 
однако данные гарантии не были вы-
полнены. ИСТОЧНИК: АА

Заявление  Пентагона 
по Мюнбичу 
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Fed’in politikalarının da küresel eko-
nomi için dikkat değer seviyede risk 
oluşturduğunu belirten Pettifor, şunları 
kaydetti: “Faiz artırımları ağır bir şekilde 
borç altında olan küresel ekonomi için 
risk oluşturuyor. 2000 yılında küresel 
özel sektör ve kamu borcu stokunun 
toplamı 142 trilyon dolar, yani küresel 
ekonominin (GSYH) yüzde 260’ı sevi-
yesindeydi. 2010 yılında bu neredeyse 
iki katına çıkarak 247 trilyon dolara, 
yani küresel ekonominin yüzde 318’ine 
yükseldi. Bu borcun büyük kısmı Fed’in 
genişlemesiyle oluştu.”

Bu arada Uluslararası kredi derece-
lendirme kuruluşu Fitch Ratings de 
geçtiğimiz ay ABD’nin gümrük vergisi 
artışlarıyla başlayan ticaret savaşlarının 
giderek büyümesi halinde bunun küresel 
ticarete maliyetinin 2 trilyon doları bula-
bileceği uyarısında bulunmuştu.

Yine Fitch Ratings tarafından geçen ay 
açıklanan bir projeksiyona göre ABD ve 
Çin arasında etkisi giderek artan ticaret 
savaşlarının gelecek yıl ve 2020 yılında 
Türkiye ekonomisine olumlu yansıması-
nın olabileceği bildirilmişti. Projeksiyon-
da, ABD ve Çin arasında etkisi giderek 
artan ticaret savaşlarının 2019 yılında 
küresel büyümenin yüzde 2,8’e gerileme-
sine neden olabileceği belirtilirken, bu 
durumun Türkiye ekonomisi üzerinde 
ise 2019 yılında yüzde 0,1 puan, 2020›de 
de yüzde 0,2 puan olumlu etki oluştura-
bileceği öngörülmüştü. KAYNAK:AA

almak konusunda temkinli olmasına 
neden olabilir.” diye konuştu.

“Volatiliteden aynı zamanda Fed de bü-
yük oranda sorumlu”

Öte yandan kimi ekonomistler ise kü-
resel ekonomideki mevcut volatiliteden 
aynı zamanda ABD Merkez Bankası 
Fed’in de büyük oranda sorumlu ol-
duğunu savunuyor. Merkezi Londra’da 
bulunan Progressive Economy Forum’un 
konsey üyesi ve Makro Ekonomi Poli-
tika Araştırmaları Direktörü (PRIME) 
Direktörü Ann Pettifor, İngiliz The 
Independent gazetesi için kaleme aldı-
ğı makalesinde “ABD Başkanı Donald 
Trump’ın son dış politika hareketleri 
tipik olarak öngörülemez ve agresifken, 
küresel finansal türbülanstan tek başla-
rına sorumlu değil. Suç aynı zamanda, 
sakin ve ihtiyatlı ama eşit şekilde yıkıcı, 
Fed politikalarında olabilir.” ifadelerini 
kullandı.

Pettifor, “Bugün yaşanan finansal tür-
bülans için aslında Fed’in bilançosunda 
normalleşme sürecini başlattığı 2017 
yıllının haziran aynına dönülebilir. Fed 
o tarihte bilançosundaki tahvilleri ka-
demeli olarak azaltacağını açıklamıştı. 
Bu 10 milyar dolarlık vadesi gelmiş 
tahvillere ilişkin akış tahvil fiyatlarının 
azalmasına, karların ise artmasına yol 
açıyor. Bazı tahminlere göre Fed’in bu yıl 
bilançosunun 315 milyar dolar azalması 
bekleniyor. 2019 yılında ise 437 miyar 
dolar daha azalabilir. Bu şekilde şekilde 
bir normalleşme basit ve istikrarlı ol-
maz.” değerlendirmesinde bulundu.

Pekin yönetiminin ABD’nin Çin menşeli 
ürünlere yönelik gümrük tarifeleri ne-
deniyle Dünya Ticaret Örgütü’ne (DTÖ) 
başvurduğunu hatırlatan Ahmad, 
“Türkiye’nin de bu yolu takip etmesi 
olası. Dünya  ekonomisi son derece bir-
birine bağlı durumda. Diğer ekonomiler 
ABD’nin tarifelerdeki artış baskısının 
etkisini hafifletmek için ABD dışında 
yeni ticaret anlaşmaları yapabilir.” değer-
lendirmesinde bulundu.

“2008 yılındaki finans krizinden bu yana 
en büyük riskin fitilini ateşleyebilir”

ABD’nin ekonomik yaptırımlarını ve 
gümrük tarifelerini artırma kararlarının 
küresel ekonominin görünümü üzerinde 
baskı oluşturmaya başladığının altını çi-
zen Ahmad, “Ticaret savaşlarının devam 
etmesinin küresel finans dünyası için 
2008 yılındaki finans krizinden bu yana 
en büyük riskin fitilini ateşleyebileceği 
konusunda büyük bir endişe söz konusu. 
Kesinlikle ticaret savaşlarının küresel 
ekonominin üzerindeki etkisini azımsa-
mamalıyız.” ifadelerini kullandı.

Londra’da bulunan Capital Economics’in 
ABD Başekonomisti Gregory Daco da 
AA muhabirine yaptığı açıklamada, 
ABD ile Çin arasında son dönemde 
giderek artan ticari ve ekonomik gerili-
min uluslararası şirketlerin uzun vadeli 
planlarını olumsuz yönde etkilediğini, 
mevcut gerilimin kalıcı bir hal alması 
durumunda şirketlerin yatırım planla-
rını değiştirmek zorunda kalabileceğini 
söyledi.

Daco, “Ticaret savaşlarının şirketlerin 
uzun vadeli yatırım planları üzerinde 
dikkate değer sonuçları olacağını dü-
şünüyorum. İşletmeler, daha tedbirli 
davranarak alternatifleri araştırmaya 
başlayabilir. Ticaret savaşlarında diğer 
ülkelerin giderek daha avantajlı bir du-
rumda olduğunu düşünüyorum. Fakat 
küresel büyümenin yavaşlaması (ticaret 
savaşları nedeniyle) yatırımcıların risk 

Uluslararası finans uzmanları, 
ABD’nin NATO üyesi bir ülkeye 

bile politik sebeplerle ekonomik yaptı-
rım uygulanmaya kalkılmasını anlamak-
ta zorlandıklarını belirtiyor.

Uluslararası finans uzmanları, ABD Baş-
kanı Donald Trump’ın fitilini ateşledi-
ği ticaret savaşlarının küresel ekonomi 
için risk oluşturduğu uyarısında buluna-
rak, NATO üyesi bir ülkeye bile politik 
sebeplerle ekonomik yaptırım uygulan-
maya kalkılmasını anlamakta zorlandık-
larını belirtiyor.

Volatilite:

Volatilite kelimesini sözlük anlamı oynak-
lıktır. Genellikle bir finansal enstrümanın 
belirli bir zaman aralığında gözlenen 
değer değişiminin standart sapması anla-
mındadır.

AA muhabirinin sorularını yanıtlayan 
merkezi Londra’da bulunan GKFX’in 
Kıdemli Piyasa Stratejisti David 
Morrison,“ABD bir süredir Trump yö-
netimi altında, ABD’ye karşı ticaret açığı 
olan ülkelere yönelik gümrük tarifesi 
artırımına gidiyor. Trump bu yaptırım-
ları sadece başlıca ticaret ortakları olan 
Çin, Kanada ve Meksika gibi ekonomik 
olarak ortada adaletsizlik olduğunu dü-
şündüğü ülkelere yönelik değil, aynı za-
manda politik anlaşmazlıklara sahip ol-
duğu Rusya, İran ve Türkiye gibi ülkelere 
karşı da uyguluyor.” değerlendirmesinde 
bulundu.

Morrison, “Bir NATO üyesinin başka 
bir üyeye yaptırım uygulaması şaşkınlık 
verici” dedi.

JFXTM Küresel Para Birimi Stratejileri 
Başkanı Jameel Ahmad ise Türkiye eko-
nomisinin alternatif ilişkiler yoluyla yeni 
finansman yolları arayabileceğine işaret 
ederek, “Bu ülkeler, (Çin, Rusya ve Kör-
fez ülkeleri) potansiyel olarak Türkiye’ye 
finansman sağlayabilir.” dedi.

Yabancı Ekonomistler ABD’nin Yarattığı 
Küresel Volatilite Karşısında Şaşkın

Форум Турции ЕП 
объявил о том, что 

решение президента США 
Трампа о дополнительных 
пошлинах на сталь и алю-
миний из Турции незакон-
но и противоречит прави-
лам Всемирной торговой 
организации.

Форум Турции Европарла-
мента (ЕП) объявил о том, 

что решение президента США Дональда 
Трампа о дополнительных пошлинах на 
сталь и алюминий из Турции незаконно 
и противоречит правилам Всемирной 
торговой организации (ВТО).

В письменном заявлении Форума, чле-
нами которого являются 60 депутатов 
Европарламента (ЕП), было отмечено, 
что усиленная дипломатическая на-
пряжённость между Турцией и США 
вызывает обеспокоенность.

AP Türkiye Forumu, ABD Başkanı 
Trump’ın Türkiye›ye yönelik ilave 

çelik ve alüminyum vergisi kararının 
gayrimeşru ve Dünya Ticaret Örgütü 
kurallarına aykırı olduğunu belirtti.

Avrupa Parlamentosu (AP) Türkiye 
Forumu, ABD Başkanı Donald 
Trump’ın Türkiye’ye yönelik ilave çelik ve 
alüminyum vergisi kararının gayrimeşru ve 
Dünya Ticaret Örgütü (DTÖ) kurallarına 
aykırı olduğunu belirtti.

Avrupa Parlamentosundan (AP) 60 millet-
vekilinin üye olduğu Forum’dan yapılan ya-
zılı açıklamada, Türkiye ve ABD arasında 
derinleşen diplomatik gerginliğin endişeyle 
takip edildiği kaydedildi.

Açıklamada, “Avrupa Birliği (AB), ABD’nin 
ulusal güvenlik gerekçelerini öne sürerek, 
Türkiye’ye uyguladığı ilave verginin gayri-
meşru ve DTÖ kurallarına aykırı olduğunu 
değerlendirmektedir.” ifadesine yer verildi.

Türkiye’nin ekonomik olarak istikrarsız-

laşmasının kimsenin çıkarına olmadığı 
belirtilen açıklamada, “AB’nin en büyük 
ticari ortaklarından biri olan demokratik 
Türkiye’nin ekonomik olarak müreffeh ve 
istikrarlı olması bizim de çıkarımızadır.” 
vurgusu yapıldı.

Açıklamada, iki NATO müttefiki Türkiye 
ve ABD’nin sorunlarını çözmek için yapıcı 
diplomatik girişimlere başvurması gerekti-
ği vurgulandı. KAYNAK:AA

В заявлении утвержается, что «Евро-
пейский союз (ЕС) считает, что допол-
нительные пошлины, введённые США 
против Турции под предлогом необхо-
димости национальной безопасности, 
являются незаконными и противоречат 
правилам ВТО».

«Экономическое процветание и ста-
бильность демократической Турции 
– одного из крупнейших торговых парт-
неров ЕС – имеет значение и с точки 
зрения наших интересов», - подчерк-
нули в заявлении, указывая на то, что 
экономическая нестабильность Турции 
невыгодна никому.

В заявлении подчеркнуто, что двум 
союзникам по НАТО Турции и США 
необходимо прибегнуть к конструктив-
ным дипломатическим инициативам по 
решению проблем. ИСТОЧНИК: АА

AP Türkiye Forumu’ndan Türkiye’ye Destek Форум Турции ЕП поддержал Турцию
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Петтифор, отметив, что политика ФРС 
также представляет собой риск для 
мировой экономики на значительном 
уровне, добавила следующее: «Повы-
шения процентов создают риск для ми-
ровой экономики с крупной задолжен-
ностью. В 2000 году сумма мирового 
частного и государственного долга со-
ставляла 142 триллиона долларов, или 
же 260% мировой экономики (ВВП). В 
2010 году сумма почти удвоилась и со-
ставила 247 триллионов долларов, или 
же 318% мировой экономики. Большая 
часть этого долга была вызвана расши-
рением ФРС».

Между тем международное рейтинго-
вое агентство Fitch Ratings в прошлом 
месяце предупредило, что если торго-
вые войны, которые начались с увели-
чения таможенных пошлин со стороны 
США, будут продолжать усиляться, то 
они повлекут за собой потери для ми-
ровой торговли объёмом в 2 триллиона 
долларов.

Кроме того, согласно прогнозам Fitch 
Ratings, опубликованным в прошлом 
месяце, торговые войны между США 
и Китаем, влияние которых нарастает 
с каждым днём, в следующем и в 2020 
году могут положительно отразиться 
на экономике Турции. В прогнозах ука-
зано, что торговые войны между США 
и Китаем, влияние которых нарастает с 
каждым днём, в 2019 году могут приве-
сти к снижению глобального роста до 
2,8%, а также отмечено, что данная си-
туация может положительно повлиять 
на экономику Турции на 0,1 процент-
ного пункта в 2019 году, а в 2020 - на 
0,2 п.п. ИСТОЧНИК: АА

«В то же время ФРС также несёт боль-
шую ответственность за волатиль-
ность»

С другой стороны, некоторые экономи-
сты утверждают, что за текущую вола-
тильность в мировой экономике также 
в значительной степени ответственна 
Федеральная резервная система США. 
Член совета Progressive Economy Forum 
в Лондоне и директор аналитического 
центра макроэкономической политики 
(PRIME) Энн Петтифор в статье для 
британской газеты The Independent 
отметила, что «внешнеполитические 
действия президента США Дональда 
Трампа непредсказуемы и агрессив-
ны, но отвественность за глобальную 
финансовую турбулентность лежит не 
только на них. Вина также может быть 
в спокойной и осторожной, но в рав-
ной степени разрушительной политике 
ФРС».

«Из-за нынешней финансовой турбу-
лентности есть вероятность возвраще-
ния в июнь 2017 года, когда ФРС запу-
стил процесс нормализации баланса. В 
то время ФРС объявила, что постепен-
но сократит казначейские облигации. 
Это привело к росту прибыли и паде-
нию текущих цен на облигации, срок 
погашения которых наступил и общая 
сумма которых составляла 10 миллиар-
дов долларов. По некоторым оценкам, 
в этом году баланс ФРС уменьшится 
на 315 миллиардов долларов. А в 2019 
году он может сократиться ещё на 437 
миллиардов долларов. Таким образом, 
нормализация не будет простой и ста-
бильной», - сказала Петтифор. 

Пекина обратилось во Всемирную 
торговую организацию (ВТО) из-за 
тарифов США на продукцию, произво-
димую в Китае. «Возможно и Турция 
пойдёт по данному пути. Сейчас миро-
вая экономика очень тесно взаимосвя-
зана. Экономики других стран могут 
осуществить новые торговые сделки 
без США, чтобы смягчить влияние 
повышений тарифов США», - отметил 
Ахмад.

«Могут стать толчком к возникнове-
нию самого большого риска со времён 
финансового кризиса 2008 года»

«Существует большая озабоченность 
тем, что продолжение торговых войн 
могут стать толчком к возникновению 
самого большого риска мирового фи-
нансового мира со времён финансового 
кризиса 2008 года. Безусловно, мы не 
должны недооценивать влияния торго-
вых войн на мировую экономику», - за-
явил Ахмад, подчеркнув, что решения 
США об увеличении экономических 
санкций и таможенных тарифов начи-
нают оказывать давление на перспек-
тивы мировой экономики. 

Главный экономист США в Capital 
Economics в Лондоне Грегори Дако 
во время разговора с корреспонден-
том АА сообщил, что нарастающая в 
последнее время торговая и экономи-
ческая напряжённость между США и 
Китаем негативно сказалась на долгос-
рочных планах международных ком-
паний, и если данная напряжённость 
сохранится, то компаниям придётся 
менять свои инвестиционные планы.

«Я думаю, что торговые войны повле-
кут за собой значительные последствия 
для долгосрочных инвестиционных 
планов компаний. Предприятия могут 
отнестись с большей осторожностью и 
начать искать альтернативы. Я думаю, 
что в торговых войнах положение дру-
гих стран становится всё более и более 
выигрышным. Однако замедление гло-
бального роста (из-за торговых войн) 
может стать причиной осторожности 
инвесторов в оценке риска», - сказал 
Дако.

Международные финансовые экс-
перты говорят, что с особым 

трудом понимают введение США эко-
номических санкций по политическим 
причинам против страны-члена НАТО.

Международные финансовые эксперты 
говорят, что им трудно понять вве-
дение США экономических санкций 
по политическим причинам против 
страны-члена НАТО, и предупрежда-
ют, что торговые войны, развязанные 
президентом США Дональдом Трам-
пом, создают опасность для мировой 
экономики.

Волатильность:

Значение термина “волатильность” 
в словаре - изменчивость. Обычно 
представляет собой стандартное 
отклонение стоимости какого-либо 
финансового инструмента в течение 
определённого периода времени.

Старший рыночный стратег GKFX в 
Лондоне Дэвид Моррисон, отвечая на 
вопросы корреспондента AA, отметил, 
что «США под управлением Трампа 
намерены увеличить таможенные тари-
фы для стран, которые имеют торговый 
дефицит по отношению к США. Трамп 
вводит данные санкции не только про-
тив основных торговых партнёров, 
таких как Китай, Канада и Мексика, в 
отношениях с которыми по его мнению 
существует экономическая несправед-
ливость, но и против таких стран, как 
Россия, Иран и Турция, с которыми 
имеются политические разногласия.

«Удивительно, что член НАТО приме-
няет санкцию против другого члена», 
- сказал Моррисон.

Глобальный директор по развитию 
валютной стратегии и исследованию 
рынка в FXTM Джамиль Ахмад от-
метил, что экономика Турции может 
искать новые пути финансирования 
за счет альтернативных отношений, и 
добавил: «Эти страны (Китай, Россия и 
страны Персидского залива) потенци-
ально могут предоставить финансиро-
вание Турции».

Ахмад напомнил, что правительство 

Иностранные экономисты ошеломлены 
глобальной волатильностью, созданной США

Террористическая организация YPG/
PKK во второй раз встретилась с пред-

ставителями режима Асада в Дамаске и об-
судила вопрос управления территориями, 
которые были захвачены организацией.

Террористическая организация YPG/PKK 
во второй раз встретилась с представителя-
ми режима Башара Асада в столице Сирии 
Дамаске и обсудила детали управления 
оккупированными районами. Согласно га-
зете Vatan, которая близка к режиму Асада, 
делегация Демократического сирийского 
совета, созданного YPG/PKK, встретилась с 
делегацией режима в Дамаске после трёхне-
дельного перерыва.

В новостях газеты, где размещены высказы-
вания одного из председателей так называе-
мого парламента Рияда Дирара, сообщается, 
что во время переговоров была рассмотрена 
тема местного управления оккупированных 
территорий, а также концепция «децент-
рализации». На вопрос газеты о будущем 

Terör örgütü YPG/PKK, başkent Şam’da 
Esed rejimi ile ikinci kez bir araya ge-

lerek, örgütün işgal ettiği bölgelerin idare-
sini görüştü.

Suriye’de terör örgütü YPG/PKK, Beş-
şar Esed rejiminin temsilcileri ile başkent 
Şam’da ikinci kez bir araya gelerek, örgütün 
işgal ettiği alanların idaresine ilişkin detay-
ları ele aldı.

Esed rejimine yakınlığıyla bilinen Vatan 
gazetesinin haberine göre, YPG/PKK’nın 
oluşturduğu sözde Demokratik Suriye 
Konseyi’nden bir heyet, Şam’da rejim heye-
tiyle yaklaşık 3 haftalık aranın ardından bir 
araya geldi.

Gazetenin, sözde meclisin eş başkanı Riyad 
Dirar’nın ifadelerine yer verdiği haberinde, 
görüşmede örgütün işgal ettiği bölgelerde 
yerel idare ve “ademi merkeziyet kavramı-
nın” ele alındığı ifade edildi.

Dirar, gazetenin SDG ismini kullanan 
YPG’nin geleceği ile ilgili bir sorusuna, 
“SDG, Suriye ordusunun bir parçası olacak 
ve ülkenin sınırlarını koruyacak. Tabii ki 
uzlaşmamızdan sonra.” yanıtını verdi.

Haberde heyetlerin ilerleyen dönemlerde 
görüşmelerine devam edeceği kaydedildi.

YPG/PKK heyeti geçen ayın sonlarında da 
Şam’a gelerek, örgütün işgal ettiği alanlar-
daki askeri ortaklık, ekonomik özerklik ve 
entegrasyon ile Türkiye’ye karşı iş birliği 
konularını görüşmüştü.

İç savaş boyunca askeri ve ekonomik alan-
larda süren YPG/PKK-Esed rejimi iş birli-
ği, Türkiye’nin ABD ile haziranda vardığı 
Münbiç mutabakatından sonra sıkılaşmıştı.

İkinci görüşmenin rejimin gelecek ay yerel 
seçim düzenleyeceği ilanının ardından ger-
çekleşmesi dikkati çekti. 

KAYNAK:AA

YPG, который использует название SDG, 
Дирар отметил, что «SDG станет частью си-
рийской армии и будет защищать границы 
страны, конечно же, после согласования». 
Было отмечено, что делегации продолжат 
свои переговоры в дальнейшем.

В конце прошлого месяца делегация YPG/
PKK также посетила Дамаск и обсудила 
вопросы военного партнёрства на террито-
риях, оккупированных организацией, эко-
номического суверенитета и интеграции, а 
также вопрос сотрудничества против Тур-
ции.  Сотрудничество YPG/РКК и режима 
Асада, продолжавщееся в военной и эко-
номической сферах во время гражданской 
войны, усилилось после соглашения по Мю-
нбичу, которое было достигнуто Турцией и 
США в июне.

Было замечено, что вторые переговоры были 
проведены сразу после того, как режим объ-
явил, что в следующем месяце организует 
местные выборы. ИСТОЧНИК: АА

Esed ve YPG/PKK’dan Suriye’nin kuzeyi 
için temas trafiği sürüyor

Асад и YPG/PKK продолжают диалог по 
северу Сирии
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Çin, Tayvan’a savunma desteğini içeren 
ABD Savunma Bakanlığının (Penta-

gon) 716 milyar dolarlık 2019 mali yılı bütçe 
yasa tasarısından güçlü şekilde hoşnutsuzluk 
duyduğunu açıkladı.

Çin Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Lu Kang 
yaptığı yazılı açıklamada, Pekin yönetiminin 
itirazlarının göz ardı edilerek, Çin ile ilgili 
olumsuz içeriklerin de geçtiği yasa tasarı-
sının kabul edilmesi ve imzalanmasından 
güçlü şekilde hoşnutsuzluk duyduklarını 
belirtti.

Sözcü Lu, açıklamasında, “ABD tarafını, 
soğuk savaş zihniyetini ve kazananı olmayan 
oyun kavramını terk etmeye, Çin ile ilişki-
lerine tarafsız şekilde bakmaya çağırıyoruz”. 
ifadelerini kullandı.

Açıklamada, ABD’den ikili ilişkiler ve kilit 
öneme sahip ikili iş birliği alanlarına zarar 
vermemek için yasa tasarısında Çin’e yönelik 
olumsuzluk içeren kısımları uygulamaması 
istendi.

Çin Savunma Bakanlığından yapılan 

açıklamada ise bütçe tasarısının Çin-
ABD orduları arasındaki karşılıklı güvene 
zarar verdiği ve ikili ilişkilerdeki en önemli 
ve hassas konu olarak görülen Tayvan’a mü-
dahale ettiğine dikkat çekildi.

Açıklamada Çin’in, kimsenin Tayvan’ı 
Çin’den koparmasına izin vermeyeceği ifade 
edildi.

ABD Senatosu’nun 1 Ağustos’ta kabul ettiği 
ve ABD Başkanı Donald Trump tarafın-
dan dün imzalanan 716 milyar dolarlık 
2019 mali yılı bütçesine ilişkin yasa tasarısı 
Tayvan’a savunma yardımı yapılmasını içeri-
yor. Tasarı ayrıca, ABD’nin Tayvan ile ortak 
askeri tatbikatlarını genişletmeyi, askeri ve 
askeri olmayan üst düzey temaslarını artır-
mayı öngörüyor.

ABD, “Tek Çin” politikasıyla 1979 yılında 
Tayvan yerine Çin Halk Cumhuriyeti’ni 
“Çin’i temsil eden meşru siyasi otorite” ola-
rak tanısa da Taipei ile ilişkilerini de gayri-
resmi olarak sürdürüyor. Adanın savunma-
sına destek veren ABD, her yıl milyarlarca 
dolar değerinde silah satıyor.

Çin›de 1949›da Mao Zıdong’un iktidara 
gelmesi üzerine bazı hükümet üyeleri 
Tayvan’a kaçarak adada bağımsızlık ilan 
etmiş ve “milliyetçi Çin” olarak da adlan-
dırdıkları Tayvan’ı kurmuşlardı. Tayvan’ın 
bağımsızlığını kabul etmeyen Çin, bu 
adanın kendi eyaleti olduğunu savunuyor. 
KAYNAK:AA

Китай объявил, что крайне недоволен 
законопроектом Министерства обо-

роны США (Пентагон) о бюджете на 2019 
финансовый год в размере 716 миллиар-
дов долларов США, который включает 
поддержку Тайваня в сфере обороны.

Официальный представитель МИД КНР 
Ли Кан в письменном заявлении выразил 
крайнее недовольство в связи с приняти-
ем и подписанием США законопроекта, 
в котором есть негативное содержание в 
отношении Китая, несмотря на возраже-
ния Пекина.

«Мы призываем американскую сторону 
отказаться от менталитета холодной 
войны и концепции игры, где нет побе-
дителя, а также объективно оценивать 
отношения с Китаем», - отметил офици-
альный представитель Лу.

В заявлении Китай просит США не при-
менять часть законопроекта, где  содер-
жится негатив по отношению к Китаю, 
дабы избежать потерь в сфере двусто-
ронних отношений и двустороннего 
делового сотрудничества, которое имеет 
ключевое значение.

В заявлении, сделанном МИД КНР, так-
же было отмечено, что проект бюджета 
подорвал взаимное доверие между арми-
ями Китая и США и вмешался в вопрос 
Тайваня, который является самым важ-
ным и чувствительным в китайско-аме-
риканских отношениях.

В заявлении утверждается, что Китай 
никому не позволит отделить Тайвань от 
Китая.

Законопроект о бюджете на 2019 финан-
совый год в размере 716 миллиардов дол-
ларов США, принятый сенатом США 1 
августа и подписанный вчера президен-
том США Дональдом Трампом, включает 
в себя помощь Тайваню в сфере оборо-
ны. Также законопроект предусматри-
вает расширение совместных военных 
учений США с Тайванем и укрепление 
военных и невоенных контактов высоко-
го уровня.

Несмотря на то, что в 1979 году вместе с 
политикой «один Китай» США признали 
Китайскую Народную Республику как 
«законную политическую власть, пред-
ставляющую Китай», они неофициально 
поддерживают свои отношения с Тайбэ-
ем. США, которые поддерживают оборо-
ну острова, ежегодно продают оружие на 
миллиарды долларов.

Когда в 1949 году в Китае к власти при-
шёл Мао Цзедун, некоторые члены ста-
рого правительства, сбежав на Тайвань, 
объявили независимость на острове и 
создали Тайвань, также известный, как 
«националистический Китай». Китай, 
который не признаёт независимость 
Тайваня, утверждает, что данный остров 
является его провинцией.  ИСТОЧНИК: 
АА

Çin’den ABD’nin 
Savunma Bütçesine Tepki
Çin Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Lu Kang, “ABD tarafını, soğuk savaş 
zihniyetini ve kazananı olmayan oyun kavramını terk etmeye, Çin ile 
ilişkilerine tarafsız şekilde bakmaya çağırıyoruz.” dedi.

Реакция Китая на оборонный бюджет США
«Мы призываем США отказаться от менталитета холодной 
войны и концепции игры, где нет победителя, а также объективно 
оценивать отношения с Китаем», - заявил официальный 
представитель Министерства иностранных дел Китая Ли Кан.

ABD’de yapılan ankette seçmenin 
yüzde 59’unun, Başkan Donald 

Trump’tan hoşlanmadığı bildirildi.

ABD’de yapılan bir anket sonucunda, 
seçmenin yüzde 59’unun, ABD Baş-
kan Donald Trump’tan hoşlanmadığıor-
taya çıktı.

Quinnipiac Üniversitesi tarafından 
9-13 Ağustos tarihlerinde ülke çapında 
yapılan ankette, Amerikan seçmeninin 
yüzde 59’u Trump’tan hoşlanmadığı 
belirtti. Katılımcılardan sadece yüzde 
31’inin, Trump’ı kişi olarak onayladığı 
kaydedildi.

Ev ve cep telefonları üzerinden bin 175 
katılımcılı ankette, 2016 Kasım başkan-
lık seçimlerinde Trump’a oy veren, üni-
versite diploması olmayan beyaz kesim 
de dahil, ABD seçmeninin yarıdan faz-
lasının, Trump’ın orta sınıf için yeterin-
ce çalışmadığını belirttiği kaydedildi.

ABD’deki ara seçimlere 3 ay kala yapı-
lan bu anketin, Trump’ın Cumhuriyetçi 
Partisi için iyi bir gösterge olmayacağı 
yorumları yapıldı.

Quinnipiac Üniversitesi Anket Başkan 
Yardımcısı Tim Malloy, 3 ABD’liden sa-
dece birinin Trump’tan hoşlandığını be-
lirterek, “Sıcak yaz ortasında Trump’ın 
popülaritesi soğuk karşılanıyor. Bu ne 
demek? Tabanı idare ediyor ama geri 
kalan kesim değil.” dedi.

Temmuz ayında Gallup tarafından yapı-
lan ankette, Trump’ın popülaritesi yüz-
de 41,9 ile ABD Başkanı seçildikten bu 
yana en yüksek orana ulaşmıştı.

Öte  yandan, yine temmuz başında 
PEW Araştırma Merkezi tarafından 
yapılan ankette, Amerikalılar Trump’ın 
gümrük vergisi politikalarının ABD 
için olumsuz etki yapacağı endişelerini 
dile getirmiş, katılımcılarının yüzde 
49›u, gümrük vergilerinin yükseltilme-
sinin ABD ve ticari ortakları için kötü 
olacağını düşünürken, yüzde 40’ı ABD 
için iyi olacağını belirtmiş, yüzde 11’i 
de bir fikri olmadığını kaydetmişti.  
KAYNAK:AA

В ходе опроса, проведённом в 
США, стало известно, что 59% 

избирателей не довольны президен-
том Дональдом Трампом.

В результате опроса, проведённом в 
США, стало известно, что 59% изби-
рателей не довольны президентом 
Дональдом Трампом.

С 9 по 13 августа Квиннипэкским 
университетом было проведено 
анкетирование по всей стране, в ре-
зультате которого выяснилось, что 
59% избирателей не довольны Трам-
пом. Было отмечено, что только 31% 
респондентов одобрили Трампа как 
человека.

В результате опроса, который был 
проведён через домашние и сотовые 
телефоны и в котором участвовало 
1175 человек, было отмечено, что 
более половины избирателей США, 
включая людей без университетских 
дипломов, которые голосовали за 
Трампа на президентских выборах в 
ноябре 2016 года, сказали, что Трамп 
недостаточно работал для среднего 
класса.

Было отмечено, что данный опрос, 
проведённый за три месяца до про-
межуточных выборов США, не будет 
хорошим показателем для Республи-
канской партии Трампа.

Заместитель главы по анкетирова-
нию Квиннипэкского университета 
Тим Маллой сообщил, что только 1 
из 3 жителей США доволен Трампом. 
“В середине жаркого лета популяр-
ность Трампа встречается холодно. 
Что бы это означало? Он управляет 
основой, но никак не остальным”, - 
сказал он.

В опросе, проведённом Gallup в 
июле, популярность Трампа с пока-
зателем в 41,9% достигла самого вы-
сокого уровня с момента избрания 
президентом США.

С другой стороны, в опросе, про-
ведённом Исследовательским цент-
ром PEW в начале июля, американцы 
выразили обеспокоенность тем, что 
таможенная налоговая политика 
Трампа может негативно сказаться 
на США. 49% респондентов данно-
го опроса считают, что повышение 
тарифов будет отрицательно сказы-
ваться на США и его торговых парт-
нёрах, 40% респондентов отметили, 
что это положительно повлияет на 
США, а остальные 11% указали, что 
не определились с мнением по этому 
поводу. ИСТОЧНИК: АА

‘ABD seçmeninin 
yüzde 59’u Trump’tan 
hoşlanmıyor’

59% избирателей 
США не довольны 
Трампом
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Выступая перед публикой в связи с 
12-й годовщиной израильско-ли-

ванской войны, генеральный секретарь 
«Хезболлы» Хасан Насралла оценил 
слова премьер-министра Саада Харири о 
том, что он выступает против нормали-
зации отношений между его страной и 
Сирией.

«Я хотел бы дать совет некоторым лиде-
рам, с которыми мы имеем противопо-
ложные взгляды в вопросе отношений 
с Сирией. Им не нужно занимать пози-
цию, от которой они позже отступят. 
Пусть немного подождут, понаблюдают 
за тем, как будет развиваться ситуация в 
Сирии. В конце концов, Ливан не явля-
ется изолированным островом», - сказал 
Насралла.

Касаясь вопроса задержки формирова-
ния правительства, Насралла отметил, 
что с самого начала они были скромны-
ми в своих требованиях. «Если станет 
ясно, что некоторые делают ставку на то, 
что региональные перемены повлияют 
на формирование правительства, то мы 
также пересмотрим свои пожелания», - 
сказал он.

Также Насралла призвал к диалогу для 
формирования правительства.

«Нет ни одного палестинского лидера, 
который бы взял ответственность»

İsrail-Lübnan savaşının 12. yılı dolayısıyla 
halka seslenen Hizbullah Genel 

Sekreteri Hasan Nasrallah, Başbakan Saad 
Hariri’nin, ülkesi ile Suriye arasındaki ilişki-
lerin normalleşmesine karşı olduğu yönün-
deki sözlerini değerlendirdi.

Nasrallah, “Suriye ile ilişkiler konusunda 
muhalif görüşler içinde olduğumuz bazı 
liderlere bir tavsiyede bulunmak istiyorum. 
Kendilerini, sonradan geri adım atacakları 
pozisyonlar içine sokmasınlar. Biraz bekle-
sinler, Suriye’deki durumun nereye gittiğini 
gözlemlesinler. Nihayetinde Lübnan izole 
bir ada değil.” dedi.

Hükümetin kurulmasının gecikmesi ko-
nusuna da değinen Nasrallah, başlangıçtan 
beri taleplerinde mütevazı olduklarını belir-
terek, “Bazılarının, bölgesel değişimlerin hü-
kümetin kurulmasına etki edeceği bahsine 
girdiği netlik kazanırsa o vakit biz de istek-
lerimizi yeniden gözden geçiririz.” ifadesini 
kullandı.

Nasrallah ayrıca, diyaloğun hükümetin ku-
rulmasını sağlaması temennisinde bulundu.

“Bu sorumluluğu yüklenecek Filistinli hiçbir 
lider yok”

Депутат от Фронта иракских тур-
кмен (ФИТ) в Эрбиле Айдын 

Маруф сообщил корреспонденту АА, 
что стабильность экономики Турции 
означает стабильность экономики на 
Ближнем Востоке, и  иракские туркме-
ны всецело поддерживают Турцию.

«Эти давления по отношению к Турции 
не смогут быть эффективными. Они 
краткосрочные и скоро закончатся. 
Турция и это переживёт. В прошлом 
после распада Османской империи 
Турция подвергалась множеству раз-
личных давлений, но ей удалось спра-
виться. Турция успешно справится и 
с нынешним давлением», - сказал Ма-
руф, сделав акцент на том, что влияние 
давления против Турции останется 
ограниченным.

Указывая на то, что политическое и 
экономическое развитие Турции беспо-
коит некоторые страны, Маруф заявил: 
«Цель эмбарго США состоит в том, 
чтобы попытаться создать политиче-
ское давление. Это скорее очень поли-
тическое давление, а не эмбарго, но им 
не удастся»

Подчеркнув, что иракские туркмены 
всегда на стороне Турции, Маруф ска-
зал следующее:

«К сожалению, введённые в последние 
дни санкции и давления со стороны 
США против Турции, расстроили всех. 
Турецкая Республика является важной 
страной на Ближнем Востоке. Она всег-
да поддерживала угнетённый народ и 
угнетённые общины на Ближнем Вос-
токе».

Ссылаясь на важность роли Турции в 
регионе, Маруф закончил свою речь 
следующим образом:

«Турция является важной страной не 
только для нас, но и для всех этниче-
ских групп на Ближнем Востоке, живу-
щих в угнетении. Стабильность в эко-
номике Турции означает стабильность 
экономики Ближнего Востока. Полити-
ческая стабильность Турции означает 
политическую стабильность на Ближ-
нем Востоке. Турция - это сверхдержа-
ва Ближнего Востока. Турция - великое 
государство». ИСТОЧНИК: АА

Irak Türkmen Cep-
hesi (ITC) Erbil Mil-

letvekili Aydın Maruf, 
AA muhabirine yaptığı 
açıklamada, Türk eko-
nomisindeki istikrarın 
Ortadoğu ekonomisinin 
de istikrarı anlamına 
geldiğini ifade ederek, 
Irak Türkmenlerinin 
Türk ekonomisine olan 
desteğinin tam olduğunu 
söyledi. 

Türkiye’ye karşı baskıların etkisinin sı-
nırlı kalacağına dikkati çeken Maruf, 
“Türkiye’ye karşı bu baskıların fazla etkisi 
olamaz. Bunlar kısa sürer ve geçer. Türki-
ye bunu da atlatır. Geçmişte de Osmanlı 
sonrası Türkiye’ye karşı birtakım baskılar 
oluşturuldu ancak Türkiye başarılı oldu. 
Türkiye buna karşı da başarılı olacak.” ifa-
delerini kullandı.

Maruf, Türkiye’nin hem siyasi hem de 
ekonomik açıdan kalkınmasının bazı ül-
keleri rahatsız ettiğine işaret ederek, “ABD 
ambargosunun hedefi siyasi baskı oluş-
turmaya çalışmaktır. Bu, ambargodan çok 
siyasi bir baskıdır ancak başaramayacak-
lar.” diye konuştu.

Irak Türkmenlerinin her zaman 
Türkiye’nin yanında olduğunu vurgulayan 
Maruf, şunları kaydetti:

“Son günlerde maalesef ABD tarafından 
Türkiye’ye karşı yapılan yaptırım ve baskı-
lar tüm tarafları üzmüştür. Türkiye Cum-
huriyeti Ortadoğu’da önemli bir ülke. Her 
zaman Ortadoğu’daki mazlum insanların 
ve mazlum toplumların yanında olmuş-
tur.”

Türkiye’nin bölgedeki rolünün önemine de 
değinen Maruf, sözlerini şöyle tamamladı:

“Türkiye sadece bizim için değil, 
Ortadoğu’da yaşayan mazlum durumdaki 
tüm etnik gruplar için önemli bir ülkedir. 
Türk ekonomisindeki istikrar Ortadoğu 
ekonomisinin de istikrarı anlamına gelir. 
Türkiye’nin siyasi istikrarı Ortadoğu’nun 
da siyasi istikrarı anlamına gelir. Türkiye, 
Ortadoğu’nun süper gücüdür. Türkiye bü-
yük bir devlettir.” KAYNAK:AA

Irak 
Türkmenlerinden 
Türkiye’ye destek
Irak Türkmen Cephesi Erbil 
Milletvekili Maruf, Türkiye’nin 
güçlü bir ekonomiye sahip 
olduğunu belirterek, “Türkiye’ye 
karşı bu baskıların fazla etkisi 
olamaz. Bunlar kısa sürer ve geçer.” 
dedi.

Иракские туркмены 
поддержали Турцию
«Эти давления на 
Турцию не смогут быть 
эффективными. Они крат-
косрочные и скоро закон-
чатся», - сказал депутат 
от Фронта иракских 
туркмен в Эрбиле Маруф, 
отметив, что Турция 
имеет сильную экономику.

“Yüzyılın Anlaşması” olarak bilinen planla 
ilgili Nasrallah, bazılarının, hükümetlere ve 
yetkililere Yüzyılın Anlaşması’nı “kader” ya 
da “kabul etmekten başka çarenin olmadığı” 
bir plan gibi dayattıklarını söyledi.

Yaşanan gelişmeler ve Filistinlilerin söz 
konusu anlaşmaya karşı çıkan ortak tavrı 
nedeniyle anlaşmanın kabul edilmemesi 
ihtimalinin yüksek olduğunu vurgulayan 
Nasrallah, “Kudüs’ün siyonistlere satılması-
nın sorumluluğunu yüklenebilecek Filistinli 
hiçbir yetkili ve lider yoktur.” diye konuştu.

Lübnan Başbakanı Hariri dün, ülkesi ile Su-
riye arasındaki ilişkilerin normalleşmesine 
karşı olduğunu söylemişti.

Lübnan’da hükümetin halen kurulamaması-
nın arkasında, siyasi güçlerin hükümet için-
de daha büyük temsil oranına sahip olma 
isteği yatıyor.

Donald Trump başkanlığındaki ABD yöne-
timinin üzerinde çalıştığı “Yüzyılın Anlaş-
ması” planı, “işgal altındaki Doğu Kudüs’ün 
İsrail’e bırakılması, Batı Şeria’daki yasa dışı 
Yahudi yerleşim yerlerinin büyük bölümü-
nün varlığını korumaya devam etmesi” gibi 
şartları içeriyor. KAYNAK:AA

Nasrallah’tan Başbakan Hariri’ye Tavsiye
Lübnan’da Hizbullah Genel Sekreteri Nasrallah, Başbakan Hariri’yi 
Suriye konusunda sonradan geri adım atacakları pozisyonlar içine 
girmemeye çağırdı.

Насралла высказался касательно плана, 
который известен как «Сделка века», 
отметив, что некоторые навязывают вла-
стям и уполномоченным «Сделку века», 
как «судьбу» или план, который «нужно 
принять и другого выбора нет».

Насралла подчеркнул, что из-за пере-
житых событий и общего негативного 
отношения палестинцев к данному со-
глашению высока вероятность того, что 
сделка будет отвергнута. «Нет ни одного 
палестинского уполномоченного или ли-
дера, который бы взял ответственность 
за продажу Иерусалима сионистам», - 
сказал он.

Премьер-министр Ливана Харири вчера 
заявил, что выступает против нормали-
зации отношений между его страной и 
Сирией.

За тем, что в Ливане правительство всё 
ещё не сформировано, лежит желание 
политических сил иметь в правительстве 
ещё большую долю представительства.

План «Сделка века», разработанный 
правительством США под руководст-
вом Дональда Трампа, включает такие 
условия, как «оставить оккупированный 
Восточный Иерусалим Израилю, продол-
жить защиту существования большин-
ства незаконных еврейских поселений на 
Западном берегу». ИСТОЧНИК: АА

Совет Насраллы премьер-министру Харири
В Ливане генеральный секретарь «Хезболлы» Насралла призвал 
премьер-министра Харири не занимать позицию по вопросу Сирии, 
от которой он позже отступит.
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арестованы в военной запретной зоне в 
Эдирне. 

1 марта в Эдирне команда пограничных 
войск «Hudut Kartallari»(«Пограничные 
Орлы»), которая относится к командо-
ванию  54-ой механизированной пехот-
ной бригады, во время патрулирования 
границы рядом с Пазаркуле в военной 
запретной зоне задержала двоих воен-
нослужащих греческой армии в звании 
лейтенанта и старшего сержанта. После 
изъятия винтовок солдаты были до-
ставлены в командование сил жандар-
мерии Турции в Эдирне.

Двое военных после дачи показаний в про-
куратуре были отправлены в суд с требо-
ванием их ареста по обвинению в «попыт-
ке военного шпионажа» и «проникновении 
на военную запретную зону».

2 марта суд вынес решение об аресте 
лейтенанта Аггелоса Митретодиса и 
старшего сержанта Димитроса Коу-
клатзиса по обвинению в проникнове-
нии на военную запрещённую зону.

В своих показаниях двое военных ут-
верждали, что они перешли на турец-
кую сторону, идя по следам на снегу, 
и сохранили изображения на своих 
мобильных телефонах для того, что-
бы отправить их старшим по званию. 
Источник: АА

Глава Комиссии Европейского союза 
(ЕС) Жан-Клод Юнкер в сообще-

нии на своей странице в социальной 
сети выразил свою удовлетворённость 
в связи с освобождением двоих воен-
нослужащих греческой армии.

Юнкер напомнил о своём заявлении на 
саммите Турции и Европейского союза, 
который состоялся в марте в болгар-
ском городе Варна, об отсутствии при-
чин для опасений Турции в своих евро-
пейских соседях и подчеркнул, что «ЕС 
будет продолжать участвовать в стра-
тегическом партнёрстве с Турцией».

Также председатель Европейской ко-
миссии выразил «желание видеть Тур-
цию демократической, процветающей 
и стабильной».

Турецким судом было принято решение 
освободить из-под стражи до суда двух 
солдат греческой армии, которые были 

Edirne’de 1 Mart’ta, 54. Mekanize Piyade 
Tugay Komutanlığı’na bağlı “Hudut Kar-
talları” adlı sınır birliği ekipleri, devriye 
görevi sırasında Pazarkule yakınlarında 
Yunanistan ordusuna mensup teğmen ve 
astsubay çavuş rütbelerindeki iki askeri, 
askeri yasak bölgede yakalamıştı. Tüfekle-
rine el konulan askerler, Edirne Jandarma 
Komutanlığı’na teslim edilmişti. 

Jandarmadaki işlemleri tamamlanan ve 
adliyeye çıkarılan iki asker, savcılıktaki 
ifadelerinin ardından, “askeri casusluğa 
teşebbüs” ve “askeri yasak bölgeye girmek” 
suçlarından tutuklanmaları talebiyle Sulh 
Ceza Hakimliğine sevk edilmişti. 

Hâkimlik, 2 Mart’ta Teğmen Aggelos 
Mitretodis ile Astsubay Çavuş Dimitros 
Kouklatzis’in askeri yasak bölgeye girmek 
suçundan tutuklanmasına karar vermişti. 

İki asker ifadelerinde, karda gördükleri 
ayak izlerini takip etmeleri sonucu Türk 
tarafına geçtiklerini ve cep telefonlarında-
ki görüntüleri, üst rütbelilere göndermek 
amacıyla kaydettiklerini öne sürmüşlerdi 
Kaynak:AA

Avrupa Birliği (AB) Komisyonu Başka-
nı Jean-Claude Juncker, sosyal medya 

hesabından bir mesaj paylaşarak, Yunan 
ordusuna mensup iki askerin tahliye edil-
mesinden memnuniyet duyduğunu ifade 
etti. 

Bulgaristan’ın Varna kentinde mart ayın-
da gerçekleşen Türkiye-Avrupa Birliği 
Zirvesi’nde Türkiye’nin Avrupalı komşu-
larından korkması için bir neden olmadı-
ğını ifade ettiğini anımsatan Juncker, “AB, 
Türkiye ile stratejik ortaklığını sürdürme-
ye devam edecek.” ifadesini kullandı.

AB Komisyonu Başkanı, ayrıca “demokra-
tik, müreffeh ve istikrarlı bir Türkiye gör-
mek istediklerini” de dile getirdi. 

Edirne’de askeri yasak bölgede yakalandık-
tan sonra tutuklanan Yunanistan ordusu-
na mensup iki askerin tutuksuz yargılan-
mak üzere tahliyelerine karar verildi. 

AM Komisyonu Başkanı Juncker: 
AB, Türkiye İle Stratejik Ortaklığını 
Sürdürecek

AB Komisyonu Başkanı Juncker, 2 Yunan askerin tahliye edilmesi ile ilgili, 
“AB, Türkiye ile stratejik ortaklığını sürdürmeye devam edecek.” dedi.

Председатель Европейской комиссии Юнкер: 
ЕС продолжит стратегическое партнёрство с 
Турцией
Председатель Европейской комиссии Юнкер в связи с освобождением из-
под стражи двоих греческих военнослужащих заявил: «ЕС продолжит 
стратегическое партнёрство с Турцией».

Президент США Дональд Трамп ис-
пользовал выражение «собака» по 

отношению к своей бывшей помощнице 
Омаросе Ньюман, которая ранее работа-
ла в Белом доме и обвиняла его в «расиз-
ме».

Трамп жёстко выразился в сторону быв-
шей советницы Ньюман, которая в по-
следние дни сделала несколько заявлений 
против него. Трамп, назвавший Ньюман 
«собакой», утверждает, что Ньюман 
«жалко лжёт».

 «Я никогда не использовал такие ужас-
ные и неприятные слова», – заявил Трамп 
в ответ на обвинения со стороны Омаро-
сы Ньюман в «использовании по отноше-
нию к афроамериканцам слова «негр».

В то время как борьба между Трампом и 
Ньюман растёт, посещающая различные 
американские каналы Ньюман продол-
жает распространять голосовые записи, 
которые она тайно делала во время своей 
работы в Белом доме.

Бывшая помощница Трампа Ньюман 
в своей новой книге «Свихнувшийся» 
(Unhinged), в которой она описывает 
свою рабочие дни в Белом доме, обвини-
ла американского лидера в «расизме». 

В своей книге Ньюман пишет, что долгие 
годы участвовала в телешоу «Ученик», в 
ходе которого Трамп неоднократно ис-
пользовал по отношению к афроамери-
канцам слова «негр».

Также Ньюман отметила, что была свиде-
тельницей того, как Трамп в Белом доме 
неоднократно высказывал расистские 
выражения в сторону одной из своих 
советниц Келлиэнн Конуэй. Утверждая, 
что «Трамп является умственно неполно-
ценным», Ньюман рассказала, что видела 
как Трамп на одном из собраний жевал 
бумагу.

В книге Ньюман также утверждает, что 
ей предлагали 15 000 долларов в месяц 
после окончания её работы в Белом доме 
в декабре 2017 года в обмен на молчание 
о деятельности Трампа, но она отказалась 
от данного предложения.

Трамп, который очень быстро отреаги-
ровал на данную книгу, назвал Ньюман 
«жалкой». Трамп, обвиняя Ньюман во 
лжи, заявил, что описанное в книге не 
отражает истины. ИСТОЧНИК: АА

ABD Başkanı Donald Trump, daha önce 
Beyaz Saray’da görev yapan ve ken-

disini “ırkçılıkla” suçlayan Omarosa New-
man için «köpek» ifadesini kullandı.

ABD Başkanı Trump, son günlerde kendisi 
aleyhinde açıklamalar yapan eski yardımcısı 
Newman’a Twitter’dan sert ifadelerle yük-
lendi. Newman için «köpek» diyen Trump, 
Newman’ın “ayak takımından bir yalancı” 
olduğunu savundu.

Trump ayrıca, kendisi hakkında “siyahiler 
için zenci kelimesini kullanıyor” suçlama-
sında bulunan Newman’a, “Asla böyle kor-
kunç ve iğrenç bir kelimeyi kullanmadım.” 
sözleriyle yanıt verdi.

Trump ile Newman arasındaki kavga büyür-
ken, çeşitli Amerikan kanallarını dolaşan 
Newman, Beyaz Saray’daki görevi sırasında 
gizlice kaydettiği birtakım ses kayıtlarını da 
dinletmeye devam ediyor.

Daha önce Trump’ın yardımcısı olarak görev 
yapan Newman, Beyaz Saray günlerini an-
lattığı “Dengesiz (Unhinged)” adlı yeni kita-
bında Trump’ı «ırkçı» olmakla suçlamıştı.

Newman, kitabında, daha önce uzun yıllar 
Trump’ın sunduğu “Çırak” adlı program-
da yarışmacı olduğunu ve burada iken 
Trump’ın Afro-Amerikalılar için “zenci” 
ifadesini birçok kez kullandığını gördüğünü 
belirtmişti.

Newman ayrıca, Beyaz Saray’da Trump’ın 
danışmanlarından Kellyanne Conway’in yarı 
Filipinli kocası için de birçok kez ırkçı ifade-
leri açıktan dile getirdiğini gördüğünü ifade 
etmişti. Trump’ın “akli dengesinin kötüye 
gittiğini” iddia eden Newman, bir toplantıda 
Trump’ı sinirden kâğıt çiğnerken gördüğünü 
belirtmişti.

Newman kitabında ayrıca, Aralık 2017’de 
görevine son verildikten sonra Trump hak-
kında konuşmaması için kendisine “sus 
payı” olarak aylık 15 bin dolar önerildiğini 
ancak kendisinin bu teklifi geri çevirdiğini 
iddia etmişti.

Söz konusu kitaba kısa süre içinde tepki gös-
teren Trump ise Newman için «ayak takımı» 
ifadesini kullanmıştı. Newman’ı yalan söyle-
mekle suçlayan Trump, kitapta anlatılanla-
rın gerçeği yansıtmadığını ileri sürmüştü.

KAYNAK:AA 

Trump’tan Eski 
Yardımcısına 
Hakaret
ABD Başkanı Donald Trump, 
eski yardımcılarından Omarosa 
Newman için Twitter’dan yaptığı 
açıklamada “köpek” ifadesini 
kullandı.

Трамп оскорбил свою 
экс-помощницу

Президент США Дональд Трамп 
использовал выражение «со-
бака» в своём высказывании в 
Twitter по отношению к своей 
бывшей помощнице Омаросе 
Ньюман.
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держав, то гладкое развитие отношений 
между корейцами невозможно», - гово-
рится в заявлении, в котором подчёрк-
нуто, что развитие отношений и санкции 
совершенно противоречат друг другу.

Также в заявлении отмечено, что «был 
пережит поворотный момент в отноше-
ниях Севера с Югом и США, но оконча-
ние войны на Корейском полуострове 
всё ещё осталось нерешённой задачей».

В конце прошлого месяца на северо-
корейском пропагандистском сайте 
Uriminzokkiri была размещена публи-
кация, в которой говорилось, что пока 
между двумя странами продолжается 
нынешняя ситуация с перемирием, эска-
лация напряжённости не является пра-
ктической гарантией того, что порочный 
круг не повторится.

«Никто не может быть уверен, что си-
туация не доведёт до войны. Основной 
способ предотвращения таких серьёз-
ных ситуаций заключается в том, чтобы 
как можно скорее отложить в сторону 
соглашение о перемирии и  создать кон-
кретную атмосферу мира на Корейском 
полуострове, объявив о прекращении 
войны», - говорится в заявлении, в ко-
тором  также подчёркивается, что США 
ответственны за усилия по объявлению 
завершения Корейской войны.

Их встреча состоялась в апреле

Непрерывное разделение и напряжён-

По данным агентства Yonhap, североко-
рейские СМИ сообщили, что для про-
гресса в процессе уничтожения ядерного 
оружия в дополнение к прогрессу в от-
ношениях с США необходимо взаимное 
доверие.

В заявлении, размещённом в еженедель-
ной пропагандисткой газете Северной 
Кореи Tongil Shinbo, утверждается, что 
если США для создания атмосферы вза-
имного доверия не будет предпринимать 
постепенные и одновременные действия, 
такие как завершение войны, то ждать 
большего прогресса в ликвидации ядер-
ного оружия бессмысленно.

«В целях установления прочного мира 
на Корейском полуострове США, как 
сторона, ответственная за объявление 
окончания войны, должна предпринять 
практические меры по реализации согла-
шения, достигнутого 12 июня на саммите 
Северной Кореи и США в Сингапуре», - 
указано в заявлении.

«Если Южная Корея продолжит слепо 
следить за политикой враждебности 
против Севера со стороны иностранных 

Yonhap ajansının haberine göre, Kuzey 
Kore medyası, ABD ile ilişkilerin yanı 

sıra, nükleer silahların yok edilmesi süre-
cinde de ilerleme kaydetmek için karşılıklı 
güven gerektiğini belirtti.

Kuzey Kore’nin haftalık propaganda gaze-
tesi Tongil Shinbo’da yer alan açıklamada, 
ABD’nin, karşılıklı güven ortamı oluştur-
mak için savaşın sona ermesi gibi, aşamalı 
ve eş zamanlı eylemlerde bulunmakta başa-
rısız olması durumunda, nükleer silahların 
yok edilmesi konusunda daha fazla ilerleme 
beklenemeyeceği ifade edildi.

Açıklamada, “ABD, Kore Yarımadası’nda 
kalıcı barışı tesis etmek için savaşın sona 
ermesinin ilan edilmesinde sorumlu bir ta-
raf olarak, Singapur’daki 12 Haziran Kuzey 
Kore-ABD zirvesinde varılan anlaşmayı 
uygulamak için pratik tedbirler almalı.” ifa-
desine yer verildi.

Yaptırımlarla ilişkilerde gelişmenin tama-
men birbiriyle çeliştiğinin vurgulandığı 
açıklamada, “Güney Kore’nin, dış güçlerin 
Kuzey’e karşı düşmanlık politikasını körü 
körüne takip etmesi halinde, Koreler arası 
ilişkilerin pürüzsüz bir şekilde gelişmesi 
beklenemez.” değerlendirmesinde bulunul-
du.

Açıklamada, “Kuzey’in, Güney ve ABD ile 
ilişkilerinde bir dönüm noktası yaşandı 
ancak Kore Yarımadası’ndaki savaşın sona 
ermesi hala çözülmemiş bir görev olarak 
kaldı.” ifadesi kullanıldı.

Kuzey Kore propaganda sitesi Urimin-
jokkiri’ de geçen ayın sonunda yer alan 
açıklamada da iki ülke arasındaki mevcut 
ateşkes durumu devam ettiği sürece gerili-
min tırmanması kısır döngüsünün tekrar 
etmeyeceğinin pratik bir garantisi olmadığı 
belirtilmişti.

ABD’nin, Kore Savaşı’nın sona erdiğinin 
açıklanmasına yönelik çabalara öncülük 
etmek gibi bir sorumluluğu olduğunun 
altı çizilen açıklamada, “Kimse, durumun, 
savaşın eşiğine doğru gitmediğinden emin 
olamaz. Bu tür ciddi durumların meydana 
gelmesini önlemek için temel yöntem, ateş-
kes anlaşmasını en kısa sürede rafa kaldır-
mak ve savaşa bir son verildiğini ilan ederek 
Kore Yarımadası’nda somut bir barış ortamı 
oluşturmak.” ifadelerine yer verilmişti.

Nisanda bir araya gelmişlerdi

Güney ve Kuzey Kore arasında 1950-53 
yıllarındaki savaştan bu yana süregelen bö-
lünmüşlük ve gerginlik, Kuzey Kore lideri 
Kim Jong-un ile Güney Kore Devlet Başkanı 
Moon Jae-in, Nisan ayında, iki ülke sınırın-
da yer alan Panmunjom Ateşkes Köyü’nde 
bir araya geldikleri tarihi zirvenin ardından 
yeni bir evreye girmişti.

1950-53 yıllarındaki Kore Savaşı’ndan bu 
yana devam eden ateşkes durumunun ka-
lıcı bir barışa dönüşmesi yolunda kritik bir 
adım olarak görülen görüşmenin ardından 
liderlerin yaptıkları ortak açıklamada, “İki 
lider 80 milyonluk Kore halkının ve tüm 
dünyanın önünde Kore Yarımadası’nda 
bundan böyle savaş olmayacağını ve yeni 
bir barış döneminin başladığını resmen ilan 
eder.”  ifadeleri yer almıştı. KAYNAK:AA

‘Kore Savaşı’nın 
Bitişi Resmen İlan 
Edilsin’ Talebi
Kuzey Kore, Kore Savaşı’nın 
sona erdiği resmen ilan 
edilmeden, nükleer silahların 
yok edilmesi konusunda ilerleme 
beklenmemesini istedi.

Требование официального объявления завершения Корейской войны
Северная Корея заявила, что 
не нужно ждать никакого 
прогресса в отношении 
ликвидации ядерного оружия 
без официального заявления о 
прекращении Корейской войны.

ность между Южной и Северной Кореей 
со времён войны в 1950-53 гг. перешли 
на новую стадию после исторического 
саммита, когда лидер КНДР Ким Чен Ын 
и президент Республики Корея Мун Чже 
Ин встретились в апреле в деревне Пхан-
мунджом в Доме мира на границе двух 
стран.

«Два лидера официально объявляют пе-
ред 80-миллионным корейским народом 
и перед всем миром о том, на Корейском 
полуострове больше не будет войны и 
с этого момента начинается новая эра 
мира», - говорится в совместном заявле-
нии, сделанном лидерами после решаю-
щего шага к постоянному миру на смену 
соглашения о перемирии, который про-
должался со времён Корейской войны 
1950-53 гг. ИСТОЧНИК: АА

İsrail›in 2006’dan 
bu yana abluka al-
tında tuttuğu Gazze 
Şeridi’nde kişi başı-
na düşen günlük ge-
lir 2 dolar iken yok-
sulluk da yüzde 85’e 
yükselmiş durumda.

Ablukaya Karşı Halk 
Komitesi Başkanı 
Cemal el-Hudari, 
gazetecilere yaptığı 
açıklamada, İsrail’in 
2006’dan bu yana 

devam eden ablukası nedeniyle Gazze 
Şeridi’nde kişi başına düşen günlük gelirin 2 
dolar olduğunu belirtti.

ности в секторе Газа вырос до 85%.

Худари отметил, что несмотря на при-
ближение Курбан-байрама и нового 
учебного года, Израиль удерживает гру-
зовики с сырьём на сумму 100 миллио-
нов долларов и не позволяет им въехать 
в Газе, тем самым данная ситуация стала 
причиной больших материальных по-
терь. Он подчеркнул, что Израиль один 
несёт ответственность за гуманитарную 
ситуацию в секторе Газа, которая ухуд-
шается с каждым днём вследствие закры-
тия торговых границ и блокады.

В прошлом месяце израильское пра-
вительство почти полностью закрыло 
«Керм Абу Салим», единственный тор-
говый пограничный КПП в секторе Газа, 
за исключением ввоза медикаментов и 
продуктов питания.

После палестинских выборов в 2006 
году и победы ХАМАСа Израиль начал 
блокировать наземные, морские и воз-
душные пути в сектор Газа. Несмотря на 
реакцию международного сообщества, 
блокада против сектора Газа не прекра-
щается. ИСТОЧНИК: АА

İsrail›in yıllardır abluka altında tuttuğu 
Gazze›de kişi başına düşen günlük gelir 2 

dolar iken yoksulluk da yüzde 85›e yükseldi.

В секторе Газа, который в течение 
многих лет находится под блокадой 

Израиля, ежедневный доход на душу на-
селения составил 2$, а уровень бедности 
увеличился до 85%.

В секторе Газа, который с 2006 года на-
ходится под блокадой Израиля, ежеднев-
ный доход на душу населения составил 
2$, а уровень бедности увеличился до 
85%.

Председатель Народного комитета про-
тив блокады Джамал аль-Худари в своём 
заявлении для журналистов сообщил, 
что в связи с израильской блокадой сек-
тора Газа, которая продолжается с 2006 
года, ежедневный доход на душу населе-
ния составляет 2$.

Худари заявил, что из-за усиления блока-
ды и закрытия единственного торгового 
пограничного КПП «Керм Абу Салим» 
уже на протяжении 36 дней нет воз-
можности для ввоза в сектор множества 
необходимых товаров, вследствие чего 
закрылись предприятия и сотни людей 
остались безработными, и после всех 
этих  негативных событий уровень бед-

Gazze’de Her 100 Kişiden 85’İ Yoksul

85 из каждых 100 человек в секторе Газа бедные

İsrail›in ablukayı daha da sertleştirmesi 
ve Gazze›nin tek ticari sınır kapısı olan 
Kerm Ebu Salim’i 36 gündür neredeyse 
tamamen kapalı tutması nedeniyle ih-
tiyaç duyulan bir çok kalemin bölgeye 
giremediğini, buna bağlı olarak işlet-
melerin kapandığı ve yüzlerce kişinin 
işsiz kaldığını aktaran Hudari, tüm bu 
olumsuz gelişmeler neticesinde Gazze 
Şeridi’ndeki yoksulluk oranının yüzde 
85’e yükseldiğini ifade etti.

Kurban Bayramı ve yeni eğitim döne-
minin yaklaşmasına rağmen 100 milyon 
dolarlık malzeme taşıyan tırların İsrail’in 
engellemesi nedeniyle Gazze’ye giriş 
yapamadığını ve bu durumun büyük 
maddi kayıplara yok açtığını kaydeden 
Hudari, ticari sınırların kapatılması ve 
abluka neticesinde Gazze’de her geçen 
gün kötüleşen insani durumun tek so-
rumlusunun İsrail olduğunu vurguladı.

İsrail yönetimi Gazze›nin tek ticari sınır 
kapısı olan Kerm Ebu Salim’i geçen ay 
ilaç ve gıda girişi hariç neredeyse tama-
men kapatmıştı.

Filistin’de 2006’da yapılan ve Hamas’ın 
kazandığı seçimlerin ardından İsrail, 
Gazze Şeridi’ne kara, deniz ve hava-
dan abluka uygulamaya başlamıştı. 
Uluslararası tepkilere rağmen Gazze’ye 
yönelik abluka aralıksız devam ediyor. 
KAYNAK:AA
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Rus devlet savunma sanayi şirke-
ti Rosteh’in Uluslararası İşbirliği ve 

Bölgesel Politikalar Direktörü Viktor Kla-
dov, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank’ın 2018’de açılacağını duyurdu-
ğu Türkiye Uzay Ajansı’na yönelik atılım-
ları AA muhabirine değerlendirdi.

Rosteh’in uzay sanayisi ve uzay keşfine 
yönelik yüksek teknolojilerin geliştirilme-
siyle ilgili çalışmalarını yoğun bir şekilde 
devam ettirdiğini belirten Kladov, “Rosteh 
ve alt kuruluşları tarafından üretilen mo-
torlar, Soyuz roketlerini yörüngeye oturt-
maktadır. Pilotlar ve astronotlar için uzay 
giysileri dahil olmak üzere yaşam destek 
üniteleri, dünya yüzeyinin uydulardan 
görüntülenmesini sağlayan optikler ve son 
derece yüksek sıcaklıklara dayanabilecek 
kompozit malzemeler üretiyoruz.” ifadele-
rini kullandı.

Rusya devlet silah ihracat şirketi 
Rosoboroneksport’la birlikte başka ülkeler 
için uzay araçlarının üretilip uzaya gönde-
rildiğine işaret eden Kladov, “Söz konusu 
çalışmalarımızda, birlikte çalıştığımız 
ülkelerden uzmanlara dünyanın uzaktan 
incelenmesine ilişkin eğitimler de veril-
mektedir.” diye konuştu.

Uluslararası Uzay İstasyonu’na gönderilen 
Malezyalı ilk kozmonot Şeyh Muzaffer Şü-
kür projesinde olduğu gibi farklı alanlarda 
destekler de sağladıklarını vurgulayan 
Kladov, “Rosoboroneksport bugüne kadar 
aralarında İngiltere, Almanya, İtalya, Çin, 
Norveç ve İsveç gibi ülkelerin olduğu 14 
farklı ülkenin 30’dan fazla uydusunu bu-
güne kadar yörüngeye oturttu.” bilgisini 
paylaştı.

Директор по международному 
сотрудничеству и региональной 

политике российской государственной 
корпорации по оборонной промыш-
ленности «Ростех» Виктор Кладов про-
комментировал корреспонденту АА 
новость, которой поделился министр 
промышленности и технологий Турции 
Мустафа Варанк, об открытии в 2018 
году Республиканского космического 
агентства. 

«Двигатели, произведённые «Ростехом» 
и его подразделениями,  выводят на 
орбиту ракеты-носители «Союз». Мы 
производим системы жизнеобеспече-
ния лётчиков и космонавтов, включая 
скафандры, а также оптику для зон-
дирования земной поверхности со 
спутников и уникальные композитные 
материалы, выдерживающие сверхвы-
сокие температуры», - заявил Кладов, 
отметив, что «Ростех» продолжает ак-
тивную работу над внедрением передо-
вых технологий для освоения космоса 
и развития космической промышлен-
ности.

Также Кладов подчеркнул, что при по-
средничестве Рособоронэкспорта они 
создают для других стран космические 
аппараты и запускают их в космос, 
и добавил: «В рамках этих работ мы 
проводим обучение по анализу данных 
дистанционного зондирования Земли 
для специалистов из стран-партнёров».

Отметив, что они также оказывают 
поддержку различным проектам, та-
ким как проект по отправке на Между-
народную космическую станцию пер-
вого малайзийского космонавта Шейха 
Музафара Шукора, Кладов сообщил: 
«На сегодняшний день Рособоронэкс-
порт вывел на заданные орбиты более 
30 космических аппаратов из 14 стран, 
в числе которых аппараты Великобри-
тании, Германии, Италии, Китая, Нор-
вегии и Швеции». 

«Между «Ростехом» и турецкими 

Türkiye’nin uzay konusunda son dönemde 
attığı adımları memnuniyetle karşıladıkla-
rının altını çizen Kladov, şöyle konuştu:

“Rosteh ve Türk ortakları arasında karşı-
lıklı yarar sağlayan iş birliği çeşitli sanayi 
alanlarında uzun süredir devam etmek-
tedir. Türk ortaklarımızın uzay sanayisini 
geliştirmeye yönelik arzusunu memnuni-
yetle karşılıyoruz. Türkiye’nin bu alanda 
başarı sağlayacağından eminiz. Rusya 
uzay sanayisinin geliştirilmesinde önemli 
bir deneyime sahiptir ve Türkiye Uzay 
Ajansı’nın kurulmasında ve geliştirilme-
sinde bu alandaki iş birliğimizi güçlendir-
meye açığız.”

Türkiye Uzay Ajansı için geri sayım

Türkiye’nin uzay sanayisi alanında güçlen-
mesi, uzay teknolojilerinde bilimsel altya-
pıların ve insan kaynağının geliştirilmesi, 
kapasite ve yeteneklerin daha da artırıl-
ması için bu yıl içerisinde Türkiye Uzay 
Ajansı’nın kurulması bekleniyor.

Uzay teknolojileri alanında belirlenen te-
mel politika ve stratejilerinin uygulanma-
sını sağlayacak ajans, ulusal ve uluslararası 
ilişkileri yürütecek yapısıyla, Birleşmiş 
Milletler (BM) nezdinde Türkiye’nin hak-
larını takip ederek diğer uzay ajansları ile 
ikili ve çoklu iş birliklerini geliştirecek.

Rusya’da yüksek teknoloji sanayi ürünleri-
nin geliştirilmesi için 2007’de kurulan dev-
let şirketi Rosteh, Türkiye’de de yatırımları 
bulunan AvtoVaz ve KamAZ gibi şirketle-
rin üst kuruluşu konumunda. 

KAYNAK:AA

Türkiye’nin Uzay Atılımına 
Rusya’dan Destek

Россия поддержала космический прорыв 
Турции

партнёрами на протяжении долгих лет 
существует взаимовыгодное сотрудни-
чество в различных сферах промыш-
ленности. Мы приветствуем желание 
наших турецких партнёров развивать 
космическую промышленность и 
уверены, что в данной сфере Турция 
достигнет успеха. Россия обладает 
большим опытом в области развития 
космической промышленности. Мы 
открыты к укреплению нашего сотруд-
ничества с Турцией при создании и 
развитии Республиканского космиче-
ского агентства», - заявил Кладов, под-
черкнув, что они приветствуют шаги, 
предпринятые Турцией в последнее 
время в космической сфере. 

Обратный отсчёт до создания Респу-
бликанского космического агентства 
Турции

В этом году ожидается создание Респу-
бликанского космического агентства 
Турции в целях укрепления позиций 
Турции в сфере космической про-
мышленности, развития научной ин-
фраструктуры в области космических 
технологий и человеческих ресурсов, а 
также повышения мощности и улучше-
ния навыков в данной сфере.

Агентство будет обеспечивать осу-
ществление политики и стратегий в 
сфере космических технологий, коор-
динировать национальные и междуна-
родные отношения, следить за правами 
Турции в рамках Организации Объе-
динённых Наций (ООН) и развивать 
двусторонние и многосторонние со-
трудничества с другими космическими 
агентствами.

Государственная корпорация «Ростех», 
созданная в 2007 году для разработ-
ки и развития высокотехнологичной 
промышленной продукции, является 
головной организацией таких предпри-
ятий, как АвтоВаз и КамАЗ, а также 
осуществляет инвестиционную дея-
тельность в Турции. ИСТОЧНИК: АА

Rosteh’in Uluslararası İşbirliği ve Bölgesel Politikalar Direktörü 
Kladov, “Türkiye Uzay Ajansı’nın kurulmasında ve geliştirilmesinde 
de iş birliğimizi güçlendirmeye açığız. Türkiye’nin bu alanda başarı 
sağlayacağından eminiz.” dedi.

«Мы открыты к укреплению нашего сотрудничества с Турцией 
при создании и развитии Республиканского космического 
агентства. Мы уверены, что в данной сфере Турция достигнет 
успеха», - сказал директор по международному сотрудничеству и 
региональной политике «Ростеха» Кладов.
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bir mevduat ve yatırım projeleri paketini 
duyurduk.”

Al Sani’nin sosyal medyadaki bu payla-
şımını, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan ve Dışişleri Bakanı Mevlüt Ça-
vuşoğlu da kendi hesaplarından yeniden 
paylaştı.

Ayrıca Katar Emiri Şeyh Temim bin 
Hamed Al Sani, Türkiye Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan ile yaptığı 
görüşmede, Katar olarak Türkiye’ye 15 
milyar dolar yatırım paketini hızlıca 
hayata geçireceklerini bildirdi. 

Cumhurbaşkanlığı Basın Merkezi’nden 
yapılan açıklamaya göre, Erdoğan ile Al 
Sani Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde bir 
araya geldi.

Al Sani’nin çalışma ziyareti çerçevesinde 
gerçekleşen görüşmede, ikili ilişkiler ve 
bölgesel konular hakkında görüş alışveri-
şinde bulunuldu.

Görüşmede Al Sani, Katar olarak 
Türkiye’ye 15 milyar dolar yatırım pake-
tini hızlıca hayata geçireceklerini ifade 
etti.

Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albay-
rak ile Katar Maliye Bakanı Ali Şerif 
el-İmadi’nin de hazır bulunduğu görüş-
mede iki lider, Türkiye-Katar arasındaki 
ilişkileri her alanda daha da geliştirme 
hususundaki kararlılıklarını teyit etti.
KAYNAK:AA

о прямых инвестициях в размере 15 
миллиардов долларов в эту продук-
тивную страну с сильной и прочной 
экономикой».

Этим постом аль-Тани в социальных 
сетях также поделились президент 
Реджеп Тайип Эрдоган и министр ино-
странных дел Мевлют Чавушоглу.

Также в ходе встречи с Эрдоганом 
эмир Катара шейх аль-Тани сообщил 
о намерении Катара как можно скорее 
воплотить в реальность пакет инвес-
тиций в Турцию в размере 15 миллиар-
дов долларов.

Согласно заявлению пресс-центра 
президента, Эрдоган и шейх аль-Тани 
встретились в резиденции президента.

Во время встречи, прошедшей в рам-
ках рабочего визита аль-Тани, были 
высказаны взгляды по двусторонним 
отношениям и региональным вопро-
сам.

В ходе встречи аль-Тани заявил, что 
инвестиционный пакет в размере 15 
миллиардов долларов будет реализо-
ван в кратчайшие сроки.

Министр финансов и казначейства 
Турции Берат Албайрак вместе с ми-
нистром финансов Катара Али Шериф 
аль-Эмади также приняли участие в 
переговорах и договорились продол-
жать «укреплять отношения между 
Турцией и Катаром во всех возможных 
сферах» ИСТОЧНИК: АА

Türkiye Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı 

Külliyesi’nde Katar Emiri Şeyh Temim bin 
Hamed Al Sani’yi resmi törenle karşıladı. 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde basına 
kapalı gerçekleşen görüşme, yaklaşık 3 
buçuk saat sürdü.

Katar Emiri Şeyh Temim bin Hamed Al 
Sani, “Ümmetin sorunları ve Katar’ın ya-
nında duran Türkiye’nin ve oradaki kar-
deşlerimizin yanındayız.” dedi.

Katar Emiri Al Sani, sosyal medya hesa-
bından yaptığı paylaşımda, şu ifadelere 
yer verdi:

“Ümmetin sorunları ve Katar’ın yanında 
duran Türkiye’nin ve oradaki kardeşle-
rimizin yanındayız. Bugün Ekselansları 
Başkan Erdoğan ile Ankara’da yapmış 
olduğum önemli görüşmeler çerçevesin-
de, üretken, güçlü ve sağlam ekonomiye 
sahip bu ülkede 15 milyar dolar tutarında 

Президент Турции Реджеп Тайип 
Эрдоган на официальной церемо-

нии в президентском комплексе встре-
тился с эмиром Катара шейхом Тамим 
бин Хамад аль-Тани.

Встреча, которая прошла за закрыты-
ми дверьми в резиденции президента, 
длилась три с половиной часа.

Эмир Катара шейх Тамим ибн Хамад 
аль-Тани сказал: «Мы вместе с Тур-
цией и турецкими братьями, которые 
всегда стоят на стороне Катара и кото-
рым небезразлична проблема уммы».

Эмир Катара аль-Тани в своём посте 
в социальных сетях поделился следу-
ющим заявлением: «Мы вместе с Тур-
цией и турецкими братьями, которые 
всегда стоят на стороне Катара и ко-
торым небезразлична проблема уммы. 
Сегодня в рамках важных переговоров 
с Его Превосходительством президен-
том Эрдоганом в Анкаре, мы объявили 

Katar Emiri Al Sani: Türkiye’nin ve 
oradaki kardeşlerimizin yanındayız

Эмир Катара аль-Тани: Мы вместе с Турцией и 
нашими турецкими братьями

iş bulmak için yardım ediyorlar.” ifadele-
rine yer verdi.

İranlı gazeteci Ali Rıza Erdebili de sosyal 
medya mesajında, Sabancı Holding Yö-
netim Kurulu Başkanı Güler Sabancı’nın 
Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albayrak 
tarafından sunumu yapılan yeni ekonomi 
modeline desteğini ifade etmesini hatırla-
tarak, “Ben de Albayrak’a ve kabiliyetine 
güveniyorum. Telekonferans yoluyla 
gerçekleştirilecek olan toplantıya bin kişi 
katılacaktı, şu an 3 bin kişi konferans için 
kayıt yaptırdı.” ifadelerini kullandı.

Reformist İtimad gazetesinin yazarı 
Sara Masumi ise sosyal medyadan Türk 
halkının duruşuna övgüde bulunarak, 
“Türk halkı, dolar karşısında Türk lirası-
nı korumak için döviz büroları önünde 
saatlerce bekledi. Bu duruma benzer bir 
vaka da Suudi Arabistan’ın Katar’ı kuşat-
ması esnasında görülmüştü.” diye yazdı.
KAYNAK:AA

на разные политические взгляды, они 
помогают своим соотечественникам 
найти работу».

Иранский журналист Али Рыза Эрде-
били в своём сообщении в социальных 
сетях напомнил, что председатель со-
вета директоров Sabancı Holding Гюлер 
Сабанчи выразил поддержку новой 
модели экономики, представленной 
министром финансов и казначейства 
Турции  Бератом Албайраком. «Я так-
же доверяю Албайраку и его способ-
ностям. На встрече, осуществляемой 
через телеконференцию, должно было 
участвовать 1000 человек, на данный 
момент на конференцию зарегистриро-
вались 3 тысячи человек», - сказал он.

Писатель газеты Reformist Itimad Сара 
Масуми, похвалив турецкий народ, в 
социальных сетях написала: «Турецкий 
народ часами ждал перед обменными 
бюро для защиты турецкой лиры от 
доллара. Аналогичный случай был за-
мечен во время осады Катара в Саудов-
ской Аравии». ИСТОЧНИК:АА

İran medyası, ABD›nin Türkiye ekono-
misini hedef alan girişimlerine karşı 

Türk halkının kararlı duruşuna övgüde 
bulunan haberlere yer verdi.

İran›ın en çok okunan haber sitelerin-
den «Tabnak”ta yayınlanan yazıda, Türk 
halkının ve Türk esnafının, ABD’nin 
ekonomiyi hedef alan girişimlerine karşı 
Türk lirasının korunması yönünde ortaya 
koyduğu duruşa işaret edilerek, ülkenin 
çeşitli kentlerinde halkın dolar bozdurma 
kampanyasına yoğun şekilde destek ver-
diği belirtildi.

Mustafa Necefi’nin imzasıyla yayınlanan 
yazıda, Türk halkının devlet ve hüküme-
tine sahip çıktığı ve ülkede ABD’nin tek 
taraflı yaptırımlarına karşın ekonominin 
geleceği konusunda iyimser bir hava ol-
duğu bilgisi okuyuculara aktarıldı.

Hemşehri gazetesi de konuyla ilgili ya-
yınladığı değerlendirmede, Türk halkının 
ABD yaptırımları karşısında devletin ya-
nında yer aldığı ve halkın, ülkede başlatı-
lan dolar bozdurma kampanyasına yoğun 
bir şekilde iştirak ettiğini vurguladı.

İranlı gazeteci ve sosyolog Emin Bo-
zorgiyan ise, sosyal medya hesabından 
paylaştığı mesajında Türk halkının milli 
para birimine sahip çıkmasına övgüde 
bulunarak, “Türkler, milli dayanışma içe-
risinde. Bu dayanışma Fransa’daki Türk-
ler arasında da görülüyor. Farklı siyasi 
görüşlerde olsalar bile kendi yurttaşlarına 

Иранские СМИ опубликовали но-
вости, где похвалили решитель-

ную позицию народа против вмеша-
тельства США в экономику Турции.

В статье, опубликованной в одном из 
самых читаемых новостных сайтов 
Ирана Tabnak, отмечается позиция 
турецкого народа и турецких торгов-
цев по защите турецкой лиры против 
попыток США повлиять на экономику 
и указывается, что люди решительно 
поддерживают кампанию по обмену 
доллара в разных городах страны.

В статье, опубликованной Мустафой 
Нежефи, говорится, что турецкий 
народ встал на защиту государства и 
правительства, и, несмотря на односто-
ронние санкции США, в стране царит 
оптимистическая атмосфера в отноше-
нии будущего экономики.

В публикации газеты Хемшехри по 
данному вопросу подчёркивается, что 
турецкий народ выступает вместе с 
государством против санкций США, и 
что люди активно участвуют в кампа-
нии по продаже доллара.

Иранский журналист и социолог Эмин 
Бозоргиян в своём посте в социальных 
сетях похвалил турецкий народ за то, 
что они поддерживают свою нацио-
нальную валюту, и сказал: «Турки про-
являют национальную солидарность. 
Эта солидарность также наблюдается 
среди турок во Франции. Несмотря 

İran Medyasından Türk Halkına Övgü
İran›ın en çok okunan haber sitelerinden Tabnak, Türk halkının 
ABD’nin ekonomiyi hedef alan girişimlerine karşı Türk lirasının 
korunması yönünde ortaya koyduğu duruşu övdü.

Иранские СМИ Похвалили 
Турецкий Народ
Один из самых читаемых новостных сайтов Ирана Tabnak отдаёт 
дань уважения усилиям турецкого народа по защите турецкой 
лиры против попыток США повлиять на экономику.
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burada tüm Avrupa Birliği (AB) üyesi ve 
aday ülkelerin dışişleri bakanlarıyla bir 
araya geleceğini belirterek, “Konuşmamız 
gereken konular var. Görüşlerimizi anlat-
ma fırsatımız olacak. İkili görüşmelerimizi 
de gerçekleştireceğiz.” dedi. 

AB ile ilişkileri iyileştirmek için başka 
bir ülkeyle sorun yaşamayı beklememek 
gerektiğine işaret eden Çavuşoglu, “AB ile 
ilişkilerimizi sürekli geliştirmek istiyoruz. 
Bunun için de bizim tarafımızdan herhan-
gi bir engel yok.” diye konuştu. 

Çavuşoğlu, AB ile zaman zaman gergin-
likler yaşandığını ancak Türkiye›nin hiçbir 
zaman tek taraflı «Avrupa düşmanlığı» 
yapmadığını vurgulayarak, Türkiye›nin 
bu ailenin bir üyesi olduğunu ifade etti. 
KAYNAK:AA

без виз и каких-либо препятствий», - 
сказал Чавушоглу.

Отметив, что будут рады, если россий-
ские граждане также будут путешест-
вовать и приезжать в Турцию без виз, 
Чавушоглу сказал: «Увеличение потока 
российских туристов важно как для нас, 
так и для них».

«Мы хотим постоянно улучшать отноше-
ния с ЕС»

Чавушоглу сообщил, что он будет при-
сутствовать на заседании Гимнниха, где 
он встретится с министрами иностран-
ных дел всего Европейского союза (ЕС) 
и стран-кандидатов. «Есть вопросы, ко-
торые нам нужно обсудить. У нас будет 
возможность рассказать о наших взгля-
дах. Также мы проведём двусторонние 
переговоры», - сказал он.

«Мы хотим постоянно улучшать наши 
отношения с ЕС. Для этого с нашей сто-
роны никаких препятствий нет», - сказал 
Чавушоглу, отметив, для улучшения от-
ношений с ЕС не должно быть проблем с 
какой-либо другой страной.

Чавушоглу подчеркнул, что время от 
времени между ЕС и Турцией появляется 
напряжённость, но Турция никогда не 
создавала «Европейскую враждебность» 
в одностороннем порядке. Также он от-
метил, что Турция является членом этой 
семьи. ИСТОЧНИК: АА

pılacağını ve konunun değerlendirileceği-
ni söyledi. 

Çavuşoğlu, ilk etapta iş adamlarına vize-
nin kalkacağını belirterek, «Rusya bizim 
beklentimizi biliyor, tamamen vizeyi kal-
dırmak istiyoruz. Vatandaşlarımız karşı-
lıklı olarak vizesiz, engelsiz seyahat etsin-
ler.» diye konuştu. 

Rus vatandaşlarının da Türkiye’ye seyahat 
etmesinden ve vizesiz gelmesinden mut-
luluk duyduklarını dile getiren Çavuşoğlu, 
“Rus turistlerin ülkemize artarak gelmesi 
hem onlar hem bizim için önemli.” ifade-
sini kullandı.

“AB ile ilişkileri sürekli geliştirmek istiyo-
ruz”

Çavuşoğlu, bir diğer soru üzerine 
Gymnich Toplantısı’na katılacağını ve 

блемам с США. Они могут быть очень 
легко урегулированы, но только не с 
нынешним подходом США», - сказал Ча-
вушоглу.

«Мы будем решительно продолжать бо-
роться с терроризмом»

Чавушоглу сказал, что во время конфе-
ренции была найдена возможность для 
оценки данного вопроса с министерства-
ми, и вопросы экономики и оборонной 
промышленности были подняты на пер-
вый план.

Чавушоглу отметил, что в связи с насы-
щенностью повестки Турции и вызова-
ми, с которыми Турция осталась лицом к 
лицу, им необходимо работать ещё боль-
ше и упорнее.

Чавушоглу также заявил, что они с ре-
шимостью будут продолжать бороться с 
терроризмом.

«Наши граждане должны без визы и бес-
препятственно путешествовать»

Министр Чавушоглу, отвечая на вопрос 
об отмене визового режима с Россией, 
сказал, что на первом этапе будет прове-
дено заседание рабочей группы и оценён 
вопрос по отмене виз для служебных и 
официальных паспортов (зелёных), для 
водителей грузовиков и фур, а также для 
некоторых бизнесменов.

«Россия знает наши ожидания, мы хотим 
полной отмены визового режима. Пусть 
наши граждане будут путешествовать 

saygı yaklaşımla olur.”

Çavuşoğlu, ABD›nin şu anki politikala-
rının öngörülemediğini, bu politikaları 
Avrupa›nın da desteklemediğini dile getir-
di. Çavuşoğlu, «Biz, hiçbir ülke ile sorun 
yaşamak istemeyiz. ABD ile sorun yaşa-
maktan hiçbir zaman mutlu olmayız. ABD 
ile olan sorunlarımızı çok kolay çözebiliriz 
ama ABD›nin şu anki anlayışıyla değil.» 
ifadelerini kullandı.

“Terörle mücadeleyi kararlılıkla sürdüre-
ceğiz”

Çavuşoğlu, konferans süresince hem 
bakanlık içinde hem de farklı bakanlık-
larla birçok konuyu değerlendirme fırsatı 
bulduklarını dile getirerek, ekonomi ve 
savunma sanayisi konularını ön plana çı-
kardıklarını söyledi.

Türkiye’nin gündeminin yoğun, karşı kar-
şıya kalınan sınamaların ortada olduğunu 
belirten Çavuşoğlu, bu nedenle daha fazla 
çalışmak gerektiğini ifade etti.

Çavuşoğlu, ayrıca terörle mücadeleyi ka-
rarlılıkla sürdüreceklerini bildirdi.

“Vatandaşlarımız karşılıklı olarak vizesiz, 
engelsiz seyahat etsinler” 

Bakan Çavuşoğlu, Rusya ile vize serbestisi-
nin kapsamına ilişkin soruyu yanıtlarken, 
servis ve resmi pasaportlara (yeşil), tır ve 
kamyon şoförleriyle bazı iş adamlarına 
yönelik vizelerin kaldırılması noktasında 
ilk etapta çalışma grubu toplantısının ya-

законный судебный процесс в Турции?». 

Подметив, что американским коллегам 
неоднократно говорилось, что санкции и 
давления на Турцию не повлияют, Чаву-
шоглу добавил, что при дружественном 
и правовом подходе, не будет необходи-
мости в напряжённости. Также он сказал 
следующее:

«США должны понять, что происходя-
щее - это не ковбойский фильм. Мы не 
играем в ковбойском фильме. У двух 
больших стран отношения должны быть 
хорошими, им следует научиться ува-
жать друг друга. Уважение не приходит с 
давлением, уважение приходит с подхо-
дом».

Чавушоглу заявил, что нынешняя поли-
тика США непредсказуема, и её также 
не поддерживает Европа. «Мы не хотим 
иметь никаких проблем с какой-либо 
страной. Мы никогда не будем рады про-

Dışişleri Bakanı Mevlüt Ça-
vuşoğlu, 10. Büyükelçiler 

Konferansı’nın kapanışında konuştu.

Çavuşoğlu, bir gazetecinin «ABD Başka-
nı Donald Trump’ın ‘Türkiye iyi bir dost 
olmadığını kanıtladı.’ şeklindeki açıklama-
larını nasıl değerlendiriyorsunuz ?” soru-
suna “ABD, gerçek dostun kim olduğunu 
bilmiyor, göremiyor.” yanıtını verdi. 

Türkiye’nin ABD’ye yönelik hiçbir yanlı-
şının olmadığının altını çizen Çavuşoğlu, 
kim olursa olsun herhangi bir suçlamayla 
karşı karşıya olduğu zaman yargı süreci-
nin işleyeceğini ifade etti. 

Çavuşoğlu, Türkiye›nin ABD›ye saldıran 
kişileri desteklemediğine ve terör örgü-
tüne silah vermediğine dikkati çekerek, 
«Terör örgütüne binlerce tır silah ver-
mek mi dostluğa aykırı, yasal bir sürecin 
Türkiye›de işlemesi mi?» dedi. 

ABD’li muhataplarına defalarca yaptırım 
ve baskının Türkiye’ye işlemeyeceğini söy-
lediklerini aktaran Çavuşoğlu, dostane ve 
hukuk çerçevesinde çözüm yaklaşımı ol-
ması halinde gerginliğe de gerek olmaya-
cağını belirtti. Çavuşoğlu, şöyle konuştu:

“Yani ABD’nin bu işlerin bir kovboy filmi 
olmadığını görmesi lazım. Biz bir kovboy 
filmi oynamıyoruz ya da çevirmiyoruz. İki 
büyük ülke ve ilişkileri iyi olması gereken 
iki büyük ülke ama birbirimize saygı duy-
mayı öğreneceğiz. Saygı baskıyla olmaz, 

Министр иностранных дел Мевлют 
Чавушоглу выступил на закрытии 

10-й конференции послов.

На вопрос одного из журналистов «Как 
вы оцениваете заявления президента 
Трампа о том, что Турция подтвердила, 
что не является хорошим другом?», Ча-
вушоглу ответил: «США не видят и не 
понимают, кто им настоящий друг».

Подчеркнув, что Турция не допускала 
никаких ошибок по отношению к США, 
Чавушоглу сообщил, что  независимо от 
того, кому предъявлено обвинение, су-
дебный процесс будет осуществлён.

Сделав акцент на том, что Турция не 
поддерживала людей, которые нападали 
на США, и не давала оружие террористи-
ческой организации,  Чавушоглу сказал: 
«Что именно противоречит дружбе - 
поставка тысяч грузовиков с оружием 
террористической организации, или же 

Dışişleri Bakanı Çavuşoğlu: ABD gerçek 
dostun kim olduğunu göremiyor

Министр иностранных дел Чавушоглу: США не видят, кто им настоящий друг

Dışişleri Bakanı Çavuşoğlu, ABD ile ilişkilerle ilgili olarak, “ABD, 
gerçek dostun kim olduğunu bilmiyor, göremiyor.” dedi.

«США не видят и не понимают, кто им настоящий друг», - 
сказал министр иностранных дел Чавушоглу, комментируя 
отношения с США.
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включает в себя более 1200 национальных 
и местных организаций гражданского об-
щества и также членом которой я являюсь, 
под руководством Столичной платформы 
внесёт большой вклад в новую систему в 
новом периоде.

Наш уважаемый глава Мустафа Ак, кото-
рый является примерным мэром, хорошо 
известен тем, что всегда поддерживает ор-
ганизации гражданского общества.

Муниципалитет района Кечиорен зани-
мается не только физической структурой 
городов, но и воссозданием человеческих 
душ.

Нам всегда дают вдохновение слова нашего 
мэра господина Мустафы Ака, которые он 
часто произносит на  наших международ-
ных программах и мероприятиях, и звучат 
следующим образом: «Мы преодолели 
границы, с нашим братством мы стёрли 
границы».

Мы презентовали миру бесконечное богат-
ство Анатолии из Кечиорена.

Уделяя особое внимание наследию наших 
предков, со своей концепцией «Служение 
народу, служение праву» мы стали при-
мером для многих муниципалитетов. Мы 
продолжим свою работу в данном направ-
лении», - сказал Нихат Йылмаз.

Курт: «Мы очень ценим лидеров и людей, 
которые служат для человечества и не тре-
буют ничего взамен».

«Мы видим и знаем из исторических фак-
тов, что наши предки с помощью разума, 
души и трепета совершали великие за-
воевания, преодолевали горы, покоряли 
сердца.

Вы, как муниципалитет района Кечиорен, 
проводя международные мероприятия и 
работы от имени нашей страны, выполня-
ете свой исторический долг, а также являе-
тесь примером для нашей нации.

Я выражаю благодарность мэру района 
Кечиорен господину Мустафе Аку, а также 
всей его команде и вам лично за то, что 
полностью посвящаете себя служению 
народу, а также своей международной де-
ятельностью служите Турецкому и Ислам-
скому миру.

Позже, Почётный консул Кыргызстана в 
Турции д-р Мустафа Курт надел на вице-
мэра района Кечиорен Нихата Йылдыза 
национальную кыргызскую одежду чапан 
и калпак, и встреча завершилась фотосес-
сией.

Анкара (Гражданская инициатива) 
Зелиха Соркунлу- Почётный консул 

Кыргызстана и в то же время президент 
Столичной платформы д-р Мустафа Курт 
выразил удовлетворение визитом и в пер-
вую очередь проинформировал заместите-
ля мэра района Кечиорен Нихата Йылдыза 
о деятельности Столичной платформы.

«Мы, как команда Столичной платформы, 
со дня основания в соответствии с мисси-
ей, основой которой является историче-
ское наследие, в рамках лоббирования под-
писали множество проектов с концепцией 
«Позволь человеку жить, пусть государст-
во живёт» 

26 июня 2018 года мы презентовали проект 
«Платформа народного совета местных 
самоуправлений» нашему уважаемому 
президенту. Мы продолжаем представлять 
проекты и предложения по новой системе 
на благо государства и нации, приходя 
к общему мнению с организациями гра-
жданского общества.

В рамках проекта «Платформа народного 
совета местных самоуправлений» мы хо-
тим внести вклад в наше правительство, 
а значит и в государство. Для этого мы 
хотим под руководством организаций гра-
жданского общества включить все слои 
общества в народный совет, провести ди-
скуссии о местных проблемах, определить 
мнение, видение и ожидание народа путём 
проведения панельных обсуждений, разра-
ботать предложения по решению совмес-
тно выявленных проблем, до выборов со-
брать все ожидания и предложения народа 
в один отчёт, и, не разделяя политические 
партии, которые будут баллотироваться 
на предстоящих выборах местной власти, 
предоставить отчёт новой системе местно-
го самоуправления.

Мы верим, что Турция сможет достичь це-
лей 2023/2053/2071, если привести к обще-
му знаменателю государственное мнение 
и силы гражданских инициатив на благо 
нации. Мы считаем, что таким образом мы 
будем полезными государству, а также, вы-
явив трудолюбивых, честных, националь-
ных и местных людей для политических 
партий, которые будут стремиться управ-
лять страной, мы сможем найти новую 
чистую кровь для турецкой политики.

Мы искренне верим, что под руководст-
вом мэра района Кечиорен уважаемого 
господина Мустафы Ака вы поддержите 
наш проект «Платформа народного совета 
местных самоуправлений», - сказал Муста-
фа Курт.

Как муниципалитет района Кечиорен мы 
«стёрли границы с нашими братьями»

Вице-мэр района Кечиорен Нихат Йылдыз 
во время своей речи сказал следующее:

«Идеология нашего главы господина Мус-
тафы Ака и нашего муниципалитета осно-
вывается на понятии «Позволь человеку 
жить, пусть государство живёт», которое 
является не только миссией Столичной 
платформы, но и философией нашего пре-
зидента уважаемого господина Реджепа 
Тайипа Эрдогана».

Служить нашим людям – это наш основ-
ной долг.

«Муниципалитет района Кечиорен  всегда 
поддерживал и будет поддерживать мест-
ные и национальные ассоциации, фонды, 
федерации и конфедерации, которые нахо-
дятся в нашем районе.

Как один из руководителей муниципали-
тета я убежден, что «Платформа народного 
совета местных самоуправлений», которая 

Keçiören belediye Başkan yardımcısı Nihat 
yıldız konuşmasında şöyle dedi;

Başkanımız Mustafa Ak beyefendinin ve 
bizlerin belediyecilik anlayışı Sayın Cum-
hurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan be-
yefendinin felsefesi olan aynı zamanda Baş-
kent Platformunun da misyonu olan “İnsanı 
Yaşat ki, Devlet Yaşasın” anlayışına dayanır. 

İnsanlarımıza hizmet etmek bizlerin asli 
görevidir. 

Keçiören belediyesi olarak ilçemizde bulu-
nan yerli ve milli olan birçok dernek, vakıf, 
federasyon, konfederasyon gibi kuruluşlara 
her zaman destek olduk destek olmaya de-
vam edeceğiz.

Başkent platformunun öncülüğünü yaptığı 
1200’ü aşkın milli ve yerli sivil toplum kuru-
luşunun da içinde olduğu ve benimde içinde 
bulunduğum “Yerel Yönetimler Halk Meclisi 
Platformu” yeni dönemde yeni sisteme çok 
büyük katkılarının olacağına bir belediye 
yöneticisi olarak eminim. 

Sayın başkanımız Mustafa Ak örnek bir 
belediye başkanı olarak sivil toplum kuru-
luşlarına hep destek olduğunu kamuoyu iyi 
bilinmektedir..

Keçiören belediyesi olarak bizler sadece 
şehirlerin fiziki yapısıyla değil insanların 
gönül imarıyla da uğraşıyoruz. 

Hatta uluslararası etkinlik ve faaliyetlerimiz-
de başkanımız Mustafa Ak beyefendinin sık 
sık dile getirdiği  ‘’Sınırları Aştık, Kardeşliği-
mizle Sınırları Kaldırdık’’ sözleri bizlere hep 
ilham kaynağı olmuştur. 

Anadolu’nun bitmez tükenmez zenginliğini 
Keçiören’den Dünyaya sunduk.

 Ecdadımızın mirasına sahip çıkarak “halka 
hizmet hakka hizmet” anlayışımızla birçok 
belediyeye örnek olduk. Bu çerçevede hiz-
metlerimize devam edeceğiz. Dedi. 

 
Kurt, “ İnsan odaklı hizmet üreten ve hiz-
metlerinin karşılığında dünyalık hiçbir şey 
istemeyen yöneticiler ve insanlar bizler için 
çok kıymetlidir.”

“Atalarımızın akıl, gönül, heyecan üçlüsü 
ile büyük fetihler yaptığını, dağları aştığını, 
gönülleri fethettiğini, tarihi gerçekler içeri-
sinde görmekte ve bilmekteyiz. 

Sizler Keçiören belediyesi olarak,  ülkemiz 
adına uluslararası etkinlik ve çalışmalar ya-
parak tarihi bir sorumluluğu yerine getirmiş 
olmanın yanı sıra beraberinde milletimize 
örnek oluyorsunuz.

Aklını-gönlünü halkın hizmetlerine vak-
feden Uluslararası etkinlikleriyle Türk ve 
İslam dünyasına hizmet eden Keçiören be-
lediye başkanı Mustafa Ak beyefendiye ve 
ekibine zatıâlinizin şahsında şükranlarımı 
arz ediyorum.

Daha sonra Kırgızistan-Türkiye Fahri Kon-
solosu Dr. Mustafa Kurt, Keçiören Belediye 
Başkan Yardımcısı  Nihat Yıldız’a Kırgızistan 
Milli Kıyafeti Çapan ve Kalpak Giydirip fo-
toğraf çekimiyle görüşme tamamlandı.

Ankara (Sivil İnisiyatif) Zeliha Sorkun-
lu – Kırgızistan Fahri Konsolosu aynı 

zamanda Başkent Platformu Genel Başkanı 
Dr. Mustafa Kurt ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getirerek önce Başkent Platfor-
mu çalışmaları hakkında Keçiören belediye 
başkan yardımcısı Nihat Yıldız’ a bilgi verdi.

Sayın başkanım zatıâlinizin de içinde ol-
duğu başkent platformu ailesi olarak bizler, 
tarihi mirasımızdan aldığımız referans ve 
ışık doğrultusunda kuruluşundan günümü-
ze kadar lobi faaliyetleri kapsamında “İnsanı 
Yaşat ki, Devlet Yaşasın’’ anlayışı çerçevesin-
de birçok projeye imza attık. 

26 Haziran 2018 tarihinde Sayın Cum-
hurbaşkanımıza “Yerel Yönetimler Halk 
Meclisi Platformu” projelerimiz hakkına 
bilgi verdik. Yeni sistemde de sivil toplum 
kuruluşlarıyla ortak akılda buluşarak, proje 
ve tekliflerimizi devlet ve millet menfaatine 
sunmaya devam ediyoruz.  

Yaklaşan yerel yönetimler yeni sistemde; 
“Yerel Yönetimler Halk Meclisi Platformu” 
projelerimizle sivil toplum kuruluşlarının 
önderliğinde, toplumun tüm katmanlarını 
halk meclisi ’ne dâhil ederek, yerel bazda 
sorunları tartışarak, konuşma panelleri 
düzenleyerek çoğulcu bir anlayışla halkın 
beklentilerini görüş ve düşüncelerini tespit 
ederek, beraberinde tespit edilen sorunlara 
çözüm önerileri geliştirerek, halkın beklen-
ti ve önerilerini seçim öncesi rapor haline 
dönüştürerek önümüzdeki mahalli idareler 
seçimlerinde ülkemizi yönetmeye talip olan 
siyasi partilerimize ‘’parti ayrımı yapmaksı-
zın’’ hükümetimize dolayısıyla devletimize 
katkı sağlamak istiyoruz.

Yeni dönem de sivil inisiyatif gücünü dev-
let aklı ile buluşturarak millet menfaatine 
‘’sentezleyerek’’ Türkiye’nin 2023/2053/2071 
hedeflerine ulaşacağını inanıyoruz. Böyle-
likle devlet aklına daha faydalı olacağımızı 
aynı zamanda ülkeyi yönetmeye talip siyasi 
partilerimize çalışkan, dürüst, milli ve yerli 
kişileri tespit ederek Türk siyasetine taze 
kanlar bulmuş olacağımıza 
inanıyoruz. 

Bu süreçte Keçiören belediye 
başkanı Sayın Mustafa Ak 
beyefendinin önderliğinde 
“Yerel Yönetimler Halk Mec-
lisi Platformu” projemize 
destek olacağınıza cani gö-
nülden inanıyoruz. Dedi

Keçiören belediyesi olarak; 
‘’Kardeşliğimizle Sınırları 
Kaldırdık.’’

Keçiören 
Belediyesinden, 
Kırgızistan-Türkiye 
Fahri Konsolosluğuna 
Ziyaret 
‘’Kırgızistan-Türkiye Fahri 
Konsolosu Dr. Mustafa Kurt, 
Keçiören Belediye Başkan 
Yardımcısı Nihat Yıldız’a 
Kırgızistan Milli Kıyafeti 
Giydirdi’’

Муниципалитет района Кечиорен посетил 
Почётное консульство Кыргызстана в Турции
«Почётный консул Кыргызстана в Турции д-р Мустафа Курт 
надел национальную кыргызскую одежду на вице-мэра района 
Кечиорен Нихата Йылдыза»
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ların sorunlarını, bizim sorunumuz olarak 
görüyoruz. 

Bizler biliyoruz ki,  bu gün ülkemizde ve 
bölgemizde yaşananlar terör sorunu veya  
sonucu değildir.! Uluslararası güçlerin it-
tifak ederek,  “Mazlumların Son Kalesi 
Türkiye’yi”  önce (Irak, Suriye) gibi bölme, 
parçalama ve hatta yok etme planlarının 
taaa kendisidir.

Gezi olaylarının daha çok taze olmasına 
rağmen hemen peşinden 17/25 Aralık olay-
ları ile ülkemiz tehdit altına alındı. Milleti-
miz için ‘’17/25 Aralık Elbette Bir Milattır’’

Maalesef 15 Temmuz akşamı, Emperyalist 
Devletlerin Gizli Teşkilatları ve Onların 
Ülke İçinde Tutunmuş Hain Maşaları, Tür-
kiye Cumhuriyeti’nin Bağımsızlığına ve Bö-
lünmez Bütünlüğüne Kast Ettiler. 

‘Bu Gün Millet Olarak, Yeni Bir Kurtuluş 
Savaşı Vermekteyiz’’

Son günlerde ekonomik bir saldırı altın-
dayız. Allah’ın izni ile millet olarak bunla-
rı da atlatacağız.

Geçmişte olduğu gibi, bu günde emper-
yalist güçler, 7 düvelle bir araya gelerek, 
Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın şahsında devletimize, mille-
timize savaş açmış durumdalar. Maalesef 
bu sebeple bu gün millet olarak, yeni bir 
kurtuluş savaşı vermekteyiz.

Ülkemizin ayakta kalması için Gücümüz 
nispetinde hizmet etmeye gayret gösteri-
yoruz.

Bizler  “İnsanların sorunlarını, bizim so-
runumuz olarak görüyoruz” Amacımız en 
kutsal varlık olan insana, yani insanlarımı-
za layıkıyla hizmet etmeye gayret gösteri-
yoruz..

Başkent Platformu Yönetim Kuruluna, Ge-
nel Başkan Dr. Mustafa Kurt Bey’e bugün 
burada bizlere göstermiş olduğu ilgi ve 
alakadan dolayı teşekkür ediyoruz. Başkent 
platformu bünyesinde bulunmak, hizmet 
etmek ve sonunda insan odaklı hizmetleri-
mizden ötürü plaket almak bizleri daha da 
cesaretlendirdi diyebiliriz.

Ne mutlu ki, bizlere gelecekte çocuklarımı-
za hatta torunlarımıza anlatacağımız yâda 
miras olarak bırakacağımız gerçeklerimiz 
var.  

Ecdadımızın bize bıraktığı ölümsüz miras-
larını yani eserlerini, bizlerde gelecek ne-
sillere eserler bırakarak ve böylece bizlerde 
tarihe iz bırakmış oluyoruz dediler..

Bu bağlamda Başkent Platformu olarak 
bizler, ülkemizde sağlıktan- sanata, siyaset-
ten-sivil topluma, iş dünyasından- bürok-
rasiye,  kültürden-ilime, edebiyattan-tarihe, 
eğitme ve bilim insanlarına varana kadar 
çeşitli alanlarda insan odaklı hizmet üreten 
ve insanlara yardım eden, fikirleriyle rol 
model olan adsız kahramanları ‘’bir nevi 
gizli kahramanları’’ deşifre ediyoruz.

Toplumun İnsan odaklı hizmet üreten, ta-
rihine sahip çıkan insanlara yardım eden, 
fikirleriyle rol model olan çaba gösteren 
adsız kahramanlara, sizler gibi örnek şahsi-
yetlere ihtiyacı olduğunu düşünüyoruz.  

Bu gün burada bu plaket töreninde hep 
birlikte tarihe not düşeceğiz. Gelecekte 
isimleriniz altın harflerle yazılacak. Her 
şeyden önemlisi sizler gönüllerde yaşayarak 
ölümsüz kahramanlar olarak anılacaksınız. 

Unutmayalım ki, bu örnek davranış ve 
çalışmalarınızla genç nesiller sizlerin ışı-
ğında ülkemizi ve dünyayı aydınlatacaklar. 
Böylece milletimiz “devlet ebed müdded” 
anlayışıyla sonsuza kadar özgür ve güçlü 
olarak yaşayacak. Milletimiz adına hepinize 
şükranlarımı arz ediyorum   dedi..

ÖZETLE PLAKETE LAYIK GÖRÜLEN 
KİŞİLERİN KONUŞMALARINDAN SA-
TIR BAŞLIKLARI 

“Amacımız En Kutsal Varlık Olan İnsan’a, 
Layıkıyla Hizmet Etmektir.”

Ülkemizde, bölgemizde ve dünyada şu an 
da çok ciddi anlamda sıkıntılar var, kan var, 
gözyaşı var. Kadınlar, çocuklar, yaşlılar ma-
sum insanlar öldürülüyor. Hayatta kalanlar 
ise gerçekten kan ağlıyor ve insanlar kendi 
vatanlarında özgürce yaşayamıyorlar. 

Özgür yaşadıklarını düşünenler de aç ve 
sefalet içerisinde, yokluk içerisinde,  açlık 
sınırında ve hastalık içerisinde… Maalesef 
dünyadaki kapitalist sistemin temsilcileri 
hiç acımadan insanların sömürülmesine, 
öldürülmesine sebep oluyorlar.. Gerçekten 
içler acısı bir tablonun içerisindeyiz.

Dünyadaki bu kan ve gözyaşı bizi rahatsız 
ediyor. Sadece bölgesel anlamda değil, dün-
yanın en ücra köşesindeki dini, dili, ırkı, 
rengi, mezhebi ne olursa olsun bu insan-

insan olarak gören ve değer veren bir kuru-
luş olmanın erdemini yaşıyoruz.

Bilindiği gibi Başkent Platformu sivil top-
lum faaliyetlerinin etkinleştirilmesi çerçe-
vesinde ülkemiz ve dünya insanlarını sivil 
inisiyatif bilinci ile bütünleştirmeyi, bu 
bilinç ve şuurla organize olarak gönülleri 
buluşturmayı öncelik olarak kabul etmiştir. 
Öğrencilerin, çalışanların, kadınların er-
keklerin, yaşlıların, gençlerin velhasıl tüm 
insanlığın sivil toplum kuruluşları nezdinde 
hareket etmesinin gerekliliğini, sorunların 
paylaşımını ve mevcut problemlerin ortak 
akıl ile çözümünü hep savunmuşuzdur..

Amacımız merkeze insanı koyarak, siyaset-
çilere, eğitimcilere, sanatçılara, sivil toplum 
kuruluşlarına hâsılı toplumun tüm katman-
larına misyonumuzun özeti olan ‘’İnsanı 
Yaşat ki, Devlet Yaşasın’’ anlayışını yeniden 
hatırlatmak devamında ise bu anlayışın 
sosyal hayatta vücut bulmasıdır. 

Süreç içerisinde insan odaklı birçok proje 
ve düşüncelerimizi sosyal sorumluluk çer-
çevesinde başta siyasi partilerin yönetici-
lerine, sivil toplum kuruluşlarına, devletin 
çeşitli kurum ve kuruluşlarıyla ayrıca ka-
muoyu ile defaten hep paylaştık. 

Geçmişi olmayan milletlerin, geleceği 
olamaz... 

Bilindiği gibi Osmanlı İmparatorluğunun 
vakıf anlayışının son yıllarda maalesef üze-
rinin küllenmesi, Platform olarak bizleri, 
bu mirasa sahip çıkma ve yeniden gün ışı-
ğına çıkarma zaruriyetini doğurduğu gibi 
geçmişten geleceğe köprü olma niyeti ile bir 
araya geldiğimiz de tarihi bir gerçektir.

Biz köklü, derin bir milletiz. Genetik ya-
pımıza ve devlet hafızamıza baktığımızda 
sağlam ve derin olduğunu görürüz... 

Hamt olsun ki, millet olarak tarihimizden 
utanacak ya da gocunacak herhangi bir 
yanımız yok... 

Milletler tarihine baktığımızda, Türk mil-
letinin tarihi, altın harflerle yazılmış köklü 
ve asil bir medeniyete sahip olduğunu gö-
rürüz... 

Binlerce yıllık tarihimizin son imparatorluk 
halkası olan Osmanlının yönetim anlayı-
şına baktığımızda, ecdadımızın merkeze 
insanı koyduğunu görürüz. 

Manevi ruh ve anlayışla “İnsanı Yaşat ki, 
Devlet Yaşasın” çerçevesinde 624 sene dün-
yaya adaletle hükmettiğini hiç bir din, dil, 
renk, ırk ayrımı yapmadan at üstünde ada-
let dağıttığını biliriz.

Yakın yüz yılda 7 düvel bir araya gelip Os-
manlıyı yok etmek için neler yaptıklarını da 
biliyoruz. 

Haçlılar, Osmanlı için işte her şey bitti tü-
kendi, Osmanlı yıkıldı dediğinde bile, bu 
necip millet kendi küllerinden Cumhuri-
yeti var etmedi mi? “Yurtta barış, dünyada 
barış” diyerek dünyada emsali olmayan 
kahramanlıklar, destanlar yazmadılar mı?  
Ve aziz milletimiz destansı bir mücadeleyle, 
Osmanlının küllerinden Genç Cumhuri-
yeti kurmadı mı?  Bugün millet olarak hala 
ayakta isek toplumun tüm katmanlarıyla 
tüm renkleriyle birlikte tarihimize, kültü-
rümüze, inançlarımıza sahip çıktığımız için 
ayaktayız ve bugün hep birlikte Türki’yeyiz. 

Ankara (Sivil İnisiyatif) Zeliha Sor-
kunlu – Başkent platformu “İnsanı 

Yaşat ki, Devlet Yaşasın’’ anlayışına hizmet 
ettiklerine inandığı kişi ve kuruluşlara;  
sağlıktan- sanata, siyasetten-sivil topluma, 
iş dünyasından- bürokrasiye,  kültürden- 
eğitime , edebiyattan-tarihe, ilime ve bilim 
insanlarına varana kadar bir çok alanda 
hizmete layık görünen kişileri ödüllendir-
di..

Ödüle layık görülen kişilerin aynı zamanda 
başkent platformunun çeşitli kurullarında 
görev alarak hizmet ettiği de biliniyor.

Başkent Platformu Genel Merkezinde 
Düzenlenen Plaket Töreninde Konukla-
rına Hitaben Konuşan Genel Başkan Dr. 
Mustafa Kurt, Şunları Söyledi;

Bilindiği gibi bizler 11 yıl önce merkeze 
insanı koyarak misyonumuzun özeti olan, 
“İnsanı Yaşat ki, Devlet Yaşasın”& ”Devle-
tin Sahibi Millettir” anlayışına hizmet etme 
maksadıyla yola çıkmış, Sivil Bir İnisiyati-
fiz.

11 yıl içerisinde tarihi mirasımızdan al-
dığımız referans ve ışık doğrultusunda 
misyonumuzun özeti olan “İnsanı Yaşat 
ki, Devlet Yaşasın” anlayışıyla sizlerle bir-
likte birçok projeye imza atmaktan ötürü 
ayrıca çok bahtiyarım. 

Başkent Platformu Türkiye’nin 81 ilinde, 
ilçesinde, beldesinde, mahallesinde ve 
köylerinde, ülkemizin her karış toprağında 
yaşayan insanları ve tüm dünya insanları-
nı kucaklayan, din, dil ırk, mezhep, siyasi 
düşünce ayrımı yapmaksızın, insanı sadece 

BAŞKENT PLATFORMU ADSIZ KAHRAMANLARI KAMUOYU İLE BULUŞTURUYOR…
Başkent Platformu “İnsanı Sadece İnsan Olarak Gören ve Değer 
Veren Sivil Bir İnisiyatiftir.”

Gazeteci - Şair -Yazar Abdullah SATOĞLU

Av. Kerim ÖZTÜRK

Eğitimci Hilal AKBULUT
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нешнем мире, беспокоят нас. Проблемы 
людей касательно религии, языка, расы, 
цвета кожи, вероисповедания и всего 
остального даже в самых отдалённых 
уголках мира мы считаем и своими про-
блемами. 

Мы знаем, что происходящее в нашей 
стране и в нашем регионе в эти дни не 
является проблемой терроризма или 
его результатом! Это абсолютно точно 
планы международных сил, объеди-
нившихся в союз, согласно которым 
они хотят разделить, разгромить и даже 
уничтожить «последнее пристанище 
угнетённых» Турцию, как это было сде-
лано с Ираком и Сирией. 

К сожалению, вечером 15 июля тайные 
союзы империалистических стран и 
задержанные в стране предатели поку-
шались на независимость и целостность 
Турецкой Республики.

«Сегодня мы как нация боремся в но-
вой войне за независимость»

В последние дни мы находимся под эко-
номической атакой. По воле Аллаха мы 
как нация преодолеем и это.

Как и в прошлом, сегодня империали-
стические державы, объединившись 
всем миром, открыли войну против 
нашего уважаемого президента Реджепа 
Тайипа Эрдогана, соответственно про-
тив нашего государства, нашей нации. 
К сожалению, на сегодняшний день по 
этой причине мы как нация боремся в 
новой войне за независимость.

Мы изо всех сил стараемся сделать всё 
возможное, чтобы наша страна про-
должила существовать.

Мы считаем проблемы людей и своими 
проблемами. Нашей целью является 
служение должным образом самому 
священному существу – человеку.

Мы благодарим управленческий совет 
Столичной платформы и её президента 
д-ра Мустафу Курта за проявленный 
к нам интерес. Мы можем сказать, что 
стать частью Столичной платформы, 
служить и в конечном итоге получить 
награду за работу, ориентированную 
на людей, помогло нам набраться ещё 
больше смелости и сил. 

К счастью, у нас есть, что рассказать 
своим детям и внукам в будущем, у нас 
есть, что оставить им как наследие.

Наши предки оставили нам бессмерт-
ное наследие, также и мы оставляем бу-
дущим поколениям своё наследие, тем 
самым мы оставляем след в истории.

наш народ не создал эпосы, которые не 
имеют себе равных в мире, твердя «мир 
дома, мир во всём мире»? Разве наш 
святой народ после эпической борьбы 
не создал молодую Республику из пе-
пла Османской империи? Если мы как 
нация всё ещё стоим на ногах, то это 
потому, что мы вместе со всеми слоя-
ми общества защитили нашу историю, 
культуру, веру, и сегодня мы все вместе 
– турецкий народ.

В этом контексте Столичная платформа 
раскрывает безымянных тайных геро-
ев, которые служат ради человечества, 
помогают людям и своими идеями яв-
ляются примером, во многих областях 
от медицины до искусства, от политики 
до гражданского общества, от делового 
мира до бюрократии, от культуры до 
образования, от литературы до исто-
рии, от науки и до учёных.

Мы считаем, что обществу нужны такие 
образцовые личности, которые служат 
ради человечества, защищают свою 
историю, помогают людям и своими 
идеями являются примером.

Сегодня на этой церемонии мы все вме-
сте оставим след в истории. В будущем 
ваши имена будут прописаны золотыми 
буквами. Самое важное то, что вы бу-
дете жить в сердцах и запомнитесь как 
бессмертные герои.

Давайте не будем забывать, что молодое 
поколение просветит нашу страну и 
мир, беря пример с вас и вашего поведе-
ния. Таким образом, наша нация будет 
вечно жить свободной и сильной. От 
имени нашей нации я хотел бы выра-
зить признательность всем вам.

КРАТКИЕ ЗАМЕТКИ ИЗ РЕЧЕЙ ТЕХ, 
КТО УДОСТОИЛСЯ НАГРАДЫ

«Нашей целью является служение 
должным образом самому священному 
существу - человеку»

В нашей стране, регионе и мире в на-
стоящее время есть очень серьезные 
проблемы, есть кровь, есть слёзы. Жен-
щины, дети, пожилые, невинные люди 
гибнут. Выжившие буквально плачут 
кровью. Люди не могут жить на своей 
родине свободно.

Тот, кто думает, что живёт свободно, на 
самом деле живёт в бедности, в нищете, 
на грани голода и в болезни ... К сожа-
лению, представители мировой капи-
талистической системы без какой-либо 
жалости становятся причиной  эксплуа-
тации и  убийства людей.

Кровь и слёзы, проливающиеся в ны-

Мы всегда настаивали на необходимо-
сти того, чтобы студенты, работники, 
женщины, мужчины, пожилые люди, 
молодёжь и всё человечество действо-
вали вместе с организациями граждан-
ского общества, делились проблемами 
и решали существующие проблемы с 
помощью общего мнения.

Наша цель - поставить человека на пе-
редний план, вновь напомнить полити-
кам, преподавателям, людям искусства, 
организациям гражданского общества 
и в целом всем слоям общества об иде-
ологии «Позволь человеку жить, пусть 
государство живёт», которая вкратце 
объясняет нашу миссию, а также в даль-
нейшем воплотить данную идеологию в 
социальной жизни.

В течение всего процесса в рамках соци-
альной ответственности мы делились с 
руководителями политических партий, 
организациями гражданского общества, 
различными государственными учре-
ждениями и организациями, а также с 
общественностью многими проектами 
и идеями, которые ориентированы на 
человека.

У наций без прошлого не может быть 
будущего…

К сожалению, за последние годы основ-
ная идеология Османской империи 
покрылась пепелом. Это заставило нас 
встать на защиту наследия и вновь вы-
вести его на свет. Является фактом то, 
что как платформа мы объединились 
для того, чтобы стать мостом между 
прошлым и будущим.

Мы - глубоко укоренившийся народ. 
Если посмотреть на нашу генетическую 
структуру и государственную память, 
то можно увидеть, что они прочны и 
глубоки…

В нашей национальной истории нет 
чего-либо, что является позором или 
вызывает смущение...

Взглянув на историю народов, мы ви-
дим, что история турецкой нации имеет 
давнюю и благородную цивилизацию, 
прописанную золотыми буквами...

Взглянув на идеологию правления Ос-
манской империи, которая является по-
следней империей нашей тысячелетней 
истории, мы видим, что наши предки 
ставили человека в центре всего.

Мы знаем, что в рамках духовности и 
идеологии «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт» Османская 
империя в течение 624 лет вершила пра-
восудие, не дискриминируя по призна-
кам религии, языка, цвета кожи и расы.

Мы также знаем, что за последние сто 
лет сделали страны, которые собрались 
вместе, чтобы уничтожить Османскую 
империю.

Разве наш благородный народ не вос-
создал Республику из своего же собст-
венного пепла, когда крестоносцы уже 
кричали что, для османов всё закончено 
и Османская империя разрушена? Разве 
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платформа наградила людей и органи-
зации, которые по её мнению служат 
идеологии «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт», во многих 
областях от медицины до искусства, от 
политики до гражданского общества, от 
делового мира до бюрократии, от куль-
туры до образования, от литературы до 
истории, от науки и до учёных.

Также известно, что люди, получившие 
награду, в то же время работают в раз-
личных комитетах Столичной платфор-
мы.

На церемонии вручения наград, кото-
рая прошла в головном офисе Столич-
ной платформы, обращаясь к своим 
гостям, президент д-р Мустафа Курт 
сказал следующее:

Как известно, мы являемся граждан-
ской инициативой, которая 11 лет назад 
с миссией «Позволь человеку жить, 
пусть государство живёт» и «Государ-
ство принадлежит нации» начала свою 
деятельность, ориентированную прежде 
всего на человека.

Столичная платформа является ор-
ганизацией, которая ценит и видит в 
человеке прежде всего человека, не ди-
скриминирует людей по религиозным, 
языковым, расовым, политическим при-
знакам, объединяет людей из 81 про-
винций, районов, городов, сёл Турции 
- всех, кто живёт на территории нашей 
страны, а также людей со всего мира.

Как известно, Столичная платформа 
в рамках активизации деятельности 
гражданского общества в качестве при-
оритета ставит объединение граждан 
нашей страны и людей со всего мира с 
помощью сознания гражданской ини-
циативы.

Столичная платформа знакомит 
общественность с безымянными героями…
Столичная платформа - это «гражданская инициатива, 
которая ценит и видит в человеке прежде всего человека».
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